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ÇÖZÜM TUTANAĞI

Ankara 17. Ağır Ceza Mahkemesinin 2017/109 Esas sayılı dosyası kapsamında 06/12/2017 
tarihli 1. celsesinde yapılan duruşmasında sanık Gökhan ESKİ'in SEGBİS sistemi ile kayıt altına 
alınan savunması:

Başkan Oğuz DİK: "Buyurun Gökhan Eski"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Gökhan Eski; sayın Başkan, 

sayın Mahkem, sayın Mahkeme Üyeleri ve sayın Cumhuriyet Savcısı savunmana, savunmama 
başlamadan önce İddianamede yazılı bütün suçları reddettiğimi hiç birisini kabul etmediğimi ifade 
etmek isterim. Konuşmama başlarken isimleri yüreklerimize kor bir ateş gibi düşen Şehitlerimize 
Allah'tan rahmet diliyorum, Milli İradeyi koruyan Gazilerimize ve Milletimize şükranlarımızı 
sunuyorum. Gözaltına alındığım gün yani 15 Temmu, 16 Temmuz günü Polis İmdat 155'i değişik 
zamanlarda üç defa aradım. Bulunduğumuz yerde kalmamızı bize bildirdiler, Polis gelincede 
kendimizi tanıttık, bütün ikazlarına uyduk, üzerimizde silah, teçhizat gibi herhangi bi malzeme yoktu, 
Polis tarafından zemin kattan alınarak önce Komuta katına çıkartıldık, oradan da bina dışına 
çıkartıldık, burada darp edilmeye  başlandım, işkence ve kötü muamele burada başladı, yapılan kötü 
muamele malumlarınızdır. Ben hepsini yaşadım, diğer sanıkların anlatığı şekilde otobüse bindirilerek 
Spor Salonuna götürüldüm bunların detayına girmiycem, diğer sanıklar detaylı bi şekilde zaten 
anlattılar ancak benim yaşadığım ayriyetten bi takım hususlar var müsaadenizle onlara değineceğim, 
Spor Salonu'nda yaralarım ve mevcut durumum kötü olunca Hastaneye sevk edildim, Hastaneye 
kelepçeyle ve üzerinde iç çamaşırı va, iç çamaşırı varken götürüldüm, beraberimizde Hastane 
güvenliği ve 20'ye yakın Polis olmasına rağmen Hastane'de de darp edildim, Hastane'de koridorlarda 
vatandaşların tepkisi artınca, ortam iyice kötüleşince Polis bizi Hastane'den apar topar zor bi şekilde 
kaçırdı, Spor Salonu'nda yaşananlarda malumlarınızdır, onların hepsini de günlerce yaşadım, burada 
günler sonra beni bi odaya aldılar, bu odada vücudumun yanmış olan yerlerine sıcak su döküldü, jopla 
çeşitli uygulamalar yapıldı, ağzım burnum bezle kapatılarak su döküldü boğuluyorum zannettim, bu 
odada öleceğimi zannettim sayın Başkan, o odadan çıkmak için her şeyi, her söyleneni, her telkini, 
her ez ezberleteni de kabul ettim, beni o odadan FETÖ'cü olduğumu kabul etmem şartıyla ancak 
çıkarttılar. Sayın Başkan ben FETÖ'cü değilim, cemaatçi veya tarikatçı hiç değilim, ailemden veya 
akrabalarımdan hiç kimse de ne cemaatçidir, ne FETÖ'cüdür ben Atatürk İlke ve İnkılaplarına bağlı 
daha önceden Subay'dım ama hala Atatürk İlke ve İnkılaplarına bağlı eski bi Türk Subayı'yım. Ben 
İstanbul Bakırköy'de doğdum, İlköğreni'mimi Bakırköy'de okudum, tatil boyunca okuldayken Rumeli 
Dondurmacısında çalıştım, o zamanki iş yerim Emekli bi askerdi, Asker olmamda kendisinin teşviği 
olmuştur. Hafta sonlarımız, hafta sonları apartmanımıza bir tane resmi üniformalı Kuleli Askeri Lise 
öğrencisi vardı, bunun apartmanımıza gelip gitmesi de üniformalıya özenmeme sebep olmuştur ama 
benim asker olmamdaki en büyük etken babamdır. Hep asker olmamı istemiş ve teşvik etmiştir. Bu 
süreçte yani Ortaokulda iken ben tek hayalim Kuleli Askeri Lisesinde okumak ve hafta sonlar da 
üniformayla eve gelmek idi, sınavlara girdiğimde bile 3 tane Askeri Lise olduğunu ben bilmiyordum, 
o yüzden okula kaydımı ancak son gün yaptırabildim, malum o zaman internet yoktu, sınav sonuçları 
da gazetelerde açıklanıyordu, sınav sonuçları açıklandı, Kuleli Askeri Lisesi'nin sonuçlarına 
baktığımda burda ismimi ne asil listesinde ne yedek listesinde göremedim üzüldüm ama yapacak bi 
şeyim yoktu. Normal hayatıma de devam ettim tatil olduğu içinde işyerinde çalışmaya devam ettim, bi 
gün işyerime bi arkadaşım geldi ve sınavı kaza sınav kazandığım için beni tebrik etti, gazetede ismimi 
görmüş, inanmadım gidip bana gazeteyi getirdi, doğruydu, listenin yayınlandığı gazete sayfasına 
baktığımda ismim vardı, sayfanın en tepesinde Kuleli Askeri Lisesi, orta kısmında Bursa Askeri 
Lisesi en alt kısımda da Maltepe İzmir Askeri Lisesi'nin sınav sonuçları vardı, benim ismim bu İzmir 
Askeri Lisesi'ni kazananlar arasında yer alıyodu fakat ben bu gruba hiç bakmamıştım sebebi ben 
İzmir'de sınava girmemiştim, onun için oradaki isimleri hiç bi şekilde kontrol dahi etmemiştim işte 
ben o gün ancak 3 tane Askeri Lisesi olduğunu öğrendim, ben Askeri Lise'yi kazanırken ailemden 
başka kimseden destek almadım, FETÖ'nün hiç bi dershanesine, yurduna veya başka bi yerine 
gitmedim benim hiç bir akrabamda gitmedi, benim bu gün dahil tek destekçim ailemdir. Ailemden 
başka hiç bi zaman hiç bi konuda destekçim olmamıştır. Lisede iken okuluma İnkılap Tarihi olan 
teyzemin gözetiminde devam ettim, ne okulda nede görevdeyken kimseyle görüşmedim, benim 
ağabeyim falan olmadı, kamuoyunda o kadar afişe edilmiş olmama rağmen bu gün hali hazırda 
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zannetmiyorum ki birisi çıksın evet ben şu tarihte onun abisiydim desin böyle bir şey olamaz çünkü 
yok. Liseden mezun oldum, Hava Harp Okulu'nun sağlık muayenelerini kazandım, uçuş kampına 
katıldım, o dönem uçuş kampında 7 Sorti uçuş tamamlayınca Hava Harp Okulu'na giriyordunuz. 
Bende uçuş kampına devam ettim 5 ve 6'ncı Sortiye geldiğim zaman Uçuş Öğretmenim tarafından 
elinde bi liste olduğu bu listede isminin olmadığı gerekçesiyle elendim, sayın Başkan bana işkence 
yapılan o odada cemaat tarzı görücü usulünü anlattılar. Eski eşimle cemaat tarzı görücü usulü 
evlendiğimi onunda cemaatçi olduğunu söylememi istediler, çocuğumuz olmamasına rağmen cemaat 
izin vermediği için 7 sene boyunca boşanamadığımı söylememi istediler. Ben eski eşimle 1 yıllık flört 
dönemine müteakip evlendiğim, evlendiğimde kendisi Türkiye Cumhuriyeti vatandaşı değildi, kendisi 
tanınmış bir aileye mensuptur ve FETÖ'cü değildir. Boşananı, boşanalı yıllar oldu bu gün 
zannedersem benden en çok nefret eden insanlardan birisi kendisidir. Kendisine sorun eğer bana 
FETÖ'cü diyosa evet ben FETÖ'cülüğü kabul ediyorum, Bylock nedir hiç bi şekilde bilmiyordum, 
hiçbir zaman kullanmadım, telefonuma yüklemedim, görmedim varlığını, varlığından tutuklandıktan 
sonra haberim oldu. Senelerdir aynı hattı senelerdir aynı telefonu kullanırım, telefonum şuanda 
Savcılık'tadır hali hazırda gözaltına alındığımdan beri ordadır. Gözaltına alındığım güne kadarda 
bütün görüşmelerimi kendi telefonumdan yaptım, bu süreçte o güne kadar zannetmiyorum ki beni ne 
FETÖ'cü aramız olsun nede ben bi FETÖ'cüyü aramış olayım, evimde ve işyerimde bi sürü aramalar 
yapılmış, alınan dijitallerden, telefonumdan, bilgisayarımdan bildiğim kadarıyla hiç bi şey çıkmadı. 
Evimde işyerinde bir tek FETÖ dokümanı veya benzeri bir şey çıkmadı, çeşitli yerlerden durü, 
duyuyoruz 15 Temmuz'da Wahtspp grupları tur kurulmuş, ben hiçbir şekilde hiçbir grupta yer 
almadım, hiç kimseyle tek satır mesajlaşmam yok, kimseyle mesajlaşmadım, benim bütün hesaplarım, 
bütün işlemlerim Devlet Bankalarında dır. Bank Asya'ya veya FETÖ'ye ait bir kurumda hesabım, para 
transferim asla olmamıştır ve yoktur. Yakınlarımın ve akrabalarımında yoktur. Kimseye himmet 
vermedim, bir kişi çıksın ben himmet aldım desin, diyemez çünkü yoktur. Himmet nedir ben 
bilmiyordum, ne olduğundu, ne olduğunu da gözaltındayken işkence sırasında öğrendim, bana bu 
kelime ezberletilirken yani himmet söylenirken bilmediğim için ilk başta him hikmet dedim dayak 
yedim, sonrasında himmet parası dedim para demene gerek yok dediler gene dayak yedim, sayın 
Başkan ben FETÖ'cü değilim nasıl anlatmam gerektiğini de bilmiyorum, işkence yaptıktan son 
yaptıkları odada Emniyette ekine işkenceye devam ettiler, bana burda kod isimler ezberlettiler hiç bir 
gerçek isim söylemediler. Söylenen bahse konu olan konuşulan isimlerin hepsinin kod ismi olduğunu 
söylediler. Bu gün okuyorum, İddianameyi okuyorum hala sözde yılla yıllarca görüştüğünüz 
insanların gerçek isimlerini veya onlar hakkında bi şeyleri bilmemenizi hala anlayamıyorum. 
Emniyette iken senaryo şeyler ezberlettiler, bi cihazdan bahsedip adına radyo dediler, sayın Başkan 
ben böyle bi cihaz hiç görmedim. Bahse konulu cihazla Genel Kurmay Başkanı'nın makamının dinle 
dinlendiği söylendi, benim komuta Komutanın makam odasına girebilme yetkim, imkanım, 
kabiliyetim yoktur. Bu kapının anahtarları normal bildiğiniz kapı anahtarı değildir. Özel anahtardır, 
kapısında 24 saat be nöbetçi vardır. 24 saat kamerayla izlenir ayrıca kapısında parmak izi okuyucu 
şifreleri vardır. Değişik zamanlarda da değişik birimler tarafından elektronik araması yapılan bi 
yerdir. Benim buraya girebilmem veya burada herhangi bi faaliyet yapabilme ih imkan, kabiliyet, 
ihtimalim hiç bi şekilde yoktur. Gene gözaltında iken ezberletilen kod isimlere adam dedim dayak 
yedim, düzelttiler adam değil abi diyeceksin dediler. Bu adamların bu abilerin evlerini sordum sadece 
biliyorum de yeter başka bi şey söylemene gerek yok dediler. Sana bi şey yap diyen yok sadece gidip 
konuşacaksın o kadar dediler. Emniyette bu odadayken bana bilmediğim şeyler imzalattılar halada bu 
gün o imzalatılan şeylerin bir çoğun, hiç bisi, hiç birisinin ne olduğunu bilmiyorum, dediklerini kabul 
edersem serbest kalacağımı söylediler. Öleceğimi sandım ve orda söylenen her şeyi, her telkin edileni 
hepsini kabul ettim, oradan çıkmak için bana deselerdi ki Suriye'nin Rus uçağını sen düşürdün, 
Suriye'deki Rus Uçağını sen düşürdün hiç tereddüt etmeden o odadan çıkmak için evet ben düşürdüm 
demeye razıydım. Sonrasında bana kıyafet getirip, kıyafet giydirdiler, malum üzerimde kıyafet yoktu 
sadece iç çamaşırı vardı. Emniyete geri döneceğimizi söyleyerek ezberlettikleri doğrultuda iradem 
dışında ifade alınması için Savcılığa götürdüler. Savcılık'taki ifade boyuncada yanımda Emniyetten 
bir Polis Memuru oturuyordu, Savcı'nın kapısı açıktı ve ayrıca diğer Polislerden de orada koridorda 
olanlar vardı, Savcı'ya çok acı çektiğimi yara ve yanıklarımdan dolayı oturmamın mümkün 
olmadığını bi birkaç defa söylemeye çalıştım, ilgilenmedi yanımdaki poliste bas oturarak bastırmam, 
oturmam için bastırınca, susmam konusunda da ikaz edince herhangi bi şekilde durumumu anlatma 
fırsatım olmadı, ifade öncesinde veya sonrasında hiçbir şekilde Savcı odasında bulunan ile Avukat ile 
de görüşemedim. Savcılık'tan sonra tekrar Emniyete döneceğimizi söyledikleri içinde yaşadıklarımı 
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Savcıya anlatmaya cesaret edemedim, oradaki yazılan ifayi ifadeyi okuyamadım, imzalamak zorunda 
kaldım, ifadenin bir suretini Avukat istedi ancak ne Avukata nede bana ne imzalanan suret nede 
bilgisayar çıktısı verilmedi, Avukata yazılan bu ifade imzasız olarak dahi verilmedi ama bi süre sonra 
basına olduğu gibi servis edildiğini duydum ve öğrendim. Avukatım orda sayın Savcı'ya hangi 
Mahkeme'ye sevk ediyorsunuz diye sorduğunda Savcı cevap olarak şimdi değil bu akşam onun 
Emniyette işi var Emniyette misafir edecekler yarın sevk edeceğiz dedi ve beni tekrar alıp Emniyet 
binasına götürdüler. Emniyete tekrar gidince artık dönüşün olmadığı Savcılıkta ifade verim imza 
attığım kendi ellerinde de imzalı belgelerim olduğu, sevdiklerim ve ailemin iyiliği için ye ye 
yaşadıklarımı unutmam, hiç kimseye bahsetmemem, hiç bir yerde konuşmam konusunda da tehdit 
edildim. Konuşursam başıma nelerin gelebileceği o ana kadar yaşadıklarımın hiç olduğunu bildiğimi 
istedikleri her an ve her yerde de bana rahat cı rahatlıkla ulaşabileceklerini söylediler. Saatler sonrada 
Emniyette'ki Spor Salonu'na indirdiler, aşağıya indirirken, götürürlerken de Paşalara bile neler 
yapıyoruz göz sana neler yapabileceğimizi hayal et dediler. Spor Salonu girişinde tekrar üstümdekileri 
soydular, bi tana tişört'le pantolon verdiler, salona girdiğimde gerçekten Generaller vardı, orda 
özellikle Salih Ulusoy'u gördüğümü hatırlıyorum, orda yapılanları da detaylı bi şekilde 
anlatmayacağım. Ertesi gün Mahkeme'ye çıktım ve tutuklandım, Mahkeme'de ilk defa polis yoktu, 
dışardaydı, Emniyette ezberletilenlerin hiç birisini söylemedim, Hakim dosyamı açtı, dosyama baktı, 
dosyamın içinin boş olduğunu söyledi, ordaki ifademe rağmen de tutuklama kararı verdi ve beni 
tutukladı, Cezaevine geldiğimde artık polislerden kurtuldum zannediyordum, ancak bir sonraki gece 
gece yarısından sonra koğuşta yatarken Gardiyanlar tarafından tartaklanarak koğuş dışarısına 
çıkartıldım, Cezaevi çıkış kapısına götürüldüm, tekrar polisler gelmişti, beni götürüceklerini 
zannettim inanın çok korktum, bunları sana imzalatmayı unutmuşuz diyerek, imzala bakalım dediler 
ve bi takın şeyler imzalattılar, imzaladıklarımın içerisinde fotoğrafa benzer bi şey vardı ancak tam 
göremedim, bunun fotoğrafa benzer bi şey olduğunu söylememin sebebi şu bize giydirilen turuncu 
renkli tişört vardı, zannedersem kendi resmimi imzalattılar diye düşündüm o esnada, ama ne 
imzaladığımı, nasıl bi şey imzaladığımı inanın bilmiyorum, böylelikle Cezaevinde de kurtuluş 
olmadığını her istedikleri şekilde ve her yerde ve her zamanda bana istedikleri gibi ulaşabileceklerini 
de tekrar söylediler. O gece koğuştan çıkışıma Sincan'da aynı koğuşta kaldığım Sincan F1B1550 
numaralı koğuştaki koğuş arkadaşları da şahit olmuştur. Sonrasında yaşadığım sağlık problemleri 
uzun süre devam etti, hali hazırda devam etmektedir. Mevcut yaralarımla ilgili işkence izleriyle ilgili 
20'ye yakın Hastane'ye gittim bu kayıtlar Cezaevi giriş çıkışlarından da resmi olarak talep edilebilir 
diye düşünüyorum. Mahkeme'mizin başlama tarihi olan 22 Mayıs 2017 tarihinde 10 gün önce 12 
Mayıs 2017 tarihinde Kırıkkale Cezaevine polisler geldi o gün aynı zamanda ailem gelmişti, açık 
görüşümüz vardı ve açık görüşten koğuşa döndükten hemen sonra polisler gelince ayrı bi şekilde 
endişelendim, görüşmek istemediğimi belirttim, böyle bi hakkım olmadığını söylediler, Avukatımın 
çağrılmasını talep ettim bunu da reddettiler, polislerle  Cezaevinin Kütüphanesinde görüşmek zorunda 
kaldım, polisler Kütüphane'deki görevlilerin hepsini dışarıya çıkardılar yalnız kaldım, Kütüphaneye 
giriş çıkış kayıtlarımızda, kamera kayıtları da zannedersem Cezaevinde mevcuttur. Burada bilgi alma 
tutanağı şeklinde bi şeyler yazdılar ve sonra bunu imzalamamı istediler. Önceki ifademden bi takım 
alıntılar yaptılar, önceki ifademin, Savcılık ifadesinin gerçeklere dayanmadığını ilk defa burada onlara 
da, polislere ilk defa söyledim, bunu söylemem üzerine önceki ifadedeki Murat Kod adlı kişinin açık 
ismini ve işini yazarak bi bilgi alma tutanağı oluşturdular, bu esnada ilginç bi şey oldu, önce metne 
Murat Kod adlı şahsın işyeri olarak Başbakanlık tarzında bi şey yazdılar, çıktı aldılar sonra diğer polis 
bu çıktıyı okurken o dönemde işyeri farklıydı diyerek Milli Eğitim Bakanlığı olarak tekrar işyerini 
düzeltip o şekilde çıktı aldılar ve bunu imzalamamı istediler, imzalamak istemediğimde de o zaman 
Emniyete gidelim orda imzalarsın şeklinde söylediler ve bende onu imzalamak zorunda kaldım. Bu 
olaydan 5 gün sonra 17 Mayıs 2017 tarihinde bu sefer başka bi sivil polis Kırıkkale Cezaevine geldi, 
Ankara'ya gideceğimizi söyledi, gitmek istemediğini net bi şekilde söyledim, direnç gösterdim, 
reddettim ve sonra polis gitti, 18 Mayıs 2017 Perşembe günü yani bu olaydan bi gün sonra Ankara'ya 
Sincan'a Kırıkkale'den sevk edildim bundan 1 gün sonra da 19 Mayıs 2017 Cuma günü Bayram ve 
Resmi tatil olmasına rağmen 22 Mayıs 2017 Pazartesi günüde 17. Ağır Ceza Mahkeme'sindeki 
Mahkeme'miz başlayacak olmasına rağmen isteğim ve rızam dışında Mahkeme'mize 3 gün kala polis 
gene beni alıp Emniyet'e götürdü, burda da yaşadığımız bi takım olaylar var onlarında detayına 
girmiycem, Çayyolu'nda vesaire dolaştıktan sonra bana tekrar bi takım kağıtlar imzalattılar, Hacettepe 
Üniversitesi'nin giriş Kampüsü'nün önünde arabanın üzerinde sonra müteakiben beni tekrar 
Sincan'daki Cezaevine getirdiler, geldiğimizde akşam olmuştu. Sayın Başkan yaşadığım travmayı, 
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psikolojik ve fiziki bakıyı uzun süre atlatamadım, halada atlattığımı çok söyleyemem, başına bir 
şeyler gelir yaşadıklarımı da anlatamam diye endişe ettiğim için Mahkeme'ye kadarda susma kararı 
aldım ve bu güne kadar yaşadıklarımı Avukatım haricinde kimseyle paylaşmadım, insan onuruyla 
bağdaşmayan, bedensel ve ruhsal açıdan ağır acı çekmeme, algılama ve irade yeteneğimin yok 
edildiği işkenceler sonrası Kollukta alınan ve psikolojik ve tehdit  ile baskı altında bilincimi kaybetmiş 
bir halde Savcılık'ta alınan ifadeyi kabul etmiyorum, bahse konu süreçte yaşananlara sebep olan ve 
uygulayanlardan da şikayetçiyim, sayın Başkan Demokrasi'mize, Milli Birlik ve bütünlüğümüze karşı 
yapılan darbe girişiminin olduğu 15 Temmuz günü Genel Kurmay Karargahı'nda Yarbay rütbesi ile 
Karargah Emniyet Subayı olarak görev yapmaktaydım, size kısaca Karargah Emniyet Subay'lığından 
bahsetmek istiyorum, Karargah Emniyet Subaylığı, bir Subay yani ben ve 7 sivil memur'dan toplam 8 
kişiden oluşmaktadır. Emrinde rütbeli personel, Subay, Astsubay, Uzman Erbaş veya Er yoktur. 
Mevcut 7 tane sivil memurumdan 2 tanesi de Elektronik Teknisyeni'dir. Ana görevlerim Personel 
Kartlarına Turnikelerden geçiş yetkilerini tanımlamak ki hemen burda şu turnike sistemi hakkına bilgi 
vermek isterim, bu benim ana görevlerimden bir tanesidir. Genel Kurmay Kışlası'nda ve 
Karargahı'nda bütün binalarda hatta bi çok katta ve özel yerlerde turnike sistemi mevcuttur. 20'nin 
üzerinde turnike sistemi vardır. Bu turnikeler Askeri Mahkeme bölgesinde, Sağlık Komutanlığı 
bölgesinde, Genel Kurmay Karargah Binasında, katlarda bildiğiniz gibi Silahlı Kuvvetler Komuta 
Harekat Merkezi'nin girişinde, Sosyal Tesislerde bi çok yerde vardır, aynı zamanda Milli Savunma 
Bakanlığı'nın binası içerisinde de mevcuttur. Nizamiye'den başlar bina içerisinde ve koridorlarda da 
devam eder. Buralardan personellere ve Genel Kurmay Kışlası içerisinde hareket edecekleri Genel 
Kurmay kısmındakiler için Karargah Emniyet Subay'lığı kartlarına yetki tanımlaması yapar, ancak biz 
bu yetki tanımlamalarını kafamıza göre yapmayız, herhangi bi başkanlıkta görev yapan personele kart 
yetkisi verebilmemiz için Personel Giriş Kartı  tanımlama formunun doldurulmuş ve bize gönderilmiş 
olması gerekir. Biz bu formaları kontrol ederek, bu formalar üzerinde yetkilendirme yaparız, aynı 
zaman zaman zaman bütün Başkanlıklardan, bütün birimlerden de o Başkanlıkta çalışan personelin 
bilgilerini isim listelerini alır bu isimleri listeleri üzerinde de kart yetkilerinin kontrollerini yaparız 
bununla birlikte Genel Kurmay Karargahı'na giriş yetkisi olan Kışla dışında ki personelinde ilgili 
birimlerden listelerini alarak bu personelin giriş yetkilerini de kontrol ederiz, İddianame sayfa 1524, 
1525 ve 1526'da bi liste bulunmaktadır. Bu liste 345 kişinin yer aldığı ve hepsinin General ve Amiral 
olduğu bi listedir. Bu liste turnike yetkilendirmeleri ve turnikelerdeki beklemeleri ve problemleri 
engellemek maksadıyla Personel Başkanlığı'ndan temin edilmiş 2014 - 2015 yılına ait bi listedir. Eski 
bi listedir. Güncel değildir. Bizim turnike sistemimiz tamamen kapalı devre bi sistemdir. Herhangi bi 
elektronik ağa, internete, karanete bağlı değildir. Dolayısıyla biz turnike sisteminde birisine yetki 
tanımlayacağımız zaman kart çip numarasına ve kart yetkilerine manuel olarak işlem yaparız, 
Generaller'le ilgili bilgi aldığımız yerde Personel Başkanlığı'dır ve burdan almış olduğumuz listeler 
üzerinden de bu listede ki  Generaller'i Karargah'taki yetkilerini kontrol ederiz, bilgilerini kontrol 
ederiz, bilgilerini güncelleriz veya silinmesi gereken Generaller'i silinmesi gereken personelin 
isimlerini de sileriz, bu sadece Generaller'e yapılan bi işlem değildir. Karargah'taki bütün sivil memur, 
Subay, Astsubay, Erbaş, Er ve çalışan personele de yapılmaktadır. Bunların ayrı ayrı listeleri de 
mevcuttur. Bu liste bahse konu liste 1 Eylül 2014 - 31 Ağuştos 2015 dönemine aittir. Kapalı devre bu 
geçiş kartı kontrol sistemine yönelik aldığımız içinde bu liste herhangi bi şekilde rütbe sırasına göre 
değil, vatandaşlık sırasına numara, Vatandaşlık numarasına göre alınış bi listedir. Listeye bakıldığı 
zaman bunun bu şekilde olduğu da görülecekti. Bu listede ki personel incelendiği zaman Ağustos 
2015 yılında 36 tane bu listede olan General ve Amiral'in emekli olduğu yani 15 Temmuz'dan 1sene 
önce emekli olduğu çok açık ve net bi şekilde görülmektedir. Aynı zamanda Ağustos 2015 yılında 
terfi eden 50'ye yakın Albay'ında bu listede yer almadığı çok açık bi şekilde görülmektedir. Bahse 
konu iste tamamen Genel Kurmay Kışla ve Karargahı'nda turnikelerden geçişle ilgili çalışma yapılmış 
olan bi listedir. Onun yanında"

Başkan Oğuz DİK: "Şu listemi çek atılan listemi?"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet yanında çek atılan 

Başkanım, eksi atılan vesaire"
Başkan Oğuz DİK: "Şimdi orda, kırmızı yeşil sanki kimin kırmızı, kimin yeşil"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın Başkanım hiç"
Başkan Oğuz DİK: "Onları birisi söylemişti şu İkinci Başkan'ın çeki, bu Genel Kurmay 

Başkanı'nın"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın Başkanım onun hiç bi 
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şekilde onunla alakası yoktur. O liste ne İkinci Başkan nede Birinci Genel Kurmay Başkanı"
Başkan Oğuz DİK: "Turnikelerle ilgilim, turnike"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tamamen turnikelerle ilgili 

sistemde resmi var mı? İşyeri bilgisi doğru mu? Rütbesi doğru mu? Geçiş yetkileri doğru mu? 
Komuta katına girime yetkisi var mı yok mu? tarzında mevcut bilgilerin bilgisayar sistemindeki o 
turnike sistemindeki bilgilerin varlık yokluk, yetkilendirme yetkilendirmeme kontrollerinin yapıltığı 
bi listedir. Başka hiç bi özelliği hiç bişeyi yoktur ve dediğimi gibi olay tarihinden 15 Temmuz'dan 1 
sene öncesine ait bi listedir. O listeye bakıldığı zaman Genel Kurmay Başkanı'nın sayın Necdet Özel 
olduğu görülecektir. Ve bütün Kuvvet Komutanlarının, bütün komutanlarınında görev yerlerininde 
farklı, rütbelerininde farklı, bilgilerinin de çok açık ve net bir şekilde görülecektir. Karargah Emniyet 
Subay'ı olarak görevlerimden diğer bir tanesi binaların içerisindeki kameraları kontrol ve kayıt 
etmektir. Ayrıca turnike sistemi ve kamera sisteminde oluşan arızalara derhal müdahale etmek ve 
ettirmekte benim görevlerim arasındadır. Karargah'ta çalışan Subay ve Astsubaylarının nöbet 
hizmetlerini tanzim etmekte benim görevlerim arasındadır. Karargah içerisinde denetlemeler ve 
kontrol yapmak ana görevlerimden bi tanesidir. Tespit ettiğim aksaklıklara müdahale etmek veya 
gerekli tedbirlerin alınması için ilgililere bildirmekte görevlerim arasındadır. Sayın Başkan şuanda 
hemen şunu izah etmek isterim Genel Kurmay Kışla, Kışlası'nın Emniyet Sistemi, İç Emniyet ve Dış 
Emniyet şeklinde ayrılmış olmakla beraber bütün Emniyet Sisteminin ana sorumlusu Kışla 
Komutanı'dır. Kışla Komutanı Destek Kıtaları Grup Komutanı'dır. Karargah Binası'nın içerisindeki 
de, dışarısındaki dışarıdaki çevre emniyeti de her türlü emniyeti Kışla Komutanı'na aittir. Bunu çeşitli 
Birimleri vasıtasıyla yapar, Dış Çevre Emniyeti'ni Destek Kıtaları Muhafız Tabur Komutanlığı 
vasıtasıyla ki de kendisine bağlı olan bi taburdur. İç Emniyeti de Hizmet Taburu vasıtasıyla yapar, 
aynı şekilde Milli Savunma Bakanlığı Bina İçi Emniyeti de gene kendisine aittir. Bunu da Hizmet 
Taburu vasıtasıyla yerine getirir. Görevim gereği ben Karargah'ta sürekli gezerim, diğer Karargah 
Subay'ları gibi sabahtan akşama kadar bi oda içerisinde oturmam, onlar gibi masa başında görev 
yapmam, nerde Karargah'ta bi kriz, problem veya etkinliği yoğun bi faaliyet varsa, yoğun bi etkinlik 
varsa o bölgede olurum, Sosyal Tesislerse, Sosyal Tesislerde olurum, Toplantı Salonları bölesindeyse, 
Toplantı Salonları bölgesinde olurum, Atatürk Kültür Merkezinde ise orda olurum veya Karargah'ta 
herhangi bi kattaysa mümkün olduğunca o bölgede olurum, nerde bi problem var, nerde bi kriz var 
orda olurum, eğer nizamiye'de bi problem varsa da Nizamiye'de olurum, dolayısıyla ben Karargah'taki 
bütün kritik yekleri, bütün binaları, bütün binaların içerisinde kritik noktaları iyi bi şekilde bilirim, 
buna Sağlık Komutanlığı Binası da dahildir. Sosyal Tesislerde dahildir. Destek Kıtaları da dahildir. 
Genel Kurmay Karargahı ve Milli Savunma Bakanlığı Binası Karargahı da dahildir. Ayrıca Genel 
Kurmay Karargahındaki katlardaki bi çok personelin görev yaptığı yeri odalarına kadar bilirim sayın 
Başkan, dolayısıyla doldur boşaltın yerini Nizamiye'lerin neler ihtiva ettiğini, silahlıkların yerini, 
Emniyet Takımı silahlıklarının yerini, Nizamiye'lerin altında ve üstünde bulunan silahlıkların yerini, 
Muhafız Taburundaki Mühimmat Deposu'nun ve silahlığın yerini de gayet iyi bi şekilde bilirim sayın 
Başkan, ayrıca benim görevim gereği, barışta, seferde ve savaşta ne olursa olsun görevim Karargah'ta 
kalmaktır. Bu da görev tanım formumda yazmaktadır. Diğer yandan görevim gereği Karargah'ta ve 
Kışla'da ve Komuta Katında silah taşıma yetkim vardır. Dolayısıyla İddianamedeki ruhsatsız silah 
taşıma suçlamasını da kabul etmiyorum. 15 Temmuz 2016 Cuma günü sabah mesaiye geldim, akşam 
şehir dışına çıkmayı planladığım içinde spor çantası ile gelmiştim, İddianame sayfa 1513'teki alta 
görülen resimdeki çanta bu çantadır. Kışla'ya girerken çantada önemli bir şey olmadığı ve akşam 
çıkarken almak kolay olsun diye de Nizamiye'de bıraktım, mesai o gün benim için normal bi gün 
olarak başladı, her gün olduğu gibi Nöbetçi Amiri sabah odama geldi defteri imzalattı, herhangi bi 
emrim olup olmadığını sordu, o gün Nöbetçi Amiri defteri imzalatmaya geldiğinde öğleden sonra 
Nöbetçi Amir Yardımcısını yerine bırakarak bi kaç saatliğine odasına çıkıcağını, dairesine çıkıcağını, 
çalışma yapacağını söyledi, kendisine müsaade etmedim, kabul etmedim nöbet değişikliği yapalım 
diye söyledim, nöbet değişikliği yapmaya gerek olmadığını söyledi fakat ben çok tatmin olmadım, 
sonrasında nöbet yazan memurumu çağırdım, o gün için uygun bi nöbetçi bulmasını istedim sonra 
odadan çıktım, normal Karargah'ta dolaşmaya başladım. Döndüğümde ilgili memurum nöbetçi 
bulamadığını söylemesi üzerine de rutin her zaman ve yönergelerde olduğu şekilde Pazartesi günkü 
nöbetçiye bakmasını, bilgilerini getirmesini eğer o nöbetçinin nöbet mazereti, nöbet değiştirmeye 
uygun değil ise ilgili Nöbetçi Amiri'nin Başkanlığı'ndan ilk nöbetçiyi tespit etmesini söyledim, bi süre 
sonra personelim listeyi getirdi, Pazartesi günü nöbetçi Murat  Mala idi, Murat Mala'ı arayıp nöbeti 
devralmasını istedim, bu durum hoşuna gitmedi, nöbeti almak istemedi, Amiri'nin müsaade ederse 
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nöbeti alabileceğini, itiraz etmediğini ama mümkünse de başka birisinin  tutmasını istedi. Uygun başka  
kimse olmadığını beyan ettim, personeli de, personelime de Murat Mala'ın Amirinden onay alırsa 
nöbet değişikliği olacağını takip etmesini bildirdim. Öğleden sonrada Karargah'ta dolaşırken Murat 
Mala'nın amiri  olan Albay'ıma rastladım, nöbet değişikliği  ile ilgili konuşulup konuşmadıklarını 
sordum, kendisi görüşmediklerini söyledi, bu esnada Murat Mala'da biz koridorda idik koridora çıkıp 
yanımıza geldi, Albay'ı Şubenin önemli bi faaliyetinin olmadığını amir olarak ta bi mahsur 
görmediğini söyleyince Murat Mala'nında itiraz etme şansı  kalmadı ve nöbet değişikliği ile ilgili 
prosedürüne uygun olarak ilgili başkanlıktan yazı gönderildi ve nöbet değişikliği yapıldı, söz konusu 
nöbetin silahı ve mermisi yoktur. Diğer birliklerde ki gibi Erbaş ve Er'ler ile ilgili yoklama almazlar, 
içtima almazlar, güvenlikle ilgili herhangi bi sorumlulukları yoktur. Kışla personeli'nin herhangi  bi 
faaliyetine refakat etmezler. Hiç bir Birliğe mesaj çekmezler, hiç bir Birlikten de mesaj almazlar 
bunun için imkan kabiliyetleri de yoktur. Dolayısıyla bu nöbet değişikliği'nin diğer İddianamelerde 
veya diğer Kışla'larda, diğer Birlikler'de olan nöbet değişikliği ile karıştırılmaması gerekir. Bu saymış 
olduğum tarzdaki görevleri yapan bizde Genel Kurmay Karargahı'nda, Genel Kurmay Destek Kıtaları 
Nöbetçi Amirliği'dir. Bununda bu bahse konu olan nöbet değişikliği ve nöbet yeriyle ilgili hiçbir 
irtibatı ilgisi de yoktur. Ayrıca bu nöbetin kriz durumunda herhangi bir görevi yoktur. Gün içerisinde 
mesaiden sonra veya hafta sonları  bu Nöbetçi Amiri değişikliğinin  yapıl, değişikliğinin yapıldığı çok 
zaman olmuştur o güne kadar, hatta gene bi başka Cuma günü bu nöbeti akşam saat 21'de benim 
devralıp, benim tuttuğum dahi olmuştur. Hafta sonları Cumartesi, Pazar nöbet değişiklik yazısının 
yazıldığı da çok olmuştur. Nöbet değişikliği ile ilgili husus budur. Ve o gün yaşadığım 
faaliyetlerimden bi tanesidir sayın Başkanım. O gün gene öğleden önce dolaşırken Mehmetçik Sigorta 
ve Vakıfbank'a gittim bunlar bizim Kışla'mızın içerisinde Sağlık Binası'nın olduğu yerdedir. 
Vakıfbank Müdür Yardımcısı Dilek hanımla sohbet ederken Vakıfbank'ın bürokrasisini sevmediğimi, 
maaş müşterisi olmama rağmen Vakıfbank kredi kartı çıkartmadığımdan ve kredi kartı başka 
bankadan kullandığımdan söz ettim, söz konusu kredi kartı çıkartmak vesaire olunca da kendisi 
benimle ayriyeten ilgilendi, derken kredilerden söz açıldı, Bayram nedeniyle igili, nedeniyle faiz 
oranları 1,21 olduğunu belki daha düşük oranda bile kredi kullanabileceğimi söyleyerek TC Kimlik 
numaramı aldı, içeriye girip, gidip bi takım kontroller yaptıktan sonra üzgün olduğunu sicilimin halen 
sıkıntılı göründüğünü bundan dolayıda uygun kredi teklifi alamadığını bununla birlikte 0,30 puan 
daha yüksek 1,51 faiz oranından sınırlı bi kredi kullandırabileceğini söyledi, bu duyduklarıma çok 
bozuldum, canım sıkıldı ve hazmedemedim, konuştuğumuz kredi miktarı benim Banka'daki paramın 
yarısından bile azdı, o can sıkıntısı ile hesabımdaki bütün parayı istedim, hırsımı alamadım yarısını da 
döviz olarak istedim Cuma günü ayın 15'i idi öğleden sonra hazırlık yapıp 16'ya yetiştireceklerini 
söylediler ve müteakiben ben Vakfıbank'tan çıkınca hemen karşı tarafında Ziraat Bankası bulunur. 
Ziraat Bankası'na uğradım, müdür beyin yanına çıktım Ziraat Bankası maaş dağıtmadığı için, maaşla 
ilgili bi personelle ilgili şilem yapmadığı için bom boştu zaten, müdür beyle Vakıfbank'ta yaşadığım 
konuları konuştum, orda yaşadığım sinir ve stresi anlatım, o da TC Kimlik numaramı aldı ve herhangi 
bi problem görünmediğini, bankanın iyi bi müşterisi olarak göründüğümü dolayısıyla kredi 
kullandırabileceğini söyledi, hatta Merkeze sorup mevcuttan daha düşük bi kredi için onay alabilirim 
belki dedi, ben size telefonumla dönerim dedi ve ayrıldım ordan çıktım dolaşarak tekrar odama 
döndüm, öğle yemeğinin hemen öncesinde Ziraat Bankası'ndan aradılar öğleden sonra gidersem kredi 
evraklarını imzalayabileceğimi kredi için onay verildiğini belirttiler ancak ben gitmedim, ben 18 
Temmuz Pazartesi'den öncede herhangi bi şekilde cevap verceklerini açıkçası beklemiyodum. Öğle y 
yemeğindeyken de Vakıfbank personeliyle karşılaştım, Ziraat Bankası'nın krediye onay verdiğini çok 
düşük bi faiz oranıyla 1,20 üzerinden onay verdiğini söyledim, ondan sonrada o personelle de 
ayrıldım, akşam üzeri Vakıfbank'tan aradılar, paranın hazır olduğunu söyleyince de Vakıfbank'a 
gittim, Vakıfbank'tan parayı çektim, İddianame sayfa 1528'de bulunan Vakıfbank dekontları yaptığım 
işlemlere ait dekontlardır sayın Başkan buradan çektiğim parayı Ziraat Bankası'na yatırmak istedim 
ancak kasaları kapandığı için parayı yatıramadım, daha da ötesi henüz krediye ait hiçbir başvuru 
evrakı imzalamamıştım ama Ziraat Bankası parayı da hazır etmişti, orda evrakları imzaladım akşam, 
döviz olarak gelen miktarı da aldım ve çantaya koydum müteakibende bu parayı aldım odama 
getirdim, İddianamede ki dekontlar eksiktir sayın Başkan, Ziraat Bankası'nın dekontları yoktur. 
Onunla ilgili para miktarından da hiçbi şekilde bahsedilmemektedir. Odamda ki aramada bulunan 
para da çanta içerisindeki para da budur sayın Başkan, ayrıca odamda yapılan aramalarda sayfa 
1527'de masamda farklı iban ve hesap numaraları olan 2 sayfa, 2 sayfaya yer verilmiştir. Bu sayfalar 
normal defter yaprağı değil büyük takvim yaprağıdır ve en az 2 - 3 senedir benim masamın üzerinde 
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durmaktadır. Bu sayfaları İddianameden görebildiğim kadarıyla incelediğimde sol taraftaki yaprakta 
Avukat Rabia Balkanlı'ya ait Ankara'daki işyerinin, bürosunun ve hesap numaralarının bilgileri 
mevcuttur. Onun altında Avukat Özgür Yıldız'a ait bilgiler vardır aynı şekildedir. Bu ikisi aynı büroda 
çalışmaktadır. Özgür Yıldız Avukat Rabia Balkanlı'nın yardımcısıdır. Hemen altında bu sayfa 
1527'deki hemen sol taraftaki sayfada Özge Aktürk isimli bi bayan arkadaşıma ait Halkbankası'ndaki 
hesap numarası bilgileri ve iban numarası vardır. Kendisi televizyon program sunucusu ve 
yapımcısıdır. Arkadaşımdır. Herhangi başka bi özelliği de yoktur. Sağ taraftaki sayfaya baktığımda 
burada Erol Çetin isimli devre arkadaşımın isminden bahsedildiğini gördüm, kendisi Jandarma Genel 
Komutanlığı'nda çalışmaktadır. 2014 yılında çalışmaktadır. Orda yazan bilgilerde benim 2014 yılında 
not aldığım işyeri dahili tafiks hat numarasıdır. Herhangi bi başka bi özel numarası vesaire değildir ve 
Karargah'a bi toplantıda geldiği zaman kendisi odama uğramıştır. O zaman görüşüp o zaman not 
almışımdır. O tarihten sonrada o numarayı hiç aradığımı hatırlamıyorum, kendisiyle hiç görüştüğümü 
de sonrasında hatırlamıyorum gene bu sağ taraftaki sayfada Vakıfbank, Akbank, Batman Akbank, 
İNG Bankası, Garanti Bankası'nı görebildiğim bankalar bunlardır, bunlara ait iban numaraları, hesap 
numaraları ve bilgiler mevcuttur. Bunların hepsi benim şahsıma ait banka hesap numaralarıdır sayın 
Başkan, bunun hemen altında Avukat Pelin Şimşek'e ait kendisi İstanbul'da bir Avukattır. Telefon 
numarası ve hesap numaraları mevcuttur. Bunun hemen altında görebildiğim kadarıyla OYAK üye 
numarası ve bilgileri mevcuttur. Bu bilgiler şahsıma ait olan bilgilerdir. Bunun hemen altında Türk 
Havayolları Miles Smiles bilgileri yer almaktadır. Buda benim Miles Smiles Kart numaramdır ve 
şifrem yazılıdır yanında bu şekilde bi notumdur. Görebildiğim kadarıyla son olarak da hemen yan 
tarafından Merkez Ordu Evi'nin Rufu, Manelya ve Açelya salonların yemek restoran salonlarıdır. 
Bunlar Merkez Ordu evinde, onların tafiks ve rezervasyon telefon numaraları mevcuttur. Aynı 
zamanda altında Türkmen Apartmanı, Milli Savunma Bakanlığı Oran Lojmanları Türkmen 
Apartmanı'nın hesap numarası, iban numarası ve bilgileri mevcuttur. Buda apartman aidatımı 
yatırdığım hesap numarasıdır. Bunlarla ilgili bahsedeceğim şeylerde bundan ibarettir. Yani hepsi ya 
şahsıma aittir. Ya Avukatlara aittir. Yada bi tane arkadaşıma aittir. Sayın Başkan 15 Temmuz'a 
dönecek olursam öğleden önce Banka'dan sonra odama geldim, odamın karşısında bulunan Görüntü 
İzleme Merkezi'ne girerek personelimle Banka'da yaşadıklarımı anlattım, görevlendirmeler yaptım 
özellikle Teknisyen Memurum İsmail Gökbulut'a o gün yaptığım bi görevlendirme çok önemlidir. 
Bahsetmek isterim, Teknisyen olan İsmail Gökbulut'a daha önce tedarik ettiğimiz ve alt yapısında 
oluşturduğumuz yeni bir kamera ve kayıt sistemi kurulmasını emrettim, bu kurulumu mevcut 
sistemden ayrı tutmasını, mevcut sisteme dahil etmemesini, yedek sisteme ilave bi sistem olarak 
üçüncü bi sistem olarak kurulmasını istedim, bu faaliyetle ilgili olarak çalıştık ve öğleden sonra 
kurulumu tamamlayıp sistemi de çalıştırdık. Henüz o gün aktif ettiğimiz bu sistemi bilmesi gereken 
haricinde hiç kimsede bilmiyordu. Neden böyle bi sistem kurduk diye soracak olursanız, daha önce 
İddianamede yer aldığı gibi bizde kamera kayıtlarından bi takın resimler çıktısı almak istedik. Bunun 
sebebi de Genel Kurmay Başkanı'mızın basında içine çekilmek istendiği bi polemik konusu vardı, 
mesaide olup olmadığı ile ilgili bi sıkıntıydı ve Genel Kurmay Başkanı'mız turnikeleri kullanmadığı 
için onun o gün mesaide olduğunu ancak kamera sisteminden ispat edebilir durumundaydık ve 
mevcut kamera sisteminden aynen İddianamede olduğu gibi Genel Kurmay Başkanı'mızın girişini 
gösterir resimler aldık ancak bunun resim kalitesi Komutanı'mız tarafından uygun bulunmadı ve bi 
takım kameraları iyileştirme emri verdi, müteakiben bizde bu konuda çalışma yapmaya aşladık ve 
özellikle bina girişlerini gösterir şekilde değişik yerlere ilk etapta prototip olacak şekilde bi takım 
sistemler tedarik ettik. Mevcut karargah içerisinde 300' ün üzerinde 400'e yakın kamera vardır sayın 
Başkan ilk etapta bütün bu kameraları değişmeyeceği için ilk etapta 8 tane kamera tedarik ettik, bunun 
alt yapısını oluşturduk ve bu kameraların her birisinin yerini bizzat ben tek tek belirledim. (KAYDIN 
47:12 süresinden 47:36 süresindeki zaman diliminde sanık konuşmuyor) o haftaki yapacağımız işlerle 
ilgili Genel Sekreter Vekili'ne tekmil verdiğimde, Genel Sekreterimizde Yurtdışına gitmişti, gitmeden 
önce bu kamera sisteminin kurulmasıyla ilgili kendisininde emri vardı, bir gün önce Perşembe günü 
Genel Sekreter Vekili'mize de durumu arz ettiğimde evet bu önemli bi an önce bunu kurun diye emir 
verdiği için o gün Cuma günü öğleden sonra da bu kurulumu tamamladık ve sistemi aktif hale getirdik 
sayın Başkanım, bu kameraların yerlerini ve bakış açılarını tek tek hepsini ben belirledim, bu gün 
İddianamede bina içerisini gösteren resimlerin olduğu kamera kayıtlarının hepsi o gün kurulan bu 
sisteme aittir. Toplamda 8 tane kamera bir tane kayıt cihazıdır. Ve ben 15 Temmuz günü bu 
kameraların bu kayıt cihazının imha edilmesini önleyerek de Mahkeme'ye yapabileceğim en büyük 
yardımlarından birini yaptığımı düşünüyorum, 15 Temmuz günü öğleden sonrada akşama kadar 
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odamdaydım, odamda ve personelimle birlikteydim, bu süreçte İdari İşlerde evraklara bakan 
memurum İstihbarat Başkanlığı'ndan eylem ikazıyla ilgili bi emir geldiğini söyleyerek mavi bi dosya 
içerisinde getirdi, bu evrakta Ankara'daki Birlik ve Karargah'ların Askeri araçla bombalı saldırı 
yapılabileceği, üniforma giymiş canlı bomba olabileceği ve üst düzey Komutanlara suikast tarsında 
terör öylemi yapılabileceği belirtilmekteydi ayrıca ismi geçen Ankara'daki Birlikler ve Karargah'larda 
Genel Kurmay Başkanlığı açıkça yazmaktaydı. Bu evrakı okudum mavi dosya içerisinde de masamın 
üzerine bıraktım, İddianame sayfa 1483, 1484, 1485 ve 1486'da yer alan 8 adet resimde de bu mavi 
dosyanın elimde olduğu açıkça görülmektedir. Akşam olunca her zaman olduğu gibi Muhafız Tabur 
Komutanı olan Yarbay Tolga Kılıçarslan'ı aradım biz iki devre arkadaşıyız ve tanışıklığımız 1989 
yılına dayanmaktadır. Her gün mutlaka bi araya geliriz, samimi arkadaşızdır. Ta Maltepe Askeri 
Lisesi'nden beri devam eden arkadaşlığımız, benim 2012'de ve Tolganın 2012'de Genel Kurmay 
Karargahı'na tayin olmasıyla daha da ilerlemiştir. Tolga Muhafız Tabur Komutanı olunca da 
görevlerimiz ve işimiz büyük ölçüde örtüştüğü için gün içerisindeki yapmış olduğumuz 
faaliyetlerimiz de çakıştığı için bir çok faaliyeti birlikte yapar duruma gelmişizdir. Ve doğal olarak da 
birbirimizin sürekli arkasını kollamaya ve sorunları da birlikte aşmaya başladık. Hafta da 2 - 3 akşam 
yaptığımız gibi Tolga'nın odasına gittim, sohbet ettik, İstihbarat Başkanlığı'nın yayınladığı bombalı 
araç eylem ikazını konuştuk. Çoğu zaman bu tür şeylerden önce benim haberim olur her zamanda 
Tolga'yla paylaşırım gene o şekilde yaptım fakat bu sefer Tolga'nın da zaten konudan haberi vardı. 
Bir şeyler yedik ve sonra dışarı çıktık. Tolga devriye güzergahını dolaşmayı ve kendisine tahsis edilen 
Bombalı Köpek Tem'i için yer ayarladığını bu yeri bana da göstermeyi teklif etti hemde dedi 
nöbetçileri kontrol etmiş oluruz. Muhafız Taburundan çıkarken de o gün nöbetçi  olan Başçavuş Abdil 
Hadi Sunar'a iyi akşamlar diledik ve yanımızı da Devriye Çavuşunu alarak birlikte Tolga'yla birlikte 
Muhafız Taburunun hemen arkasında ki Kuzey Nizamiye 10 numaralı Kulübe bölgesine gittik 
buradan gezerek Güney Nizamiye'ye doğru gittik nöbet kulübelerini kontrol etti Tolga bende bu 
esnada yanındaydım, birlikte Bomba Arama Köpeği için kulübe için tahsis ettiği ayarladığı yere 
gösterdi onunla ilgili konuştuk ve müteakibende dolaşarak Güney Nizamiye'ye kadar gittik, Tolga'nın 
odasında ben 1 saate yakın kaldım sayın Başkan, odadan çıktığımda saat 20:20 idi bu süreçte ben 
Tolga'dan başka kimseyle görüşmedim, İddianame sayfa 1483 ve 1484'de yer alan 3 resim bizim bu 
faaliyetimize aittir toplamda 10 dakikalık bir zaman dilimi içermektedir. Özellikle belirtmek isterim 
ki güzergahı bu Tolga'yla beraber dolaşmış olduğumuz güzergahı ben belirlemedim, bu bölgeyi 
gezerek Güney Nizamiye'ye gitmeyi ben istemedim, Tolga teklif etti ve bu bizin hayatımızın doğal 
akışında vardır. Bunu ben teklif etsem dahi abes bir şeyde değildir. Ben bu güzergahı daha önce 
defalarla, defalarca gezdim, daha önce Genel Sekreter olan Tümgeneral Metin Öbek'le bu güzergahı 
gezdim, Tolga'yla birlikte bu güzergahı defalarca gezdim, Tolga'nın önceki Tabur Komutanı olan 
Yarbay Ümit'le bu güzergahı defalarca gezdim, Cengiz Albay'ımla da gezdim, Cengiz Albay'ımdan 
önce Destek Kıtaları Grup Komutanı olan Faik Karadeniz Albay'ımla da gezdim, benim ilk defa 
gezdiğim bi güzergahta değildir. Resimler incelendi incelendiği zaman dikkat edilirse kulübelerin 
çoğunun da boş olduğu görülecektir. Bu gezi, bu güzergah gezimiz esnasında da Tolga'nın bahsettiği 
konulardan bi tanesi personelle ilgili sıkıntısıdır. Kulübelerin bi çoğunun boş olmasının da personel 
sıkıntısından kaynaklandığını söylediğini hatırlıyorum, Güney Nizamiye bölgesine gittiğimiz zaman 
burada Binbaşı Murat Pekgüler ve Üsteğmen Muhammed Reşit Budak ile karşılaştık hep birlikte 
bahçeye geçtik, sohbet ettik, sigara içtik, MİT Müsteşarı'nın çıkış yaptığını öğrendik, zaten güzergahı 
dolaşmadan öncede bunu telsizden duymuştuk. Müt, MİT Müsteşarı çıkış yaptığı içinde açıkçası 
hepimizde sevindik çünkü MİT Müsteşarı çıktığına göre artık Komutanın çıkmasına da bi engel 
kalmamıştı, her an Komutan'da çıkabilirdi ve böylelikle de mesaimiz bitebilirdi diye düşünüyorum. 
İddianame sayfa 1484 ve 1485'teki 3 adet fotoğrafta bu anlara aittir. Toplamda 1 dakikalık bir zaman 
dilimini içermektedir bu sayfadaki 3 resim ve hiç birisininde darbeyle hiçbir şekilde bi alakası yoktur. 
Bahçede otururken Albay Cemil Turan geldi bahçe demirlerinin arasından seslendi ve yanına çağırdı, 
yanına gittim yanına birlikte, yanıma yanına giderken yanımda Üsteğmen Muhammed Reşit Budak'ta 
vardı, o seslenince beraber kalktık beraber gittik, hatırladığım kadarıyla Tolga'yla Murat Binbaşı'da 
bahçede kaldılar, Cemil Albay'ın yanına gidince gel benle dedi ve yürümeye başladı, bende hemen 
kendisinin arkasından yürümeye başladım bu esnada doğal olarak Üsteğmen Muhammed Reşit 
Budak'ta bizimle yürüyodu, üçümüz birlikte yürümeye başladık, İddianame sayfa 1486'6a bulunan 
resimde bu ana aittir. Saat 20:49'dur ben bu ana kadar o gün Cemil Turan Albay'ı hiç bi şekilde 
görmedim. Partigöç Paşayı hiç bi şekilde görmedim. Orhan Yıkılkan'ı hiç bi şekilde görmedim, hiç bi 
şekilde muhatap olmadım, ne telefonla ne yüz yüze nede başka bi şekilde, Albay Cemil Turan'la 

N
ordic

M
onit

or.c
om



Ankara 17. Ağır Ceza Mah. 12/06/2017 tarih ve 2017/109 esas sayılı 1. celsesi SEGBİS çözüm tutanağıdır.

yürürken kendisine ne olduğunu sordum. Emniyetle ilgili bir sorun olabileceğini, Daire Başkanı'nın 
beni aradığını kendilerininde mevcut toplantılarını yarıda kestiklerini, muhtemelen Komutan'ın Daire 
Başkanı'na emirler vermiş olabileceği benzeri şeyler söyledi yürümeye devam ettik, bu esnada 
yürürken yanımızda Üsteğmen Muhammed Reşit Budak'ta vardı, Cemil Turan'ın kim olduğundan 
bahsetmeme gerek yok diye düşünüyorum sayın Bakan bu salonda Cemil Turan yeterince tanındı ama 
şunu hemen söylemem gerekiyo Cemil Turan gibi bi Şube Müdürü sizi yanınıza yanına çağırdığı 
zaman, şahsen bile çağırdığı zaman öyle telefonla vesaire değil herhangi bi şekilde fazla soru 
sormadan hemen yanına gidersiniz, bi emri olup olmadığını sorarsınız, bi emri varsa da yerine 
getirmeye çalışırsınız ki o anda bana herhangi bi emri olmamıştır. Sosyal Tesisler İç Bahçeden 
geçerken o bölgede artık Muhammed Üsteğmen bizim yanımızdan ayrıldı, kendi personelim ve 
memurum olan Züleyha Şenzeybek Ünlü ile karşılaştım, Züleyha bana Tuğgeneral Mehmet 
Partigöç'ün beni aradığını onun için Üsteğmen Aptullah Şevki Güngör'üde gönderdiğini, şevk 
Aptullah Şevki Güngör'ünde beni aradığını ve Partigöç Paşanın beni aradığını söylediğini, sonra 
odadan çıkarken asansörün önünde Partigöç Paşaya rastladığını, Züleyha bizzat Partigöç Paşaya 
rastlıyo asansörün önünde Karargah'ta bir hareketlilik olduğunu söyledi. Tolga Yarbay'la benim 
Güney Nizamiye'de olduğumu öğrendiği içinde görevini Emniyet Takımına devretmiş, Güney 
Nizamiye'den çıkarken beni görmek maksadıyla da Güney Nizamiye'ye doğru geliyomuş kendisiyle 
Sosyal Tesislerde karşılaştık. Kendisine iyi haftasonları diledim, iyi akşamla diledim, zaten servise 
yetişmeye çalışıyodu, hızlı bi şekilde çıktı, tamam sen çık o zaman dedim ve oda hızlı bi şekilde 
yürüdü gitti, sayın Başkan sizin malumunuz ama Üsteğmen Güngör'de bi Hukukçu'dur, kendisi 
Personel Başkanlığı'nda görev yapmaktadır. Açıkçası Hukukçu birisinin ve Partigöç Paşanın o anda 
beni aradığını duymak beni biraz endişelendirdi, bunun sebebi de daha önce Silahlı Kuvvetler Komuta 
Harekat Merkezi'nde bi sıkıntı olmuştu buna yönelik Karargaha inceleme yapmak maksadıyla gene 
ben o zamana kadar bilmiyordum, burda bu Mahkeme salonlarında öğrendim, bir Mahkeme 
Heyeti'nin katibinin  ve Savcı'nın geleceği söylendi bununla ilgili gelen ekibi, gelen heyeti kimin 
karşılayacağı ve uygulanacak prosedürle ilgili bi takım sıkıntılar yaşandı, bununla ilgili Askeri 
Mahkeme'deki görevli olan Savcı'lara ve Hakim'lere görev verilmesine rağmen olay günü gelip çattığı 
zaman hiç kimse piyasada olmadı, bu olay ve konu tamamen Tolga Yarbay'la bizim üzerimize kaldı, 
gelen heyeti biz karşıladık, yapılması gerekenleri biz yapmaya çalıştık. Gene sıkıntılı bi şey var diye 
düşündüm o esnada, Züleyha, Züleyha'dan ayrıldıktan sonra odama giderken koridorda Mehmet 
Partigöç ve Cemil Turan'ı gördüm onlarda beni gördü ve odama ge geldiler. İddianame sayfa 
1486'daki resimde bu ana aittir. Kapım açıktı bu esnada odama birileri daha geldi gitti, Partigöç 
Karargah'ta bir hareketlilik olduğunu, gördüğü  Karargah Subay'larını da bahçeye gönderdiğini, 
emniyetle ilgili bir sıkıntı olabileceğini söyledi dışarıda neler oluyor git bak dedi ve beni bahçeye 
gönderdi, ben bahçeye çıktığım zaman orda Albay Doğan Öztürk'ü gördüm etrafından Karargah 
Subay'ları vardı, ne oluyor diye kendilerine müdahale ettim, söylenenlerden çok fazla bi şeyde 
anlamadım oradan ayrıldım ve Muhafız Tabur Komutanı olan Yarbay Tolga Kılıçarslan'ı bulmak için 
en son bırakmış olduğum Güney Nizamiye bölgesine gittim, İddianame sayfa 1487'deki 2 resimde bu 
gidiş anıma ait resimlerdir. Nizamiye'de Kantin bölgesine kadar Tolga'ya baktım ancak yoktu. 
Üsteğmen Muhammed Reşit Budak'ı gördüm Tolga'yı sordum benden sonra ayrıldığını söyledi, 
kendisine bilmediğim bi sıkıntı olduğunu ve AMM'ye gitmeyi söyledim Üsteğmen Muhammed Reşit 
Burak'la birlikte de doldur boşaltın olduğu yere gittik İddianame sayfa 1488, 1489 ve 1490'da yer alan 
5 adet resim bu anlara aittir. Doldur boşalta iken Üsteğmen Muhammed Reşit Burak'a Muhafız Tabur 
Komutanı Tolga Yarbay'ı bulmasını ve Güney Nizamiye bölgesinde olmasını söyledim ve kendisi 
Doldur Boşalt bölgesinden ayrıldı, bu esnada ben Doldur Boşalt'a iken Karargah Subay'ları Doldur 
Boşalt'a geldiler sayın Başkan ben Doldur Boşalt'a kimseyi çağırmadım, kimseyi götürmedim, ancak 
silahlar alınarkende evet ben Doldur Boşalt'a idim"

Başkan Oğuz DİK: "Millet dedi Gökhan verdi dedi çok dinledik bunu"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kom, ben oraya hiçbir 

Karargah Subayı'nı çağırmadım, hiçbir Karargah Subayı'nı götürmedim, hiçbir Karargah Subayı'nda 
silah alın şeklinde bi talimat, emir hiç bi şey vermedim. Ben oraya Ani Müdahale Mangası ve Hazır 
Kıta birazdan alarm verilecek gelecekler maksadıyla gittim, evet Doldur Boşalt'aydım bu esnada 
Karargah Subay'ları da geldi, silah alınırken de evet oradaydım. Ancak bu silah dağıtılmasının, silah 
alınmasının da tamamen meşru müdafa'ya yönelik bir faaliyet olarak gerçekleştiğini düşündüm, o 
esnada burda bir çok sanıkta dile getirdi, bende terör öylemi olacağına yönelik çok ciddi bi şekilde 
zaten algı oluşmuştu. Öncesinde Ankara'daki terör eylemleri, Fransa'daki terör eylemi bunları tek tek 

N
ordic

M
onit

or.c
om



Ankara 17. Ağır Ceza Mah. 12/06/2017 tarih ve 2017/109 esas sayılı 1. celsesi SEGBİS çözüm tutanağıdır.

saymaya gerek yok ve İstihbarat Başkanlığı'nın yayınlamış olduğu ikaz emri bu algımın güçlenmesini 
ve bu algımın oluşmasına sebep oldu. Tekrar ediyorum sayın Başkanım grubun oraya nasıl geldiğini 
ben bilmiyorum, sanırım huzurda ifade verirken de sanıklardan bir tanesi grubu oraya kendisinin 
yönlendirdiğini söylemiş ama kim olduğunu bilmiyorum ifadeler yazıldıktan sonra tespit edebilirim 
diye düşünüyorum. Oradan çıktım Güney Nizamiye bölgesine gidiyodum bu esnada birisinin 
şarjörünü düşürdüğünü gördüm elindeki silaha müdahale ettim sonradan elimde görülen Uzun 
Namlu'lu Silah'ında bu olduğunu düşünüyorum, ben o silahlıktan silah alıp çıkmadım diye 
hatırlıyorum ama eminde değilim, Güney Nizamiye bölgesinde ulaştırma yolu diye söylenen yerde 
Mehmet Partigöç'le karşılaştım durdum ve kendisiyle çok kısa konuştuk bana o esnada Destek 
Kıtaları Grup Komutanı'na baktığını söyledi. Kurduğu ve konuştuğu cümleler tamamen güvenlikle 
ilgili güvenliğe yönelik cümlelerdi. Bende o esnada kendisine silah dağıtılmış olduğunu personelde 
şuanda silah bulunmasında çok ciddi bi şekilde silah kazasında gebe olabileceğini bu konuda endişe 
duyduğumu da ifade ettim, İddianame sayfa 1490'daki sayfa altındaki resim bu ana aittir. Bu resim 
değerlendirirken sayın Heyetten şunu da değer, göz önünde bulundurmasını istiyorum, Genel Kurmay 
Başkanı Orgeneral Hulusi Akar 2017 yılındaki kurmuş olduğu bir cümlede şunu söylemiştir Partigöç 
benim sadece elim kolum değil aynı zamanda beynim ve kalbimdi. Partigöç'ün yanından ayrıldıktan 
sonra Güney Nizamiye iç turnikelerinden çıkarken daha doğrusu Güney Nizamiye iç turnikelerinden 
geçtim budan geçerken telefonluğun bulunduğu yerde Araç Sevk Amirliği'ni aradım, aradığını 
düşündüğüm sivil bi şahıs vardı, Subay olduğunu değerlendirdim, Subay olduğunu düşündüm 
kendisini ikaz ettim araç çağırmakla uğraşma madem evine gidiyorsun hemen çık sıkıntılı bi durum 
var birazdan alarm verilecek diye, İddianame sayfa 1491, 1492'deki 3 adet resimde bu anlara aittir. 
Bombalı araç saldırısı olacağını düşündüğüm için Güney Nizamiye bölgesinde bariye bariyerlerin 
kaldırılmasını, araç ve personel girişlerinin kapatılmasını dikkatli ve uyanık olunmasını, topluca hedef 
teşkil edilmemesini, o bölgede çekiç uygulamasını emrettim. Çekik uygulanasının ne olduğu 
malumlarıdır. Kışla'dan, Kışla çıkışından"

Başkan Oğuz DİK: "Kışla çıkışı yasak"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bi saldırı yapılmasına yönelik 

bizim uygulamalı yapmış olduğumuz eğitimlerinden bi tanesidir. O bölgede ışıkları karartmalarını ve 
çekiç uygulamalarını ben emrettim sayın Başkanım, bu emri verdiğimde arkamda beyaz gömlekli bi 
asker olduğunu da İddianameden gördüğümde hatırladım, onunda açıkta durmamasını ve mevcut 
Komutanlarını bulmasını söyledim, sayın Başkan herhangi bir olağanüstü durumda yapılması gereken 
ilk şey personeli ikaz edilmesi ve Kışla'nın personel giriş çıkışına kapatılmasıdır. Bu silah 
dağıtılmasından sonra anormal bi durumun ve kontrol edilmesi gereken bi durumun varlığını 
hissettiğim için bulunduğum o bölgede Çekiç alarmı verdim, bu yaptığım uygulamanında doğru 
olduğuna inanıyorum ve daha sonra basından öğrenebildiğim kadarıyla Özel Kuvvetler Komutanı 
Korgeneral Zekai Akasın, Aksakallı'da yaptığı açıklamada herhangi bi olağanüstü durum 
öğrenildiğinde ilk yapılması gerekenin Kışla'nın personel giriş ve çıkışına, araç giriş çıkışına 
kapatılması gerektiği olduğunu söylemiştir. Benim bu Çekiç uygulaması verdiğim esnada saat 
21:17'dir, İddianame sayfa 1493 ve 1494'teki 3 adet'te resimde o anlara aittir. Bu sayfa dikkatlice 
incelendiğinde benim bu emri verdiğim esnada herhangi bi şekilde Özel Kuvvetlerden gelen personel 
yoktur. Otobüs yoktur. Başka herhangi bi şeyde ben göremedim, verdiğim emir nettir. Herhangi bir 
giriş istisnası yoktur. Özel Kuvvetler geldiğinde kapılar kapalıdır ancak benim o esnada verdiğim 
emir uygulanamamıştır. Maalesef bu uygulama esnasında bende o Güney Nizamiye bölgesinde idim, 
burada bir kargaşa vardı, Özel Kuvvetler Personeli Nizamiye'den giriş yaptı ama burda bahsedildiği 
gibi ne öyle turnike üzerinden atlamalar oldu, nede başka bir şey, araç giriş çıkışının hemen yanında 
personel giriş çıkışı vardır. Orda bir tane kapımız vardır bizim Özel Kuvvetler Personeli geldiğinde bu 
kapı zaten açıktı, personel giriş yapmaya başladığında Özel Kuvvetler Personelinin ne yapacağını da 
bilimiyodu, benim o anda görebildiğim hatırlayabildiğim kadarıyla giriş yaptıktan bi 5 -6 metre veya 
5 - 10 adım sonra toplanmaya başladılar bu esnada ben Özel Kuvvetlerden gelen ekipten hiç kimseyi 
tanımıyodum, zaten tanıyabileceğim bi durumda de değildiler, sonradan İddianameden başlarında 
Albay Fırat Alakuş olduğunu öğrendim, onlarla birlikte Doğan Albay'da vardı, müteakiben Doğan 
Albay önce orda burası Güney Nizamiye, şurası Kuzey Nizamiye tarzında bir şeyler söylemeye 
çalışıyodu, ben ne olduğunu anlamaya çalışıyodum fakat hemen akabinde koşarak Karargah içerisine 
doğru gitmeye başladılar, önde Doğan Albay vardı arkasından TİM birerli kolda koşarak uzaklaştı, 
İddianamede Özel Kuvvetler Komutanlığı Personelini benim aldığım söylenmektedir. Ancak bunun 
aslı astarı yoktur ve burada ifade verirken Doğan Albay'da Özel Kuvvetler Komutanlığı Personelini 
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Gökhan Eski almadı, ben aldım diye açıkça ifade etti diye biliyorum"
Başkan Oğuz DİK: "Senin görevin değil miydi? Çekiç programını şey yatığın"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın Başkan ben orda 

anormal bi durum görünce Çekiç emrini evet ben verdim, herhangi bi istisna söylemedim herhangi bi 
şekilde şunları alabilirsiniz bunları alamazsınız diye bir şey söylemedim, bütün personelin giriş 
çıkışını kapattım ancak Özel Kuvvetlerin gelişi tam bir şoktu öyle bir şey beklemiyodum, öyle bir 
şeyden haberimde yoktu. Orda ses kayıtları olması lazım ses kayıtlarının dinlenmesini talep ediyorum, 
bu esna öncesinde elimde uzun namlulu silah olduğunu söylemiştim İddianamede de var elimdeki 
silahı Nizamiye bölgesinde bıraktım bu bıraktığım anda saat 21:20'dir elimdeki silah olduğu süre o 
uzun namlulu silah olduğu süre toplam 4 dakikadır sayın Başkan 21:16'yla 21:20 arasındadır. 
İddianame sayfa 1494 üstteki resimde bu anlara aittir. O bölgeden Özel Kuvvetlerle içeri doğru 
uzaklaşınca Destek Kıtaları Grup Komutanını bula Cengiz Albayı bulabilmek veya Tolga'yı bulmak 
maksadıyla bende Kuzey Nizamiye istikametine doğru ayrılmaya başladım, bu esnada Üsteğmen 
Muhammed Reşit Budak geldi, ona Nizamiye'yi kapalı tutmasını Tabur Komutanı'na ulaşmasını, 
kendiminde Tabur Komutanı'na baktığımı, Tabur Komutanı dediğim, Muhafız Tabur Komutanı 
Yarbay Tolga Kılıçarsalan'dır, Tabur Komutanından başka Yarbay Tolga Kılıçarslan'dan başka 
kimseden emir almamasını çok açık ve net bi şeklide söyledim, bi emir alman gerekiyorsa bana ulaş 
yada Tabur Komutanı'na ulaş Tabur Komutanı'ndan emir al dedim. İddianame sayfa 1494 alta ki 
resimde bu ana aittir. Grup Komutanı'nın makamının bulunduğu hizaya geldiğimde heykeli hemen 
geçtikten sonra Yarbay Tolga Kılıçarslan'ında karşımdan geldiğini gördüm. Kendisine Özel 
Kuvvetlerin giriş yaptığını, korumaların koşuşturduğunu, rütbelilere silah dağıtıldığını, ne 
yapılacağının bilinmediğini açık ve net bi şekilde ifade ettim ve Güney Nizamiye bölgesinde Çekiç 
talimatı verdiğimi, Kışla'nın tamamında Çekiç talimatı verilmesinde uygun olacağını söyledim, bu 
çok anlık bi şey oldu, kedisi de hemen telsize bastı ve telsizden Çekiç Kodu uygulamasını emretti, 
kendisine sen Güney Nizamiye bölgesine bi bak Görüntü Harekat Merkezi'nde, Destek Kıtalarının 
Görüntü Harekat Merkezinde buluşuruz bende oraya gidiyorum dedim, ben o bölgeye gittim Tolga 
Yarbay'da Güney Nizamiye bölgesine gitti. İddianame sayfa 1495 üst resimde bu ana aittir sayın 
Başkanım, Destek Kıtaları Görüntü İzleme Merkezi'ne girdiğimde ordaki personelin dikkatini çekmek 
ve bana yoğun bana yönelmelerini sağlamak maksadıyla içeri girdim, arkadaşlar emir komuta ben 
beni dinleyin dedim neler oluyor durum hakkında bana bilgi verin dedim. Burdaki emir komuta bende 
deyip, deme dememdeki sebep ana sebep şudur ordaki görev yapan personelin dikkatini çekmektir 
sayın Başkanım, burdaki personel bana o ana kadar yaşadıklarını gördüklerini mümkün olduğunca 
özetlediler. Burda bana söyledikleri şeyler şunlardı, çevre kameralarında duran veya şüpheli o anda 
tespit ettikleri bir araç ve ya veya şahıs olmadığını söylediler, benden hemen önce o bölgede orada 
Tabur Komutanı Yarbay Tolga Kılıçarsalan'ın ve Binbaşı Murat Pekgüler'in olduğunu onlarında çevre 
emniyetine baktığını söylediler, Askeri Mahkeme bölgesinde bir araca Tabur Komutanı Yarbay Tolga 
Kılıçarsalan'ın müdahale ettiğini, kameradan görüp müdahale ettiğini söylediler. Kendilerinin 
GHM'de 5 - 10 dakka kaldıktan sonra çıktıklarını ifade ettiler ayrıca ben oraya girmeden hemen 
öncede Tabur Komutanı Yargay Yarbay Tolga Kılıçarslan'ında telsizden Çekik anonsunu ve ikazını 
verdiğini, alarmını verdiğini de beyan ettiler bununla birlikte kameralardan beyaz bi otobüsün Güney 
Nizamiye bölgesini kapattığını, kamuflajlı bi takım insanlarında Karargah'a doğru koştuklarını 
gördüklerini de açık bi şekilde ifade ettiler. İddianame safay 1495 alt resim ve 1496 üst resim o anlara 
aittir. Görüntü İzleme Merkezi'nde Yarbay Tolga Kılıçarsalan'la görüştüm, neler olduğunu sordu, 
eylem ikazı olduğunu söyledim, çevreye baktığımı kameralardan çevrelere çevreye baktırdığımı, 
herhangi bi şekilde o anda bi şey tespit edemediğimi, Kışla içerisinin karışık olduğunu, ortamın silah 
kazasına da müsait olduğunu, o anda mevcut bilgiyle yapılabileceğimiz tek şeyin Çekiç'e devam 
etmek olduğunu, kendisine telefonda da söyledim, araç ve personel girişini engellemeye devam 
etmenin en akıllıca karar olduğunu düşündüğümü kendisine söyledim. Bunun üzerine kendisi de bana 
dedi ki kendi araçlarımızdan gelenler var. Onları ne yapalım diye sordu, danıştı, bende dedim ki 
şuanda ne olduğunu bilmiyoruz, hiç riske girmeye gerek yok onları da gönder gitsin, Anıtkabir'e 
gönder, Kirazdere'deki Otoparka gönder ama şuanda onlarla uğraşmayalım ne olduğunu bi anlayalım, 
bu şekilde de uyguladığını düşünüyorum. Sonrasında olayların çok hızlı geliştiğini Grup Komutanı'na 
ulaşmasını kendisi ile irtibat kurmasını da kendisine tavsiye ettim ayrıca herhangi bi şekilde bi şey 
öğrenirsem derhal kendisini arıycağımı ve Görüntü İzleme Merkezi'nde olduğumu kendisine tekrar 
söyledim. Bu esnada Tolga'yla görüşmemden hemen sonra Partigöç Paşa beni telefonla aradı nerede 
olduğumu sordu, kendisine de kameralardan çevre emniyetine baktığımı herhangi bi şekilde bi şey 

N
ordic

M
onit

or.c
om



Ankara 17. Ağır Ceza Mah. 12/06/2017 tarih ve 2017/109 esas sayılı 1. celsesi SEGBİS çözüm tutanağıdır.

göremediğimi söyledim ve Özel Kuvvetler neden geldi Komutanım diyede sordum, bilmiyorum dedi, 
Komutanını emniyeti için gelmiş olabilirler dedi ve müteakibende telefonu kapattı sayın Başkan bu 
esnada ben hala Görüntü İzleme Merkezi'ndeyim henüz Kışla'da bi olay olmamış durumda, hiç bi 
silah patlamamış durumda ve saat benim tespit edebildiğim kadarıyla İddianameden 21:25 civarı, 
dakikalardır anlatmaya çalıştığım toplam 10 dakkalık 15 dakkalık bi süreç mümkün olduğunca resim 
resim kronolojik sırasında da gitmeye çalışıyorum ancak bu uzun uzun anlattığım şeyler çok hızlı 
gelişti yani benim Nizamiye'den çıkmam tekrar Nizamiye'ye gelmem, Doldur Boşalt'a gitmem tekrar 
Nizamiye'ye gelmem orda Çekiç verilmesi, Tolga'yla karşılaşmam GHM'ye gelmem bunların hepsi o 
kadar hızlı bi şekilde gelişiyo ki yani bu anlattığım gibi doya doya, yavaş yavaş yaşadığım konular 
değil, hepsi anlık bi şekilde hızlı hızlı gelişiyo, bu esnada Görüntü İzleme Merkezi'nde iken silah 
seslerinin olduğuna dair telsizden bilgi geldi, ilk önce bahsedilen alarma sebep dışarıdan Kışla'ya ateş 
edildiğini düşündüm, bina içerisinde olduğumuz için biz o esnada silah seslerini duymamıştık. Neden 
kaç elle al, el atış yapıldı onuda bilmiyorum bi yandan da silah kazası mı acaba diye de düşünmeden 
edemedim, bir kaç dakka sonra silah seslerinin Güney Nizamiye'den geldiğini ve Yarbay Tolga 
Kılıçarsan'ın Muhafız Tabur Komutanı olan Yarbay Tolga Kılıçarlan'ın vurulduğunu öğrendim, bunu 
öğrenir öğrenmez Görüntü İzleme Merkezi'nden hızla çıktım, süret suratla Güney Nizamiye bölgesine 
doğru gittim o bölgede Ambulans vardı ama o Ambulans hareket etmiyodu, kapıları kapalıydı, sağ ön 
tarafındaki kapısı açıktı, hızlı bi şekilde oraya doğru yanaştım, Tolga'nın o esnada ben Ambulans'ta 
olduğunu sanıyodum, orada olanlar hakkında hiçbir şekilde hiçbir fikrim yoktu, tek gördüğüm etrafta 
bir hareketlilik olduğu ve Ambulans'ın olduğu, Ambulans'ın araç Komutanı kapısının açık olduğu, 
şoförün içerin içerisinde olduğu ve Ambulans'ın arka kapılarının kapalı olduğuydu, o esnada ben orda 
bi çatışma çıktığını vesairesini de bilmiyordum, bu duygu ve düşüncelerle Ambulans'ı hemen revire 
götürmek maksadıyla Ambulans'a bindim ve Ambulans'ı revire doğru hemen sağ yoldan hareket 
ettirdim, 10 -15 metre ilerlemiştik ki Ambulans Özel Kuvvetler Personeli tarafından durduruldu, 
yaralı olduğunu söyledim, bağırdım, çekilmesini elimle işaret ettim şoför'e devam ettim ve biz ordan 
yani 3 - 5 saniye veya 10 saniye bilemiyorum ne kadar kamera görüntülerinde açık ve net bi şekilde 
vardı, ordan hemen uzaklaştık ve revire doğru gitmeye başladık, hızla revire doğru gidiyoduk fakat 
revir hizasına geldiğimi de Ambulans revirde durmadan devam etti, şoför'e döndüm ne oluyo dedim 
revir bu tarafta dedim, Komutanım Kütüphaneyeler dedi o esnada döndüm arkama baktığımda Özel 
Kuvvetlerden biri vardı, Kütüphane bölgesine dedi tekrar önüme döndüm ve biz Kütüphane bölgesine 
gittik müteakiben Ambulansla Güney Nizamiye bölgesine geri döndüm, İddianame sayfa 1497 ve 
1490'da 8'deki resimlerde bu anlara aittir. Toplam 3 adet resimdir saatte 21:35'tir. Tolga'ya müdahale 
edilmesi için Ambulans'ı geri getirdiğimde orada bir başka Ambulans'ın olduğunu da gördüm, 
Ambulans'tan indiğimde hem indiğim yere yakın Albay Doğan Öztürk'ü fark ettim yanına gittiğimde 
telefonla konuşuyordu, etrafta bi çok Özel Kuvvetler Personeli olduğunu da o esnada net bi şekilde 
fark ettim, Doğan Albay telefonla konuştuğu için onunla herhangi bi iletişime giremedim, bu esnada 
yanımıza Genel Kurmay Başkanı'nın korumalarından İsa Başçavuş geldi diye hatırlıyorum, kendisi bi 
şeyler söyledi fakat ben o esnada çok algılayamadım, hatırladığım kadarıyla bana ne olduğunu sordu, 
ne olduğunu bilmediğimi söyledim, Kuvvet Komu"

Başkan Oğuz DİK: "Avukatın mola istiyor da bir 10 dakika sonra vereceğiz tamam mı, 
devam et 10 dakika daha konuş"

Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kuvvet Komutanları'nın giriş 
yapacağını söyledi onun için o bölgede olduğunu söyledi, ben o esnada diğer Ambulans'ında hareket 
etmediğini görerek o Ambulans'ın yanına gittim, o Ambulans'ın hemen oradan uzaklaştırılmasını 
söyledim, revire gönderdim o Ambulans'ı da, bu İddianame sayfa 1498, 1499'daki ve 1500'deki 4 
resimde bunlara aittir. Bu esnada benim Doğan Öztürk'le herhangi bi şekilde bi iletişimin olduğunu 
hatırlamıyorum sayın Başkan, bi çabam oldu ama herhangi bi şekilde görüşmedim. Müteakiben 
ordaki mevcut Ambulans'ta hareket ettikten sonra Binbaşı Murat Pekgüler onunla konuşurken giden 
Ambulans'ın arkasından bakıyoduk, Tolga'ya ne olduğu konusunda kendisine sordum o esnada 
yanımızda Nuri Albay vardı, birisi daha vardı İddianameden baktım ama şuanda ismini 
hatırlamıyorum, not aldığımda not'ta almamışım o 4 kişilik resmin olduğu anda biz Murat'la 
Ambulans'ın arkasından bakarken ki andır ve bu esnada Nuri Albay Ambulans'ın tekrar geri gelmesi 
konusunda bi şeyler söylüyordu hatırladığım konuda budur. Ne olduğunu anlamak için Murat'la biz o 
bölgede dolaşmaya başladık müteakiben orda ilk defa o zaman Nizamiye çıkışında bariyerlere girmiş 
sivil bir araç olduğunu fark ettim, Murat bana o anda neler olduğunu anlatmaya başladı hatta biz 
dolaşırken o arabanın sağında solunda iken yanımıza kamuflajlı Özel Kuvvet mensubunun olduğunu 
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düşündüğüm şahıslarda geldi ama onlarla benim hiçbi şekilde gene bi diyaloğum olmadı, sayfa 
1501'de ki üst resimde bu anlara ait görüntüdür. Tam bu esnada ne olduğunu anlamaya çalışırken 
Kışla içerisinden silah sesleri duydum, hedef küçültüm ama yapabileceğim bir şey yoktu, silah sesinin 
tam olarak nerden geldiğini de anlayamadım, orda saksı gibi bi şey vardı muhtemelen iki araç giriş ve 
çıkışının ortasındaki yerde oraya çöktüm, ne olduğunu anlamaya çalışırken de belimde tabancam 
vardı onuda çektim, silah sesleri kesilince ilk etapta bi kalktım ne oluyo kim ateş ediyo diye ellerimi 
açarak bağırdığımı hatırlıyorum ama Nizamiye kamera görüntüleri vardır. Ben o akan görüntülerin 
hiçbirisini seyretmedim bunun önceliğini sonrasını da tam hatırlamıyorum o görüntüleri gördüğüm 
zaman net bi şekilde algılıycam bu esnada tekrar silah sesleri duydum, tekrar orda hedef küçültüm, 
silah seslerinin kesildiğini anladığımda bu sefer Kuzey Nizamiye istikametinden silah seslerinin 
geldiğine tam kanaat getirdim o istikamete doğruda gitmeye başladım. Bi miktar gittikten sonra 
heykeli falan da geçtikten sonra 3 - 4 tane sivil aracın olduğunu aracın arka bölümünde ayakta elinde 
silahlı kişilerin olduğunu sonradan yaklaşınca Özel Kuvvetler Personeli olduğunu anladım onlara 
doğru silahıma elimde ama saklayarak ayakta yürümeye başladım, bu esnada da onlara ateş etmeyin, 
sakin olun diye bağırarak yanaştım, yaklaştığım zaman en sondaki arabanın arkasında yere yatırılmış 
sivil şahıslar olduğunu gördüm, takım elbiselilerdi onları görünce onlara doğru yanaştım fakat hiçbi 
şekilde ne onlara nede başkasına silahımı doğrultmadım, bağırarak yüksek sesle konuşarak onlara 
doğru yaklaştım, ayaktaki Özel Kuvvetler Personeli oda onlarda beni fark etti onlarda bana doğru hem 
yöneliyorlardı hemde yerdekilere doğru yöneliyolardı, yaklaşınca yerdekilere doğru çömeldim ve 
yerdeki Özel Kuvvetle, yerdeki personelin Özel Kuvvetler Personeli'ne biz korumayız diye 
bağırdıklarını net bi şekilde duydum yerdekilere sakin olmalarını ayaktakilere sakin olmalarını 
bağırarak onların dibine kadar yaklaştım, yerdekilerin yanına çöktüm diye hatırlıyorum İddianame 
sayfa 1501'deki alt resimde bu anlara aittir. Şuanda benim yamında not olarak yok" 

Başkan Oğuz DİK: "Kaçıncı sayfa söyle ben söyleyeyim"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İddianame sayfa 1501'deki 

resim sayfa"
Başkan Oğuz DİK: "Evet, 21:56"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Benim varlığımdan cesaret 

alan yerdeki korumalar da"
Başkan Oğuz DİK: "Pardon, pardon 21:49"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Benim varığımdan cesaret alan 

yerdeki korumalarda neden ateş edildiğini anlamadıklarını söylediler, öndeki arkadaşlarından 
yaralananlar olduğunu söylediler ve buna benzer şeyler söylediler diye hatırlıyorum, benzeri 
cümlelerle durumlarını anlatmaya çalıştılar, ayaktaki Özel Kuvvetler Personeline Personeli ani 
hareket yapmayın diye ani hareket yok diye bu esnada bağırıyordu, ayaktakilere hitaben yerdekileri 
göstererek sakin olun bunlar bizim personelimiz sakın ateş etmeyin diye bağırdım, yerdeki yatanları 
işaret ederek de onlarda Özel Kuvvetler Personeli lütfen sakin olun sakın ateş etmeyin silahları da 
muhte silahları da üzerlerinde yok diyede bağırdım ayna zamanda kontrolünde ayaktaki Özel 
Kuvvetler'de olduğumu da üstüne basa basa vurguladım, bir kaç adım çömelmiş olarak ilerleyince de 
Rölyef'in orada silahlı başka bir Özel Kuvvetler Personelininde olduğunu gördüm ve o bölgede de 7 - 
8 kişilik bir grubun olduğunu Rölyefin arkasında olduğun gördüm (sesler üstü üste geldiği için son 
kelimeler anlaşılamamıştır)"

Başkan Oğuz DİK: "Buyurun Gökhan"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Gökhan Eski; sayın Başkan 

Rölyef'in ordan bahsediyordum, benim varlığımdan cesaret alan yerdeki koruma korumada neden ateş 
ediyorlar anlamadık öndeki arkadaşlarımızdan yaralananlar oldu ama biz hale yerdeyiz şeklinde 
seslendiler, burda Rölyef'in arkasında da 7 - 8 kişilik bi grup gördüm, bu esnada ben ayaktaki 
personele de bakın istediğiniz oluyor sadece ne istediğinizi söyleyin herhangi bi şekilde sert 
yapmanıza gerek yok ateş etmenize gerek yok ateş etmenize gerek yok herkes de talimatlarınıza 
uyuyor diye ikaz ettim, bu esnada Özel Kuvvetlerden bi personel yolun yukarısına kimseye 
geçirmeme emri aldıklarını söyledi, tamam o zaman dedim burdakilerde aşağıya doğru 
merdivenlerden gitsinler Destek Kıtalarına gitsinler diye söyledim o esnada sen karışma deyip bana 
da müdahalede bulununca herhangi bi şekilde benim olaya etki edemeyeceğimi hissettim ve ordan 
Ambulans çağıracam diyerek hızla uzaklaştım he hemen 10 - 15 metre aşağısında olan Görüntü 
İzleme Merkezine girdim, Destek Kıtaları Görüntü İzleme Merkezi'ne ve burdan o bölgeye Ambulans 
gönderilmesini söyledim. Rölyef'in orda görebildiğim ve tanıyabildiğim o esnada bi takım şahıslar var 
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bunlar Mustafa Çakmaktaşı, Mehmet Demir, Nahsen Fıstıkçı ve yüzüne dikkat etmediğim o anda 
tanıyamadığım Denizci bi Subay'dı, GHM'ye girince ordaki personel görevinin başındaydı, Ay Yıldız 
Rölyef'in oraya Ambulans göndermelerini ve Tolga Yarbay'ın durumunu sormalarını ve takip 
etmelerini istedim, İddianame sayfa 1502'de ki üstteki resimde bu onlara aittir. Görüntü İzleme 
Merkezi'ne Ambulans talimatını verdikten sonra orda çok duramadım bende Ambulans'ın durumunu 
takip etmek için tekrar Ayyıldız Caddesine çıktım bu esnada orda Nuri Gayır'ı gördüm başka 
yaralılarda olabileceğini Ambulans'ın tekrar gelmesi gerektiğini vesaire söylüyordu, kendisi de bu 
esnada revire gidip geliyomuş ondan bahsetti İddianame sayfa 1502'de alttaki resimde bu anlara aittir. 
Bu esnada gene o Cadde üzerine Ayyıldız Caddesi üzerinde bembeyaz kıyafetli Denizci bi tane 
personelin ortalıkta dolaştığını gördüm, ona ikazda bulundum ortalıkta dolaşmamasını ve hemen 
bölgeden uzaklaşmasını bağırdım, İddianameden sonradan bu şahsın Hüseyin Yıldırım olduğunu da 
öğrendim sayfa 1503'teki üstteki resimde bu anlara aittir. Tekrar ge Görüntü İzleme Merkezi'ne 
giderken de Albay Nuri Gayır ile karşılaştım ona ne olduğunu sordum, o tekrar yaralılara yardım 
etmeye çalıştığını turnike yaptığını ve revire gittiğinden bahsetti, Görüntü İzleme Merkezi'ne 
girdiğimde Tolga Yarbay'ın ve revirdekilerin durumlarını takip etmelerini istedim, mümkün 
olduğunca personele ordaki bulunan personele yardım etmeye çalıştım telefonlara bakmaya çalıştım 
hastaneye gitmesi gereken personel olduğunu Nizamiye'de sıkıntı yaşandığını öğrendiğimde Kuzey 
Nizamiye'yi özellikle kullanmalarını ilettim, bu esnada arıyan telefonlardan, telefonunda süreli 
arıyodu, bi Albay'lar arıyodu, Partigöç Paşa arıyodu, ben o esnada hangisinin Partigöç'e ait olduğunu 
vesaire bilmiyordum ama gene kayıtlı olmayan bi numara aradı bu esnada arıyan o kayıtsız numara 
gene Partigöç'tü ona Nizamiye'den Ambulans'ların çıkmasında sıkıntı olduğunu yaralananlar 
olduğunu acil Hastaneye gitmesi gerekenler olduğundan bahsettim, Helikopter çağıralım o zaman 
şeklinde bi şey söyledi telefonu kapattı ve bende Görüntü İzleme kısmındakilere Helikopter gelirse 
haber verin dedim, bu konuşmadan bi kaç dakka sonra Helikopter geldi Kışla'ya revire hemen telefon 
açtırdım ve yaralı olanların acil bi şekilde Hastaneye gitmesi gerekenler varsa Helikoptere 
götürmelerini söylemelerini istedim, bu arada kendimde Helikopter'in yanına gitmeyi düşündüm fakat 
ben daha dışarı çıkıp Helikopter'in yanına gidemeden Helikopter tekrar havalandı, yaralıları almadan 
ayrılmıştı, Helikopterin neden geldiğini de o esnada anlayamadım aynı şekilde Kuzey Nizamiye'den 
de Ambulans'larında çıkış yaptığını bu esnada öğrendim sürekli telefonum çalmaya devam ediyordu, 
bu süreçte arayanlar arasında Hasan Sönmez, İlyas Sinan Bahsu, İlyas Gökbulut'ta benim 
personelimdir ve sivil memurlarımdır onlarda bana ne olduğunu sormak veya nerde olduğumu sormak 
maksadıyla telefon açmışlar, gece gündüz ge mesaiye gelmeye bu personelim alışıktır. Aradıklarında 
saat 23 veya ona yakın bi saatlerdi konuşmalarımızın hiçbirisi de 30 saniye bulmamıştır veya 
geçmemiştir. Onların bu esnada hatırladığım kadarıyla söyledikleri Komutanım neredesiniz 
Karargah'a gidelim mi olduğu, benim onlara söylediğim de ben Karargah'tayım sakın gelmeyin burası 
tehlikeli gerekirse ihtiyaç duyursam duyarsam ben sizi ararım oldu, İddianame sayfa 1503'teki 
resimlerinde bu anlara ait olduğunu düşünüyorum bu esnada Görüntü İzleme Merkezi'ndeydim 
mümkün olduğunca telefonlara bakarak personele yardımcı olmaya çalıştım Görüntü İzleme 
Merkezinde ki personelin çalışmasını hiçbir şekilde engellemedim sükunet içerisinde herkesin 
görevine devam etmesini sağladım bir süre sonrada Destek Kıtaları Grup Komutanı'nda yerini 
öğrenmelerini ordaki personelden talep ettim istedim, bu esnada Muhafız Alayı'nın Karargah'a 
gelmeye çalıştığını öğrendim bunu da cep telefonumdan beni bi numara aramıştı, sonra ben ona mı 
döndüm yoksa o beni aradığında mı öğrendim bilmiyorum Muhafız Alayı'ndan bi Birliğin Genel 
Kurmay Karargahı'na geldiğini ama Güven Park bölgesinde polisin kendilerini bırakmadığını 
söylediler, GHM'de ki personele Kuzey Nizamiye'ye nasıl ulaşırım diye telefonlarını sor sordum, 
bana Kuzey Nizamiye'deki Nöbetçi Astsubay'ın telefon numarasını verdiler onu aradığımda 
Nizamiye'ye polisin geldiğini Güven Park ve Başbakanlık bölgesinde Muhafız Alayı'ndan gelen 
Birliği durdum, durduk, durdurduklarını bizim öyle bi birlik bekleyip beklemediğimizi sordular bende 
o Nöbetçi Astsubay'a aynen şunu söyledim Muhafız Alayı bizim bi barlı Birliğimizdir. Buraya gelip 
gelmeyeceklerini bilmiyorum ama geliyolarsa bırakıyolarsa kendilerine refakat et getir şeklinde 
söyledim ve Destek Kıtaları Grup Komutanı Cengiz AYDIN'ı görmek maksadıyla da Görüntü İzleme 
Merkezi'nden çıktım ve Karargah binasına gittim Sosyal Tesisler iç bahçeden geçerken Pide Fırını 
bölgesinde bi hareketlilik gördüm dikkatle baktığımda orda yere yatırılmış insanlar vardı hızlı bi 
şeklide oradan uzaklaştım ordakilerle herhangi bi şeklide muhatap olmadan binaya doğru yöneldim ve 
26 Nolu kapıdan binaya girdim bu esnada sivil kıyafetli 2 kişiye rastladım bu 2 kişilerin sonra 
İddianameden Fatih Mısır ve Sinan Yılmaz olduğunu öğrendim onları da geri çevirdim o bölgeye 
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doğru gitmemelerini söyledim o gittikleri istikamette bi hareketlilik olduğunu yerde yatanlar 
olduğunu o bölgeye giderlerse kendilerininde orda derdest edilebileceklerini söyledim odalarına gidip 
de gidip kendilerini emniyete almalarını şuanda Kışla içerisinin karışık olduğunu Nizamiye'den 
çıkabilme ihtimallerinin olduğunu da düşünmediğimi de kendilerine söyledim, odama gittiğimde 
odamın kapısı açıktı ve içerde bi tane Asker vardı, çok kormuştu elleri bağlıydı ve elinde bi tane 
plastik kelepçe tarzında bi şey vardı hemen kendisini serbest bıraktım ve karşı odadaki Görüntü 
İzleme Merkezi'ne aldım kamera kayıtlarında da bu olayın net bi şekilde olduğunu düşünüyorum 
ancak İddianamede herhangi bi yerde de görmedim rastlamadım Asker'in kim olduğunu da 
bilmiyorum bu Asker bana kendisinin yere yatırıldığını ellerinin kelepçelendiğini Uzman 
Çavuşlarından ve ordan geçen Astsubay'lardan yardım istediğini fakat kimsenin kendisine yardım 
etmediğini sonra bi tane Emir Astsubayı'nın kendisini beni o odama aldığını vesaire söyledi, ben o 
esnaya kadar gece saat 12 sayın Başkan hiç Karargah binasına girmedim ne Komuta Katına gittim ne 
Karargah binasına gittim ne 1 A bölgesine gittim dolayısıyla o bölgede olan olayların hiçbirisinde de 
hiçbi şekilde o esnada haberim yoktu, Karargah binasına girdikten sonra Mehmet Partigöç, Cengiz 
AYDIN, Hasan Yücel, Fahri Kafkas ile görüştüm mümkün olduğunca bu kişilere yaşadıklarımı 
anlattım Pide Fırını bölgesinde birçok kimsenin olduğunu ve bu duruma müdahale edilmesi 
gerektiğini söyledim ve müteakiben sayfa 1504 ve 1505'teki alt ve üst resimdeki görüldüğü şekilde 
Ekiple birlikte ki bu ekipte Albay Cengiz AYDIN vardır, Hasan Yücel vardır, Fahri Kafkas vardır o 
esnada tanımadığım fakat sonradan ismini öğrendiğim Yarbay Deniz AYDIN vardır bunlarla birlikte 
Komuta Katına çıktık"

Başkan Oğuz DİK: "Deniz AYDIN'a sen mi Oryantasyon Eğitimi gösteriyorsun?"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hayır Başkanım benim Deniz 

AYDIN'la hiçbi alakam yok herhangi bi emir komuta bilgimiz yok, Yarbay Hasan Yücel'le Yarbay 
Deniz AYDIN devir teslim yapıyolar, eski hizmet (sesler üst üste geldiği için son kelimeler 
anlaşılamamışdır)"

Başkan Oğuz DİK: "Onun yerine mi atandı?"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Onun yerine atandı ben 

kendisini belki kart yetkisi verirken hafta başında görmüşümdür ama hiç onuda hatırlamıyorum 
açıkçası"

Başkan Oğuz DİK: "Yanında dolaşmış da onun için"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "O esnada benim yanımda 

dolaşmıyo yani o esnada onun özellikle onun benimle hiçbi alakası yok ben o esnada da kendisini 
zaten tanımıyorum varlığını da açıkçası İddianamede resimde görünce şey yaptım, benim o esnada 
dikkat ettiğim ve bildiğim kişi Cengiz AYDIN, Hasan Yücel neden bu iki derseniz çünkü onlarla 
birlikte Komuta Katına, 2'nci kata çıktık merdivenlerden bu esnada ben Pide Fırını bölgesindeki 
olayları anlatmaya çalıştım, sonrasında Fahri ve o yanındaki sonradan öğrendiğim Deniz AYDIN 
Komuta Katı'nın girişinde bekleme salonunun orada kadılar biz Komuta Katı'nın içerisine Hasan 
Yücel ben ve Cengiz AYDIN birlikte girdik, biz bi miktar ilerledikten sonra Hasan Yücel'le koridorda 
kaldık Cengiz AYDIN Albay'ım içeriye doğru Komuta Katının içerisine doğru gitti, biz orda Hasan 
Yücel Yarbay'ımla bi kaç dakka konuştuk. Sayın Başkanım İddianameden gördüğüm kadarıyla 
şuanda saat gece 12:05'le 12:10 arasındadır bu esnada ben bi konuya dikkatinizi çekmek istiyorum 
benim telefon görüşmelerime bakıldığı zaman telefon görüşmelerin saat 21:30'la 24 arasındadır. 
İddianamedeki telefon görüşmelerine baktığım zaman özellikle 3 - 4 kişiyle yoğun bi şekilde telefon 
görüşmesi yaptığım görülmektedir. Ben miktarların sayıların bu kadar olduğunu inanın bilmiyorum 
olduğunu da düşünmüyorum ama bu aramalara bakıldığı zaman"

Başkan Oğuz DİK: "Gökhan, telefonları bir daha sormayacağım sen açıkla tamam mı?"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bu aramalara bakıldığı zaman 

saat 21:30'la 24 arasındaki görüşmelerdir. Bu Partigöç'le olsun, Özay Yılmaz'la olsun diğer 
görüşmeler olsun ve 24'ten sonra benim onların herhangi birisine aramam geri dönüş yaparak ta 
aramam söz konusu değildir artı benim o gün telefonumla ilk yaptığım arama saat 22:30'dan sonradır. 
O yani bu süreçte beni evet bi çok kimse aramıştır ama arıyanların hiçbirisi bende kayıtlı değildir ve 
konuştuklarında kimi zaman Albay Yılmaz diyolardı, kimi zaman Partigöç Paşa arıyodu kimi zaman 
Albay Özay arıyodu İddianameden baktığımda da Albay Özay Yılmazı'da aynı kişi olduğunu da daha 
sonra orda öğrendim, bu Komuta Katındayken kendisinin beni aradığını hatırlıyorum ve kendisine 
söylediğim şey şu Komutanım artık beni aramayın ben Grup Komutanımıza ulaştım kendisi de burda 
herhangi bi konu varsa Grup Komutanı Cengiz Albay'ı arayın beni aramayın dedim o saatten sonrada 
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beni bi daha aradığını da hatırlamıyorum, bu Komuta Katındayken Hasan Yücel'le o ana kadar yalnız 
kaldığımı kimseye ulaşamadığımı söyledim Ertuğrul Gazi Paşa'yı görüp görmediği'nde sordum 
kendisi Ertuğurul Gazi Paşa'nın kameralardan gördüğü kadarıyla kelepçelendiğini söyledi derdest 
edildiğini söyledi Komutanım ne yapacağız şeklinde kendisiyle bi fikir alışverişinde bulundum, Grup 
Komutanı'nın emirlerine uyacağız şeklinde söyledi bu esnada Grup Komutanı yanımıza geldi ve biz 
Grup Komutanı Komuta Katında kaldı biz Hasan Yücel'le birlikte Komuta Katından çıktık bu Fide, 
Pide Fırını bölgesindeki şahısları Destek Kıtaları bölgesine tahliye etmek maksadıyla ordan çıktık, 
çıktığımızda Komuta Katının çıkışında 2'nci katta Fahri Üsteğmen vardı tekrar ediyorum o esnada 
farkında değildim sonra İddianameden öğrendim Deniz Yarbay'da ordaydı onlarla birlikte 4 kişi 
olarak 26 nolu kapıdan çıktık merdivenlerden indiğimiz zaman kendilerine ben şu ikazı bulundum 
dedim ki orda Özel Kuvvetlerin derdest ettiği birileri var ben günlük üniformalıyım ön taraftan 
gideyim bö bu şekilde kalabalık gidersek yanlış anlaşılmaya sebep olur loş bi bölge sizde bi kaç adım 
arkamdan gelin, birerli kolda nöbete giden devriyede devriye nöbetine giden Erler gibi birerli kolda o 
bölgeye doğru yaklaştık ellerimi kaldırarak kendimi tanıtarak o bölgeyi gittim bağırarak ondan sonra 
o bölgedeki personelin hepsini hep birlikte Hasan Yarbay, Deniz Yarbay, ben ve Fahri Üsteğmen 
Destek Kıtaları bölgesine tahliye ettik bu tahliyeyi yaparken ben gine en önde gittim Ayyıldız 
Caddesinden karşıya geçirirken de Ayyıldız Caddesi bulundum Fahri Üsteğmen'le olan bitenle 
resmimiz var 1505'te sayfa 1505'te alttaki resim oda o esnada olan o o anlara ait bi görüntüdür. Ama 
çok ilginçtir ne Fahri Üsteğmen nede diğer personel bu tahliyeyi birlikte yaptığımızdan hiçbi şekilde 
bahsetmemektedirler ama kamera kayıtları ve o bölgedeki tanık olarak ifade vereceklerin arasında 
beni de sayacaklar olduğunu düşünüyorum, bu tahliye işlemi bitince onlar Destek Kıtalarına doğru ora 
Rölyef'in ordan indiler gittiler bende Nizamiye bölgesine doğru gittim ne yapacağımı açıkçası çok 
fazla bilmiyodum ondan sonra Nizamiye bölgesine gitmeden geri döndüm GHM'ye doğru gitmeyi 
düşündüm ondan da vazgeçtim 1A'da ne oluyo Komuta Katında ne oluyo onu görmek maksadıyla 
ordan odama gitmek maksadıyla protokol yolundan 1A kapısına doğru yürümeye başladım İddianame 
sayfa 1506'da ki üs üsteki resim bu anlara aittir. Sayın Başkan bu resme dikkatle bakıldığı zaman 
etrafımda hiçbir Özel Kuvvetler Personeli yoktur. 150 metrelik bi alanı göstermektedir bu resim saatte 
12:26'dır. 1A bölgesine yöneldiğimde o tarafa doğru giderken ben öyle çok fazla hızlı hızlı 
gitmiyodum yavaş yavaş gidiyodum 1A kapısı geldiğimde metreler kala arkamdan Özel Kuvvetler 
Personeli'nin geldiğini fark ettim onlarla birlikte 1A kapısından giriş yaptık hatta o esnada Albay 
Murat Korkmaz'ı da gördüm ben kendisini şahsen tanırım İddianameyi okuduğum zaman benim bu 
saatte giriş yapan Özel Kuvvetler Personeli'ne refakat ettiğim yazmaktadır. Bu doğru değildir sayın 
Başkan ancak şunu çok açık yüreklilikle söyleyere söyleyebilirim ki eğer o saatte Murat Komutasında 
Özel Kuvvetlerden birilerini geldiğini bilseydim evet onları ben karşılardım ve onlara da refakat 
ederdim ancak bilmiyodum bu girişimizde tamamen tesadüftür, tam merdi 1A kapısından girdikten 
sonra tam merdivenlerin ordan çıkarken sol taraftaki odada ve koridorda oturanlar olduğunu fark 
ettim 7 - 8 kişilik bi gruptu o esnada kapı açıldı o kapıdan da insanların çıktığını gördüm onlarda 
derdest edilmiş bi vaziyettelerdi, ne olduğunu anlamak için onları merdivenden çıkmaktan vazgeçip 
onların yanına doğru gittim orda gördüğü şahıslardan hatırladığım kadarıyla Hakkı Başçavuş o grubun 
içerisinde idi İddianame sayfa 1506'da ki alttaki resimde o olayı fark ettiğim ana aittir. Orda 
yapabileceğim bi şey olmadığını görünce döndüm tam o 1A kapısının o orda ne yapacağımı bilmeden 
iki elimi yanlara açarak bi etrafa bakındım o esnada Özel Kuvvetlerden birisinin yukardan indiğini 
gördüm kendisine bunların hepsi bizim personelimiz Komuta Katı çalışanı dediğimi hatırlıyorum oda 
be o grubun Destek Kıtaları'na doğru gittiğini söyleyince onlarında Destek Kıtaları bölgesine 
götürülüp orda serbest bırakılacağını düşündüm olaya karışmadan kafamı öne eğdim ve yukarı doğru 
çıkmaya başladım sayfa 1507'deki üstteki resimde bu ana aittir. Komuta Katın'dan geçerek 
merdivenlerden zemin kattaki Görüntü İzleme kısmına gittim ekranları ve kameraları o esnada kontrol 
ettim o esnada odamdan çıkarttığım Askerin içerde olduğunu gördüm korkuyodu sıkıntısı vardı ona 
gel benle dedim sistem odasını da kontrol ettikten sonra o çocuğu o Askeri ordan çıkartmak için önce 
26 nolu kapı bölgesine gittim fakat ordaki o derdest ve loşluğu görünce ordan çıkmaya tereddüt ettim 
ordan dönerek o Askeri'de binadan çıkarttım ve Destek Kıtalarına gitmesi içinde serbest bıraktım 
İddianame sayfa 1507'de ki alttaki resimler resimde bu anlara aittir. Sonrasında kendimde binadan 
çıkarak Destek Kıtalarının ordaki Görüntü İzleme Merkezine gittim İddianame sayfa 1508'deki üsteki 
resim Görüntü İzleme Merkezine giriş anıma aittir saat gece saat 01:11'dir ben burdayken bi kaç 
dakka sonra hemen benim arkamdan Binbaşı Murat Pekgüler Görüntü İzleme Merkezi'ne gelmiştir. 
Kendisi Muhafız Taburu'nun Tolga Yarbay'dan sonraki ikinci adamıdır. Harekat ve Eğitim Subayı'dır 
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aynı zamanda o günkü Destek Kıtaları Nöbetçi Amiri'dir aynı zamanda orda bulunduğumuz Görüntü 
İzleme Merkezi'nin de Amiri konumundadır. Görüldüğü gibi varlığımı anormal karşılayacak bi durum 
yoktur. Varlığımı ordaki varlığımı kendisi de doğal karşılamaktadır. Ben telefona bakarken oda 
telefona baktığını İddianameden gördüm mevcut durumda aynı faaliyeti yapmaya gayret ediyoruz 
İddianame sayfa 1508'deki alta ki resimde bu ana ait olan resimdir. Bu esnada kendisiyle yaptığımız 
görüşmede onun bana Komutanım ne yapacağız diye sorduğunu hatırlıyorum kendisine verdiğim 
cevap Grup Komutanı'nın emirlerine uyacağızdır.  Mümkün olduğunca dikkat et dikkat etmemizi ve 
Askerleri de korumamız gerektiğini kendisine ifade ettim aynı zamanda Tolga Yarbay'dan sonra 
kendisinin doğal Komutan olduğunu Grup Komutanı'nında diğer Tab Tabur Komutanları'nında 
Kışla'da olduğunu ancak en çok risk altında olanın görebildiğim kadarıyla Muhafız Tabur Komutanı 
personeli olduğunu ve personeline sahip çıkmasını dikkat etmesini söyledim kendisi ise bana olayların 
kendisini çoktan aştığını, Grup Komutanı'nın orada olduğunu bizzat bütün emirleri kendisinin 
verdiğini ve buna benzer şeyler söylediğini hatırlıyorum öyle çok uzun süreli bi görüşmemiş olmadı 
diye hatırlıyorum bu esnada benim kendisinden Binbaşı Murat Be, Pekgüler'den hiçbir talebim 
olmamıştır. Herhangi bir emir vermedim ne zaman geldiğini bilmiyorum ama Kışla'ya Tanklar geldiği 
zaman artık tam bi kargaşa hakimdi zaten F16'ların uçtuğunu, Helikopterlerin inip inip kalktığını 
söylememede gerek olduğunu zannetmiyorum, F16'lar sürekli sez hıjız hızını aşarak sonik patlamalar 
yapıyolardı GHM'de bulunduğun süre içerisinde resimlerde de görüldüğü üzere sürekli telefonlar 
gelicudu geliyodu biz hiçbi telefonu yan yanıtsız bırakmadık sayın Başkan bütün telefonlara yanıt 
verdik bildiğimiz o andaki doğru bilgi neyse herkese de o doğru bilgiyi mutlaka aktardık bu 
telefonlardan hatırladıklarımdan bi tanesi de Milli Savunma Bakanlığı Emniyet Takımı Nöbetçi 
Astsubayı'na aitti Milli Savunma Binasında olduğunu söyledi bende Destek Kıtaları bölgesinin 
emniyetli olduğunu düşündüğümü o bölgeye gitmesinin uygun olacağını söyledim o bölgeye de mev 
mevcut yanında bulunan Erleri tahliye ettiğini sonradan duydum. Tanklar Nizamiye'deki duvarları 
yıkarak girmişlerdi, bi süre sonra Nizamiye'de ne olduğunu görmek için o bölgeye doğru gittim 
İddianame sayfa 1509 alttaki resim o anlara aittir. O bölgede oyalanmadan kimseye karışmadan 
kimseye de bi emir vermeden tekrar Görüntü İzleme Merkezi'ne döndüm ben Görüntü İzleme 
Merkezi'nde iken Hizmet Tabur Komutanı Yarbay Hasan Yücel ve Üsteğmen Fahri Kafkas oraya 
geldiler ne yapabiliriz diye birlikte onlarla bi süre konuştuk ve Karargah'ta mahsur kalanlar 
olabileceğini mümkün olduğunca Destek Kıtaları bölgesine bölgesinde toplanmanın uygun 
olabileceği kararına vardık bi süre sonra ben ordan çıktım zannedersem Hasan Yarbay'da GHM'de 
kaldı İddianamede ki sayfa 1509 alttaki resim bu anlara aittir. Dışarıya çıktığımda Nizamiye bölgesine 
Helikopterler inip kalkıyodu müteakiben ben Destek Kıtaları Muhafız Tabur bölgesine gittim ve o 
bölgede Grup Komutanı Yarb Albay Cengiz AYDIN'ı gördüm bi süre sonra oraya Hasan Yarbay'ımda 
geldi benim o esnada gördüğüm manzara şuydu mühimmat deposu açılmıştı mühimmat sandıkları 
çıkartılmıştı ve ordan silah ve mühimmat dağıtımı yapılıyodu, Albay Cengiz AYDIN tam teçhizatlı ve 
silahlıydı ve orda mühimmatı dağı dağıttırıp gelen personeli de çevre emniyetine yerleştirmesi için 
ilgili personeline emirler veriyodu. Bu bölgede Hasan Yarbay'la birlikte iken Karargah'ta bi takım 
hareketlilikler olduğunu su borusunun patladığını öğrendim Karargah'a giderken de detay öğrenmek 
için yolun üzerinde GHM bölgesine yolun üzerinde ki gene Görüntü İzleme Merkezi'ne girdim fakat 
burdakiler herhangi bi şeklide detay bilmiyolardı çünkü burdan herhangi bi şekilde bina içerisindeki 
kameralar veya bina içerisindeki hiçbi şey görünmez sayın Başkan ordan ayrılırken benimle birlikte 
Fahri Üsteğmen'inde bir Manga askerle ayrıldığını hatırlıyorum, Karargaha girip Görüntü İzleme 
Merkezi'ne girdiğimde ise normalde burda 2 - 3 kişiden fazla kimse olmaz fakat içeri girdiğimde 
toplamda 10 - 15 kişinin olduğunu gördüm bunların çoğunluğu da yarısına yakınıda Er olduğunu 
gördüm içlerinden birisi Nöbetçi Amir olan Yarbay Murat Mala idi Nöbetçi Amiri'de ordu ordaydı 
Nöbetçi Amir Yardımcısı da ordaydı ve Nöbetçi Heyeti'nden insanlarda vardı hatta hatırladığım 
kadarıyla 2 nolu bölgesindeki Saygı Nöbetçileri olan Erler dahi tören kıyafetiyle ordalardı Yarbay 
Murat Mala bana o esnaya kadar yaşadıklarını gördüklerini anlattı revir bölgesine gitmeye kalktığını 
ve o bölgede yaralı olduğunu duyunca revire gitmeye kalktığını ancak gidemediğini 2 nolu bölge, 2 
nolu kapı bölgesini kapıları kilitlettiğini Saygı Nöbetçileri ve Erleri de Görüntü İzleme Merkezi 
aldıklarını detaylı bi şekilde mümkün olduğunca anlatmaya çalıştılar konunun detayı malumunuz 
olduğu için detaya ben girmiyorum, burdaki grubun silahlı olduğunu görünce sorduğumda Yarbay 
Hasan Yücel'in kendile si kendilerine silahlanma emri verdiğini söylediler, onları dinledikten sonra 
GHM'den çıktım yan taraftaki Sistem Odasını kontrol ettim bu esnada ne yapacağımı, ne 
yapabileceğimi düşünüyodum,  Hasan Yarbay'la konuştuğumu gibi personeli binadan tahliye etmeye 
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karar verdim ancak mevcut 15 kişinin üzerinde olduğu için çok kalabalık geldi önce Erbaş ve Erleri 
çıkartmaya karar verdim tekrar Görüntü İzleme Merkezi'ne girdim sadece Erbaş ve Erler benimle 
gelsin sizi emniyetli olan Taburu'nuza götürücem diyerek oradan sadece Erbaş ve Erleri  aldım ve 
Görüntü İzleme kısmından çıktım İddianame sayfa 1510 üstteki resim bu anlara aittir bu 
görüntülerden bu Erbaş ve Erlerin kimler olduğu  tespit edilebilir. Bu ifadem ve bu söylediğimin 
burda ifade veren bi takım sanıklarda ifadelerinde doğrulamışlardır sayın Başkan, bu resim dikkatle 
incelendiği zaman önce 26 nolu bölgesine doğru ordaki Erlerle gitmeye çalıştığım açı ve nettir. 
Herhangi bi şekilde Emniyet Takımınının Silahlığına gitmek, silahlanmak tarzından bir amacım 
yoktur. 26 bölge nolu kapı bölgesi kilitli olduğu için o bölgeden çıkamadık ve geriye döndük zemin 
kattan Genel Sekreterlik tarafına doğru geçmeyi ama öncesinde bizim zemin katta Emniyet 
Takımı'nın bulunduğu yerde bir tane penceremiz vardır sayın Başkan, bu pencereden bu erleri tahliye 
edebilirim diye düşündüm fakat o bölgeye gittiğimizde pencere kilitliydi ordan çıkış yapamadık, o 
esnada o bölgede bulunan Silahlığın kilitlerinin kırıldığını, silahlıkların ve Kompozit yeleklerin orda 
açıkta durduğunu gördüm mecburen biz Komuta katından geçeceğimiz için orda ki yanımda bulunan 
Erbaş ve Erlere mevcut silahları mümkün olduğunca almalarını Kompezit, Kompozit yelekleri de 
kendilerini koruma maksatlı giymelerini söyledim ve onlarla birlikte Kale 1 bölgesinden çıkarak önce 
Komuta katına, Komuta katından da 1A'dan geçerek Protokol yolunu kullanarak o çocukları Destek 
Kıtaları Bölgesine doğru yönlendirdim, 1A kapısından çıkarken Özel Kuvvetler'den birisine rastladık 
nereye gittiğimizi sordu bende bina içerisinde kalmış Nöbetçiler olduğunu onları Destek Kıtalarına 
gönder götürdüğümü söyleyip durmadan devam ettik ve çıktık İddianame sayfa 1510'da alttaki resim 
Kale 1'den giriş anımıza ve sonrasındaki resimde 1511 üstteki resimde 1A kapısından çıkış anımıza 
aittir. Ben daha sonra tekrar Görüntü İzleme kısmına döndüm burda toplam artık 7 - 8 kişi vardı, bu 
grubunda tahliye edilmesi gerektiğini düşündüm ama önce az önceki grubu çıkartırken yaşadığım 
sıkıntıyı yaşarım diye çokta cesaret edemedim ilk etapta bunları düşünürken ilk defa o zaman o saatte 
ki saat 4'e geliyodu televizyon görme imkanım oldu, tam televizyona bakacakken bu sefer 
kameralarda bi hareketlilik fark ettim, dikkatli baktığımda kameralardan Tümgeneral Baki Kavun'un 
götürüldüğünü gördüm, öyle olunca ordaki personeli de hemen tahliye etmeye karar verdim. Hemen 
ayağa kalkarak benden sonraki oy oda da en kıdemli olarak Yarbay Murat Malay, Molay'dı Murat 
benimle gel dedim çıktım ve karşı tarafa odama geçtim odamda yaklaşık 1 dakka kadar Murat 
Malay'la görüştüm ve kendisine söylediğim şey şu burayı terk edicez, binayı terk edicez, Destek 
Kıtaları bölgesine gidilecek ama az önce Erler'le çıkarken bi sıkıntı yaşadım ben herhangi bi şekilde 
birisine rast gelir durursam, görürsem, konuşursam siz durmadan devam etceksiniz şeklinde söyledim 
ondan sonra tekrar Görüntü İzleme Merkezi'ne girdim ve ordakilere daha emniyetli bir yere gitme 
konusunda ikazda bulunarak arkadaşlar daha emniyetli bi yere geçelim dışarı çıkıyoruz beni takip 
edin dedim ve hepsinin beni takip etmesini istedim, İddianame'deki 1511'deki alttaki resinde bu anlara 
aittir. Bu gurupla merdivenlerden Komuta katına çıktım, Komuta katınında her kapısını açtığım 
zaman bize doğru gelmekte olan Özel Kuvvetler Personeli'ni gördüm ben en önde yürüyodum diğer 
grup daha merdivenlerden yeni çıkıyodu arkamı döndüm ve bi kaç kişi burda ki dinme odasında 
kalsın diyerek, ordaki bi kaç kişiyi dinleme yönlendirdim ve grubun geri kalanı beni takip etsin dedi 
dedim ve onlarla Komuta katından geçerek 1A bölgesinden çıktık, bunların kimler olduğu 
İddianamede isim isim belirtilmektedir sayı sayın Başkan İddianame sayfa 1511'deki alttaki resim bu 
ana aittir ve sabah saat 4:05'dir burada hemen belirtmek isterimi ki İkinci Başkan bekleme odasının 
kapısı açıktır hiçbi zaman hiçbi şekilde kilitlenmemiştir. Orada kalabalık olan grubumuzun sayısını 
azaltmak maksadıyla bir kaç kişiyi yönlendirdim o odada normalde telefon vardır, normalde 
televizyonda vardır. Ve o o odadakilerinde ilerleyen saatlerde de serbestçe hareket edebildiklerini de 
ni İddianameden daha sonra gördüm, İddianame sayfa 1512'deki üstteki resim 1A'dan çıkış anımıza 
aittir. 1A kapısından dışarı çıktığımızda 1A'nın yan tarafında dışarıda Özel Kuvvetler'den çok sayıda 
personel olduğunu da gördüm bu yüzden o benimle birlikte çıkan grupla Protokol yolunun oraya 
kadar birlikte yürüdüm, 15 Temmuz'dan günler sonra, haftalar veya aylar sonra tutuklanan bis 
tutuklananlar olmuştur malum burda ki bir sakı takım sanıklarda bana iftirada bulunmuş ve benim o 
bölgede gelenlere ateş etme emri verdiğimi söylemişlerdir. Bunu kesinlikle kabul etmiyorum 15 
Temmuz'dan bir hafta 10 gün sonra tutuklanan bir takım sanıklar rütbeli olmasına rağmen Gökhan 
Eksi'yi basından duydum ve etkilendiğim için ismini andım şeklinde salonda, Mahkeme'de, huzurda 
ifade vermişlerdir. Serkan Candan, Cahit Hükey, Cengiz AYDIN ve henüz huzurda ifade vermemiş 
bir takım sanıklar ise değil bir kaç hafta sonra veya 10 gün sonra aylar sonra tutuklanmışlardır, bu 
zaman zarfında da Genel Kurmay'da çalışmaya devam etmişlerdir. Genel Kurmay'da yapılan İdari 
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Tahkikat Raporları'nda bilgi alma tutanakları tarihlerinin Ağustos 2016'nın ortasından itibaren 
olduğunu görmekteyim, bu bilgi alma tutanakları'nın yazılası esnasında öncesinde Destek Kıtaları 
Grup Komutanı Albay Cengiz AYDIN'da görevinin başında olduğunu burada ki ifadelerinde 
öğrendik, bilgi tutanaklarının tutulduğu yerin Albay Cengiz AYDIN'ın makam katı olduğunu Cengiz 
AYDIN ve Avukatı'nın savunması'ndan da burada gene ben duyduğumu hatırlıyorum. Cengiz 
AYDIN'ın Avukatı savunma yaparken bu tutanaklara  Cengiz AYDIN'ın tek tek müdahil olduğunu 
okuduğunu hatta bir çoğunda imzasınında olduğunu beyan etmiştir. Ben bunları görmedim ama 
Cengiz AYDIN'ın Avukatı bu salonda bunu bu şekilde ifade etmiştir. Bununla birlikte bi takım 
personel gene bu salonda ifade verirken ve İddianamede ki ifadesinde benim darbeye yönelik 
herhangi bi eylemimi faaliyetimi görmediklerini ifade etmişlerdir. Bunlardan örnek, örnek olarak 
verecek olursam Fahri Kafkas ki kendisi beni çok iyi tanır yine kendince oluşturduğu darbecilerin 
olduğu düşündüğü veya hissettiği bir takim isimleri bu salonda saymıştır. İddianamede de 
bahsetmiştir fakat ne savunmasında ne bu salonda benim ismimi hiçbi şeklide İddianameci ıı darbeci 
olarak ifade etmemektedir. Bunlara ilaveten Gazi olan Yarbay Tolga Kılıçarsalan, Kahraman olan 
Üsteğmen Muhammed Reşit Budak hala görevinde olan Üsteğmen Tefik Kabataş'ta 15 Temmuz 
akşamı olaylar başlamadan ve başladıktan sonra görüştüğüm kişilerdir. Hiçbirinin ifadesinde darbeye 
yönelik veya benzeri bir konuşma yaptığım istekte bulunduğum veya emir verdiğimden 
bahsetmemektedir. Ancak burda o gün binadan çıkmalarına yardımcı olduğum 2 tane Uzman Çavuş 
Cahit Hükey ve Serkan Candan iftira atıp bana bu şekilde silahla ateş etme emrim verdiği verdiğim 
konusunda yalan söylemektedirler. Bunların bu ifadelerini kabul etmiyorum sayın Başkan. Bu grubu 
da tahliye ettikten sonra tekrar Görüntü İzleme Merkezi'ne gittim burada Nizamiye bölgesine ateş 
edildiğini öğrendim İddianame sayfa 1513'teki üs üstteki resim bu anlara aittir. Nizamiye'nin 
durumunu görmek için Nizamiye bölgesine gittim İddianame sayfa 1512 alttaki resimde bu anlara 
aittir. Gezerken bina içerisine de girdim Nizamiye'de ve bu esnada dolaşırken orda ortalıkta çantamın 
olduğunu gördüm, sabah mesaiye getir, ge geldiğimde bıraktığım çanta orda ortalıkta duruyodu, keşke 
erken ayrıl, akşam keşke akşam erken çıkabilseydim diye düşünerek çantamı ordan aldım ve odama 
götürdüm İddianame safya 1513'teki resim bu anlara aittir. Çantamı odama bıraktım ve Görüntü 
İzleme kısmına girdim yalnızdım televizyon açıktı bi taraftan da haberleri izlemeye başladım bu 
esnada Görüntü İzleme Merkezi'nin telefonu çaltı, sivil olduğunu söyleyen birisi yardım istiyodu 
olayların ortasında kaldığını yaralıların taşınmasına yardım ettiğini Karargah'ta mahsur kaldığını, 
Karargah'ta çalıştığını söyledi kendisinin yanına gittim Destek Kıtaları'na gitmesini söyledim fakat o 
bölgeye gitmek istemedi bende tekrar Görüntü İzleme Merkezi'ne döndüm bu esnada oda benimle 
birlikte geldi kendi odasına gideceğini söyledi İddianame sayfa 1514 ve 1515'teki 3 resimde bu anlara 
aittir. Yürürken ne yapabilirim diye düşünüyodum bu esnada eğer akan görüntüler izlenirse benim 
yanımdaki o sivil şahısla ki Ahmet İlhan Ayşan'dır kendisi Binbaşı Ahmet İlhan Ayşan'dır herhangi bi 
şekilde diyalog içerisinde olmadığımı konuşmadığımı da net bi şeklide görülecektir. Sistem odasına 
girince önce o esnada evinde olan personelim Teknisye'nim olan sivil memur İsmail Gökbulut'u 
aradım sayın Başkan ben gece 12'den sonra sabah bu saate kadar yani sabah saat 5'i geçiyodu hiç 
kimseye telefonla arama yapmadım en son akşam gece 12'den sonra Cengiz Albay'la telefonla 
görüştüm ondan sonraki ilk yaptığım aramada budur. Telefonda İsmail'e Sistem odasında olduğumu 
kamera kayıtlarını emniyete almaya çalışacağımı sistemi kapatacağımı öneli kayıtlar olduğunu 
düşündüğümü gerekiyorsa Harddisk'leride sökeceğimi ve emniyete alacağımı yanlış bi şey yaparak 
silinmelerini istemediğimi çok net bi şekilde anlattım, cevabını bildiğim bi takım sorular yönelttim ve 
bu soruların cevabını da tek tek aldım. Hatırladığım kadarıyla o telefon konuşmasında kayıtlardın 
zarar görmemesi için tekrar ediyorum ben bu soruların cevaplarını çok iyi biliyordum. İsmail'le 
yaklaşık 10 dakkaya yakın görüştüm, kayıtların zarar görmemesi için programı durdurmadan sistemi 
kapatırsa kapatsam bile herhangi bi kayıp yaşanmaz değil mi diye sordum ve kendisinden onay aldım 
evet Komutanım yaşanmaz doğru biliyorsunuz dedi. Acele etmem gerekir sistemi kapatmadan 
harddisk'leri çekersem bi kayıp yaşanır mı diye sordum, herhangi bi şey yaşanmayacağı bilgisini 
kendisinden aldım. Sonrada kendisine sistem yedeklerimizin sorumsuz çalışı sorunsuz çalıştığını teyit 
ettim evet bu gün kontrollerini yaptım sorunsuz çalışıyo dedi. En son o gün kurmuş olduğumuz 
sistemin de problemsiz çalışmaya devam edip etmediğini sordum, onunda çalıştığı bilgisine 
kedisinden aldım. Önce uzak Komuta cihazların bizin Dangıl diye ta tabir ettiğimiz sisteme ait bi 
cihazdır flhasdisk'e benzer fakat özel programlar vardı içerisinde önce onları söktüm ve her birini 
değişik yerlere sakladım bir tanesini İdari İşler odasındaki takvimin altına gizledim diye hatırlıyorum. 
Sistem odasına girip kayıt cihazlarını kapattım, bir grup kayıt cihazının harddisk'lerini söküp 
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Teknisyen odasına koydum, sonraki  bir grup, bir grubu alıp odaya giderken sesler duydum tekrar 
Sistem odasına yöneldim ancak ellerim dolu olduğu için kartımı okutamadım ve Sistem odasının 
kapısını açamadım, kapıya vurdum bu esnada dur kımıldama yat yere diye bağırtılar duyunca bana 
hızlı hızla gelen birilerinin olduğunu fark ettim arkamı döndüm yere çöktüm ve elimdekileri bıraktım, 
ben yerdeyken ve ellerimde havada iken kartımı birisi aldı sistem odasına kartı okuturken bu esnada 
Sistem odası kapısı içerden açıldı, yanımda ki 2 kişi vardı Özel Kuvvetler'den bunlar içeri girince 
bende o bölgeden hızla uzaklaştım ve kaçtım, Görüntü Harekat Merkezi'ne gittim Destek Kıtaları 
bölgesine gittim burada iken Binbaşı Murat Pekgüler tekrar geldi Tolga Yarbay'ın durumunu 
konuştuk, zarar gören çevre kameralarını konuştuk, Erbaş ve Er'lerin yoklamalarının alınması 
konusunu konuştuk İddianame sayfa 1515'teki resimde bu ana aittir sayın Başkan, burada ne kadar 
kaldığımı çok net hatırlamıyorum bir süre sonra Karargah'ta kalanlar varsa diye tekrar Destek Kıtaları 
bölgesine sevk etmek makasama maksadıyla da Karargah binasına gittim mümkün olduğunca 
dolaşabildiğim kadarıyla katları dolaştım, odasında mahsur kalanlar olabilir diye kapıların bazılarını 
yoktum yokladım, bina içerisine kalan bu esnada Er'ler, Er'ler buldum onlarlar birlikte Görüntü 
İzleme Merkezi'ne geçtik ve onların emniyetini aldım, evinde olan Başkanlık Sekreteri Mustafa 
Güven Albay'ımla görüştüm durumumu anlattım, mevcut durumu anlattım, yaşadıkları mümkün al 
olduğunca anlattım ne yapacağımı bilmediğimi söyledim, bana ilk defa o esnada o polisi aramamı 
tavsiye etti, polisi aramak benim o ana kadar hiçbi şekilde aklıma gelmemişti, hep bi yardım veya 
yapılacak bi şey varsa Askeri yetkililerden bekliyodum, 155 Polis İmdat'ı değişik zamanlarda 3 defa 
aradım müteakibende göz altına alındık o kısmı anlattım tekrar bahsetmiycem Başkanım. Sayın 
Başkanım, sayın Üyeler, sayın Cumhuriyet Savcısı 15 Temmuz gecesi bilgim, görgüm ve tecrübem 
ile olaylara karşı korunmaya çalıştım, neleri ne için yaptığımı size tüm açıklığıyla anlatmaya çalıştım. 
Biz Askerler emir ve komuta zinciri içerisinde çalışmaya alışkın inşa insanlarız o gece bağlı olduğum 
Komutanım Genel Sekreterim Tümgeneral Metin Özbek'in yurtdışında olması,  ona vekalet eden 
Tuğgeneral Ertuğurul Gazi Özkürkçü'nün de derdest edilmesi nedeniyle şahit olduğum veya hızlı 
gelişmeleri nedeniyle bir an içinde kaldığım olaylar karşısında yaptığım yapabildiğim faaliyetlere 
karşı kimseye danışamadım ve bilgi veremedim, danıştığım, bilgi verdiğim komutanlarımdan ise 
destek göremedim, daha öncede bahsettiğim Genel Kurmay Karargahı'nın Kışla Komutanı bellidir o 
da Albay Cengiz AYDIN'dır ne olursa olsun Genel Kurmay Kışla'sında yaşanan her şeyin komutan 
sorumluluğu da kendisine aittir diye düşünüyorum. Daha önce böyle kompleksli olaylar yaşamamış 
olan bizlerin üzerinde Kışla Komutanı olan Cengiz Albay'ında sadece tavır ve hareketleri ve emirleri 
ile değil komutan sorumluluklarına da yeterince sahip çıkmamasından dolayı hem benim hemde 
birçok Karargah mensubunun olumsuz olarak etkilendiğini de düşünüyorum"

Başkan Oğuz DİK: "Faturayı Cengiz'e mi kestin şimdi?"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Herhangi bi fatura kesmek 

değil Başkanım amacım, yani kendisi burda çıktığında bağıra bağıra, üstüne basa basa şunu söyledi 
Gökhan Eski darbecidir dedi. Bu salonda biçok sanık bunu söyledi, hiçbi sanık benim darbeye yönelik 
yaptığım bi faaliyettense bahsetmedi, Cengiz Albayı'ma da burdaki ifadesinden günler sonra, haftalar 
sonra gecen hafta en son bi şekilde dayanamadım şu sıralardan kalktım 2 sıra arkamdaydı kendisi de 
döndüm sordum sayın Komutanım dedim o gece beni defalarca farklı yerlerde de gördünüz, benim 
darbeye yönelik ne söylemimi duydunuz ne faaliyetimi gördünüz nedir bunu söyler misiniz dedim. E 
ben bi şey görmedim Uzmanlar öyle diyo dedi. İşte kendisi burda"

Başkan Oğuz DİK: "Tamam sonra söz hakkı vereceğiz ona"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Biraz sonra zaten söz hakkı 

düşecek kendisine, biraz sonrada kendisi söyleyecek. Ve maalesef bu etkilenen insanlardan 
birisininde rahmetli Hasan Yücel olduğunu da düşünüyorum. Sayın Başkanım Silahlı Kuvvetler 
Ülke'nin Güvenlik Teşkilatı'dır. Görevi ülkesini korumaktır bu maksatla da büyüklüğü ne olursa olsun 
bütün Bilikler görevlerini yapabilmek için bir dizi eğitim ve tatbikatlar yaparlar. Bu tatbikatlarda 
birçok faraziye durumlar verilerek Birlikler olası durumlara nasıl davranmaları gerektiğini hem fert 
bazında hemde Birlik bazında öğretilir. Bu faaliyetlerin personelde bir davranış tarzı olması sağlanır 
ancak 15 Temmuz gecesi yaşadığımız olayların şekil, çeşit, boyut ve yoğunluğu hiçbir şekilde daha 
önce şahit olmadığımız ve bizde bir öğreti olarak bulunmayan faaliyetlerdir. Bu nedenle 15 
Temmuz'dan 16 -17 ay sonra olayları yaşamak anlatmak inanın son derece güç bi olgudur. Ancak ben 
o gece Karargah Emniyet Subayı olarak görev tanımıma uygun hareket ettiğimi düşünüyorum sayın 
Başkanım bizim uzmanlık konumuz Kışla'larda taarruz savunma gibi taktik konularken bu tür büyük 
Karargah'larda atandığımız kadro görev yerinin görev tanımına uygun hareket etmeye çalı 
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çalışmaktayız. Biraz önce arz ettiğim gibi Türkiye'nin en büyük Askeri Karargahı'ndasınız neyi nasıl 
yapmalısınız o anda bilemiyosunuz işte ben karşılaştığım anlık olayları bakın bunların hiçbirisi planlı 
bi olay değildi ve hiçbirisinden önceden hiçbi şekilde bilgim yoktu neler yapabileceğimi mümkün 
olduğunca size anlatmaya çalıştım, çok kısa bi özet verecek olursam, o gece ben Gazi olan Yarbay 
Tolga Kılıçarslan'a alarm verdim Güney Nizamiye'de Çekiç uygulamasını emrettim ve müteakibende 
Gazi olan Yarbay Tolga Kılıçarslan'a Çekiç talimatı verdim böylelikle bütün Karargah'ın ve hatta 
belki de bütün Türkiye'nin Genel Kurmay'da bi anormallik ol olduğunu anlamasını ve ona göre tavır 
almasını sağladığımı düşünüyorum. Bu vermiş olduğum emirle Genel Kurmay İkinci Başkanı'nın 
Kışla dışına çıkartılmasınında önlemeye sebep olduğumu düşünüyorum. Üsteğmen Muhammed Reşit 
Budak'ın benim verdiğim emir sonucunda uygulanan Çekiç alarm faaliyetinden etkilenerek ki 
ifadesinde şunu belirtmektedir.  Ben o gece sadece 2 kişiden emir aldım Yarbay Tolga Kılıçarslan ki 
kendisi Tabur Komutanımdır ve Yarbay Gökhan Eski kendisi Emniyet Subayı'dır demektedir. 
Kahraman olan Üsteğmen Mehmet Reşit Budağ'ında benim verdiğim bu emirden etkilenerek 
Orgeneral Yaşar Güler'in Emir Subayı olan Binbaşı Mehmet Akkurt'u tereddüt etmeden vurduğunu 
değerlendirmekteyim yine o gece yapabildiğim ve yapmaktan büyük buyru mutluluk duyduğum bir 
faaliyetimde Karargah'ta görev yapan Vatan hizmeti için Orduya katılmış olan ve büyük bir şaşkınlık 
içerisinde bulunan bir grup Mehmetçiğin tahliye edilmesini sağlamak ve onlara yardımcı olmaktır. 
Bunların hepsi kameralarda mevcuttur. Bununla birlikte bence benim yapabildiğim en büyük 
faaliyetse 3 ciltlik İddianamede yer alan fotoğrafların alındığı kamera kayıtlarının eksiksiz ve sağlam 
bir şekilde sizlerin eline ulaşmasını sağlamaktır. Bu gün Çatı Davası'nda bir çok personel ve bir çok 
ifade bulunmaktadır. Ancak sayın Mahkeme Heyeti'nin karar vermesinde kullanılacağı 1 nolu somut 
belgenin bu kamera kayıtları olduğunu düşünüyorum. Maalesef ki buna maalesef diyorum burda 
duyduğumda inanın çok üzüldüm bu kayıtlarında delil özelliğinin Albay Cengiz AYDIN tarafından 
zedelendiğini duydum, bizzat kendisiydi ifade etti, bu"

Başkan Oğuz DİK: "Cengiz'de burda ya, Cengiz'de burda kedini siler en baştan, hiç 
silmemiş ki"

Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bu kayıtların yerini 
değiştirmiş, imajını almış, çoğaltmış müdahale etmiş sayın Başkan Takların altında ezilen kamera 
kayıtları yüzde doksanı (%90), Askeri Mahkeme, Sosyal Tesisler, Sağlık Komutanlığı binasına ait 
görüntülerdir. Bununla birlikte eski ve yeni Karargah binasının koridorlarına ait görüntüler olduğunu 
da artık düşünmekteyim halbuki elinizde bulunan resimlerin kayıtlarının yapıldığı, kayıtların olduğu 
son derece modern kameralar ki özellikle bina içerisini gösteren o 8 adet kamerayı ben o gün 
taktırdım o gün faaliyete aldırdım, o kamera kAYDINın kayıt cihazı'nın nerde olduğunu da ben 
biliyorum o gece onu bilen bi tek ben varım, ben Genel Kurmay kaş Kışla'sındaki Destek Kıtaları'nda 
çevre emniyetinin nerde yapıldığını biliyorum İddianamede bir çok resmimin ve kamera kAYDINın 
olduğu Görüntü İzleme Merkezi Destek Kıtaları'nda ki Görüntü İzleme Merkezleri'nin kayıtları benim 
bütün gece bulunduğum yere mesafesi burdan sizin bulunduğunuz yer kadardır. Karşıdaki odadadır. 
Ben herhangi bir şekilde hiçbir kAYDIN"

Başkan Oğuz DİK: "Gidip bozabilirdim diyorsun öyle mi"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bozabilirdim, imha 

edebilirdim her şeyi yapabilirdim"
Başkan Oğuz DİK: "Cengiz sonra (sesler üst üste geldiği için son kelime anlaşılamadı)"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hiçbi şekilde bu yönde bi 

hareketim, bu yönde bi eylemim olmamıştır. Başta ben olmak üzere eğer ben böyle bi faaliyet 
içerisine de girseydim başka başta ben olmak üzere hiç kimseyi de burada görülen faaliyetlerden 
sorumlu olmak üzere belki söyleyemezdim. Ancak ben tekrar ediyorum ben darbeci falan değilim ne 
yaptığımı, kim olduğumu çok iyi biliyorum ve bu kameralardan ve bunlara hay Harddisk ait 
Harddisk'lerden de hiçbi şekilde zarar görmeleri yönünde hiçbi şekilde hiçbi eylemde yapmadım 
sayın Başkanım ben FETÖ'cü değilim, darbeci değilim, hain değilim, ben başta 15 Temmuz gecesi 
olmak üzere yenim edi ip yeminime sadık kaldım ilk günden beride bu sadakat sadakatime devam 
etmekteyim ve gözaltında alındığım güne kadarda görevinimi gereklerini yerine getirdim 15 Temmuz 
gecesi yaptığım faaliyetlerinde bu burda anlattığım hususlar ışığında değerlendirilmesi ve öncelikle 
tahliyeme sonrada beraatıma karar verilmesini arz ederim"

Başkan Oğuz DİK: "(KAYDIN 53:31 süresinden 64:36 süresine kadar geçen zaman 
diliminde sanık Gökhan Eski'nin Cumhuriyet Savcılığı'nda vermiş olduğu savunması okundu ancak 
kayıt bittiğinden diğer kayda geçildi ve yeni kAYDINda 8:02 süresine kadar sanığın savunması 
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okunmuştur"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Savcılık'taki ifadeyi kabul 

etmediğimi beyan etmiştim sayın Başkanım o tamamen Emniyette'ki yönlendirme ve ezberletilenler 
doğrultusunda verilmiştir"

Başkan Oğuz DİK: "Ben usulen okumak zorundayım kabul edip etmeme"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Arz ederim"
Başkan Oğuz DİK: "Tamam o senin takdirin ne deyim, kAYDIN 8:26 süresi ile 9:16 

süresinde geçen zaman diliminde sanığın Sulh Ceza Hakimliğinde vermiş olduğu savunması okundu"
Başkan Oğuz DİK: "Kabul etmiyorsun değil mi Gökhan"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kabul etmiyorum"
Başkan Oğuz DİK: "Şimdi bu telefon görüşmelerini söyledin mi Gökhan"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Söyledim Başkanım"
Başkan Oğuz DİK: "Hepsini görüştün o kadar"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yani o kadar sayıları sayıları 

olarak o kadar mıdır değil midir bilmiyorum ama telefon görüşmeleri yapım, dediğim gibi telefon 
görüşmelerimi 21:30'la 24 arasında yoğunluklu bi şekildedir. Ben kimseyi aramadım arayan herki 
onların hepsi beni aradı bu arayan numaraların hiçbirisi bende kayıtlı değildir. O sivil memurlarım 
hariç bi takım sivil kendi arkadaşım veya personel var onlar evet bende kayıtlıdır ama diğer Partigöç 
olsun diğerleri arayanların hiçbirisi bende kayıtlı değildir ve dediğim gibi ben belki onlara cevapsız 
aramasına geri dönüş olarak yapmışımdır. Ben onların hiçbirisini de aramadım"

Başkan Oğuz DİK: "Alaaddin Meymiş Bakırköy 1975 Merkez Karaman"
Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Doğru" 
Başkan Oğuz DİK: "Doğru'mu otur, buyurun Avukat hanım"
Sanık  Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Müsaadenizle bi kaç soruyla başlayabilir miyim efendim"
Başkan Oğuz DİK: "Buyurun"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü 

Savunmasında:"Avukat Dilek Aras Görhan Eski müdafi; Gökhan Eski biraz evvel sayın Başkanın 
okuduğu aşamalarda verdiğin ifadelerden özellikle ilki Savcılık ifaden Emniyet ifaden"

Başkan Oğuz DİK: "Savcılık ifadesi"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü 

Savunmasında:"Savcılık ifadesi, FETÖ terör örgütüyle ilgili yapılanmayla alakalı bi takım bilgiler 
veriyosun bazı abilerden daha doğrusu sayısız abiden bahsediyosun, bunlarında yalnızca kod 
isimlerini söylüyosun bu kadar samimi bir itirafta hazır bulunmuşken hatta  yer yer bu örgütle ilgili bi 
takım brifingler veriyoken özellikle cemaat usulü evlilikle alakalı çok daha makale şeklinde bir detaya 
giriyor iken sayısız abinle alakalı iddia edildiği üzere sayısız abinle alakalı niye tek bir tanesinin dahi 
gerçek isminden bahsetmiyorsun neden bir endişen mi var, ne olabilir?"

Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Dilek hamın herhangi bi 
endişem yok çünkü ben o abi denen adamların hiç birisini tanımıyorum bi birincisi, bana bu kod 
isimlerinin hepsi Emniyette verildi bu ikincisi, eğer ben bunların isimlerini biliyo olsam adreslerini 
biliyo olsam kim olduklarını biliyo olsam vesaire bildiklerimin hepsini zaten dökerim ama bana o 
kadar bilgi verildi o işkence altında ben o verilenleri söyledim"

Sanık  Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tek 
bir tane bu sayısız olarak abi a falanca abi filanca abi diye bahsettiğin sayısız abilerden tek bir 
tanesinin doğru ismini, gerçek ismin, adresini, telefonunu onuda"

Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Eğer öyle bi şey olsa öyle 
birisi olsa ben yaşamış olsam bilirdim ve söylerdim ama ben öyle bi şey yaşamadım. Dolayısıyla öyle 
bi şey bilmiyorum bilmediğim şeyi de zaten söyleyemem yani şunu demek istiyorum ben o denilen 
şahıslarla bir araya gelmedim o denilen şahısları görmedim o denilen şahısların varlığından benim 
gözaltına alınana kadar işkence gördüğüm ana kadar haberim yoktu. Öyle birileri var mı yok mu 
onuda bilmiyorum"

Sanık  Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Sana bunlar Emniyetteki sorgun esnasında"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet kesinlikle"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sana 

bu bahsettiğin abilerin gerçek ismi hiç sorulmadı mı, bunların gerçekte kim olduklarıyla ilgili?"
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Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bana sorulsa bile bi cevap 
alamazlar"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Soruldu mu solumadı mı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Emniyette mi, bana öyle bi şey 
sorulmadı çünkü öyle bi şey yok"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Teşekkür ederim, Genel Kurmay Başkanı'nın odasındaki dinleme cihazlarıyla alakalı bi takım 
itiraflarda bulunduğun kayda geçmiş bunları reddettiğini söyledin, darbeyle ilgili ve FETÖ terör 
örgütüyle ilgili ifadenin alındığı esnada nerden aklına geldi de bi anda bu Genel Kurmay Başkanı'nın 
odasındaki dinleme cihazlarıyla da ilgili bir itirafta bulundun"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tekrar ediyorum ben herhangi 
bir şekilde bi itirafta bulunmadım, ben Emniyette o işkence odasında bana dikte edilen şey ne ise 
onları gidip Savcıya söylemek zorunda kaldım, bana hiç kimse ne Emniyette ne başka bir yerde darbe 
gecesi ile ilgili herhangi bir şekilde bi şey sormadı, beni sipariş aldıklarını söyleyerek bi odaya aldılar 
o odada yapmadıkları şey kalmadı, kabaca ben bunların yaptıkları şeylerin neler olduğunu size 
bahsettim ama burdaki Mahkeme Heyeti huzurunda bunları söylemeye gerek yok dediniz başka 
konulara giriyo diye orda yapılan işkenceyi detaylı bi şekilde daha sonrada zaten arz edeceğim"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki 
bu"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ama orda bana ne söylendiyse 
ben Savcılığa gittiğimde de onu söyledim yani o başka şansım yoktu başka türlü çıkmam mümkün 
değildi orda"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Gökhan Eski, tamam teşekkür ediyorum sıradaki soruma geçicem. İfadelerinizde sayın Başkan'da az 
evvel okudu metinde sürekli himmet parası, himmet parası diyosunuz, normalde sadaka için sadaka 
parası denmez, zekat içinde zekat parası denmez zekat yada sadaka vermekten bahsedilir himmette 
aynı tabire giriyomuş bizde bu davalar sürecinde öğrendik, himmet parası denmez siz neden himmet 
parası, himmet parası dediniz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Çünkü ben öyle bi şey 
olduğunu bilmiyodum ben onu gözaltında öğrendim yani ben bi tek Türk Havayolları'na fitre zekat 
verilir diye biliyorum onun haricinde herhangi bi şekilde birine bi para verilir veya bi şey verilir, aidat 
veririm, apartman aidatı veririm bide fitre zekat veririm eğer zarf gelirse bana Komutanlarımdan"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Onun haricinde böyle bi para 

verildiğinden haberim yoktu orda dayak yiye yiye öğrendim, önce hikmet dedim dayak yedim himme 
ney para himmet parası dedim gene dayak yedim"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bu 
Cengiz AYDIN'dan bahsettiniz biraz evvelki verdiğiniz ifadede huzurdaki ifadenizden bahsediyorum. 
Şimdi bu Karargah'taki iş bölümü anlamında Cengiz AYDIN ve sizin aranızdaki bu hizmet 
hiyerarşisini özellikle Heyetin dikkatine sunmak ve bi konuda AYDINlanmalarını sağlamak amaçlı 
soruyorum size, sizin Cengiz AYDIN'la Genel Kurmay Karargahı'ndaki hiyerarşide ki yerinin nedir?"

Sanık  Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Şöyle arz edeyim, sayın 
Başkan Genel Sekreterlik vardır en tepede, Genel Sekreterliğe bağlı birimler vardır. Ben davayı 
ilgilendirdiği için bu şı şu birimlerden bahsetçem, Basın Haklar İlişkiler Daire Başkanı direk Genel 
Sekreter Mehmet ıı Metin Paşa'ya bağlıdır Tümgeneral, Ertuğrul Gazi Özkürkçüoğlu'nun Daire 
Başkanı'dır onun yanında Cengiz Albay'ım vardır Destek Kıtaları Grup Komutanı direk Metin Paşa'ya 
bağlıdır Tümgenerale onun yanında Karargah Emniyet Subayı vardır. Direk Tümgeneral Metin 
Paşa'ya bağlıdır. Yani bizim dikeyde bi ilişkimiz yok yatay olarak var Cengiz Albay'da Metin Özbek'e 
bağlı bende Metin Özbek'e bağlıyım Ertuğrul Gazi'de Metin Özbek'e bağlı Anıtkabir Komutanı da 
Metin Özbek'e bağlı"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Şöyle bir yaklaşım doğru mu, düşünülüyor ki yada varsayılıyor ki siz yalnızca Karargah'tan 
Karargah'ın emniyetinden Cengiz AYDIN'da dışarsından yani Karargah'ın dışında oranın 
emniyetinden sorumlu olduğu varsayılıyo bu bilgi doğru mu

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yanlış şöyle ki Karargah'ın 
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bütün emniyetinden hem dış hen iç Cengiz AYDIN sorumlu, benim emniyet alacak personelim yok. 
Cengiz AYDIN dış çevre emniyetinden Muhafız Tabur Komutanlığı vasıtasıyla sorumlu, Bakanlık ve 
Genel Kurmay Karargah Binalarından da Hizmet Taburu bünyesinde sadece bu iş için oluşturulmuş 
olan Emniyet Takımları var onlar vasıtasıyla sorumludur. Dolayısıyla Komuta Katında o kayar 
kapıların beklediği yerde Cahit Kükecan, Serkan Candan gibi 1A kapısı da dahil nöbet tutan 
personelin hepsi Cengiz AYDIN'a bağlı, bana bağlı bir tane personel yok benim onlara emir komuta 
etme yetkim yok. Ben onlara emir komuta da normal günlük hayatta da etmem ama bi şey söylediğim 
zaman saygı duyarlar eğer abes bi şey değil ise yerine getirmeye çalışırlar onun haricinde benim 
söylediğimi yapmazlar bu birincisi. İkincisi benim asıl görevim Cengiz AYDIN'ın yapmış olduğu 
bütün faaliyetlerin uygunluğunu denetlemektir. Gördüğüm bi aksaklık varsa müdahale ederim 
düzeltirim veya acil görmem müdahale etmem gider Cengiz AYDIN'a söylerim Hizmet Tabur 
Komutanı'na söylerim, Muhafız Tabur Komutanı'na söylerim, söylerim düzeltmezlerse Metin Tümge 
şey Genel Sekretere söylerim o şekilde düzeltirim"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yani 
tüm Kışla'nın Karargah'ın içi ve dışı dahil olmak üzere tüm Kışla'nın emniyetinden Cengiz AYDIN 
mı sorumludur?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Destek Kıtaları Grup Komutanı 
Cengiz AYDIN sorumludur. Bunu ben söylemiyorum Genel Kurmay Karargah Emniyet Yönergesi 
119/1-b söylüyo, Genel Kurmay Kışla Komutanı Destek Kıtaları Grup Komutanı'dır diye ifade var 
nokta, yani İkinci Başkan değildir, Genel Kurmay Başkanı değildir, Genel Sekreter değilir, Genel 
Kurmay'ın Kışla Komutanı Cengiz AYDIN Destek Kıtaları Grup Komutanı'dır"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Size 
bağlı yalnızca 7 sivil memur olduğunu söylediniz doğru mu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Doğru"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Cengiz AYDINa bağlı 1000'i aşkın personel olduğunu söylediniz doğru mu?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben onu söylemedim kendisi 

söyledi ifadesinde 1000'i  aşkın personeli var o kadar da silahı mühimmatı her şeyi var"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Özür dilerim bi şey daha 

ekliyim, Serkan Candan gibi Emniyet Takımı'nda ki Karargah içerisinde ki görev yapan uzmanlarda 
özel olarak son 2- 3 senedir Özel Kuvvetlere eğitime gönderiliyo, 2 -3 ay eğitim görüyo sonra geliyo 
bunun ben detayını bilmiyorum her ne kadar yeni katılmış olsa da belki Murat Pekgüler Binbaşı bilir 
çünkü Muhafız Taburu ve Hizmet Taburu Emniyet Takımı'nda ki Uzman Çavuşlarda bi takı özel 
eğitimler alsınlar diye Özel Kuvvetlere gönderiliyodu"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Evet"

Başkan Oğuz DİK: "Tamamı Avukat hanım"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bi 

kaç şey kaldı sayın Başkan, şimdi siz diyosunuz ki Serkan Candan, Candan ve Cahit Küke'yin bu kaos 
ortamından dışarı çıkarılmalarını sağlamak amaçlı kendilerine eşlik ettim diyorsunuz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Doğru, onlarla birlikte 3 - 4 
kişi daha vardı isimlerini şuanda hatırlamıyorum"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Onların Karargahtan çakam çıkmalarına yardımcı oldum diyorsunuz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Doğru mu?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Fakat alehte bi takım beyanlarla karşılaşıyosunuz" 
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ateş 

etme emri verdiğinizi söyleyenler var bu kişilerin arasında"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Diğer personelde onlarla 

birlikte başka personel vardı ama onlar hiçbi şekilde böyle bi şey söylemiyo Serkan Candan'la Cahit 
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Kükey söylüyo, o ateş etme emrini verdiğim yerin hiçbi şekilde"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bu 2 kişi Cengiz AYDIN'a mı 

bağlılar?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Dolaylı olarak evet,  önce 

Hizmet Tabur Komutanı sonra Destek Kıtaları Grup Komutanı Cengiz AYDIN'a"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bu 

kişilerin bilgi alma tutanaklarında Cengiz AYDIN'ın imzası mı var?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bilmiyorum kendisi öyle 

söyledi Avukatı öyle söyledi ben bilmiyorum"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki, 

sizinle alakalı yine burda dinlenen sanıklardan bazıları size darbeci demelerinin sebebi sorulduğunda 
basında öyle yazdığı için biz Gökhan Eski İçin bu tabiri kullandık dediler. Bunu duydunuz mu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Avukat hanım, bunu burda 
duydum ama şöyle bi şey söyliyim ben gözaltına alınıp ve tutuklandıktan sonra aylar sonra bile ne 
gazete okudum ne televizyon gördüm ben ilk defa televizyonu Eylül'ün 20'sinde falan gördüm, bu 
esnada"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bu 
kişiler"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Basında hakkımda ne çıktığı 
hakkında hiçbi bilgim yok"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bu 
kişiler dışında hiç kimse sizin isminizi verip sizinle alakalı darbeci olduğunuz yada darbeyle ilgili 
herhangi bir eyleminiz olduğunu görmemişler, bunun sebebini neye bağlıyorsunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Söyleyemezler yapmadım, gö 
öyle bir şey söylemedim"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Aranızda bir menfaat çatışması var mı Cengiz AYDIN'la"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Şuan ikimizde sanık 
durumundayız dibine kadar var çünkü Cengiz AYDIN bi şekilde bi sorumlu bulması gerekiyo o 
Karargah'taki o yaşananlardan sonra bunun için en ideal aday benim niye, basında çıktı FETÖ'cü 
dendi, itirafın var dendi, o dendi, bu dendi, Emniyet Subayı'sın dendi, e İddianameye bakıyorum 
bende 67 tane fotoğraf var resmen fotoroman yapılmış durumda hepsini tek tek açıkladım hangisinin 
darbeye yönelik neyi var bilmiyorum, bütün yaptığım eylemler o gece Karargah'ın emniyetine yönelik 
koşturmaydı, nerde bi problem varsa onun içerisine daldım içerisinde kaldım ondan sonra resmim 
çıktı, bu (sesler üst üste geldiği için son kelime anlaşılamamıştır)"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İdari 
Tahkikat Raporlarını esas alan bilgi alma tutanaklarında Cengiz AYDIN'ın imzaları var ve sizden 
sonra gözaltına alındı bunu biliyo musunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Burda öğrendim"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bu 

durumda Cengiz AYDIN'ın bilgi alma tutanaklarında adı geçen kişilere herhangi bir müdahalesinin 
olabileceğini düşünüyo musunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Dibine kadar düşünüyorum 
çünkü zaten ifade alım, ifadeler kendi Komuta katında alınmış, Destek Kıtaları'nda alınmış, ifade 
alınan yer yan odası, karşı odası, kendi personeli almış"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bide şu var yani basında o 

kadar çıktıktan sonra Genel Kurmay'daki o kadar tansiyon yükseldikten sonra ben tutukluyum her 
şekilde her türlü imkandan yoksunum e şimdi orda Tabur Komutanı yaralanan var, Tabur Komutanı 
vefat eden var, Gazi olan var, karaman olan var, orda konuşulanlar var e bir numaralı problemli TÜ 
KA KA'hadan (bir kelime tam olarak anlaşılamamıştır) kim Gökhan Eski, burda da bi sürü sanık öyle 
yada böyle benim ismimi andı ama bi tanesi çık bunun içinde Mesut Ürkmez'de dahildir sayın 
Başkanım şu faaliyetini yaptım demedi, Mesut Ürkmez'e sordunuz burda gözünün içine baka baka siz 
sordunuz Gökhan Eski darbeci dedi, niye darbeci diyosun dedi diye sordunuz siz, oda dedi ki silahı 
vardı ve dolaşıyodu, evet ben silahım vardı ve dolaşıyodum bunu inkar etmiyorum zaten ama beni hiç 
bi şekilde ne Komuta Katında nede başka bi şerde Karargah'ta görmedi"
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Başkan Oğuz DİK: "Yani benim benim suçun yok öylemi Gökhan biz sorduk sadece"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın Başkanım yok konuyu 

hatırlatmak babında söylüyorum. Ve o gün akşam İddianameye bakıyorum ya gittikleri yer beraber 2 
personel gidiyo Mesut Ürkmez derdest edildiği kelepçeli olduğunu söyleniyo ya biz burda her gün 
Gardiyanlarla giriş çıkış yapıyoz Gardiyanlar hiçbi zaman benim önümde yürümüyo hep 2 adım 
arkamda yürüyo hep beni önde yürütüyolar. Biri gözaltına alınıyosa, tutuklanıyosa, esir ediliyosa, 
derdest ediliyosa onun arkasından onu gözaltına alan adam yürür ama ordaki ifadeye bakıyorum 
adamın kendi odasına gidiyolar ben gittikleri yeri bilmiyorum Mesut Ürkmez'in söylediğine göre 
hiçbir diyaloğumuz yok ben ona diyorum ki bu taraftan ya ben nerden bilicem telapatimi kurdum 
senin nereye gittiğini de bilicem sana bu taraftan diycem artı gittiğin kişi Binbaşı kendi odasına 
götürüyo seni ben o adamın odasının neresi olduğunu bile bilmiyorum, ben öyle bi şeye şahit 
olmadım ve ben öyle bi denk gelmem görüşmem olmadı o bile etkilenim böyle diyosa ve bunda bi 
çok sanıkta bunu bu şekilde ifade ediyosa ben insaf diyorum başka bi şey diyemiyorum"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki, 
biraz evvel Başkana yaptığınız, Başkana verdiğiniz yani Heyete verdiğiniz ifadede huzurdaki 
ifadenizde dediniz ki Genel Kurmay Karargahı'nda 2 kamera sistemi vardır. Bir genel kamera sistemi 
birde onun yedek sistemi vardır dediniz, fakat Genel Kurmay Başkanı'nın talimatıyla üçüncü bir daha 
doğrusu ikinci bir yedek üçüncü bir sistem kurdum dediniz değil mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet Avukat hanım"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Bundan da yalnızca yardımcım İsmail ve benim haberim vardı başkada kimse bunu bilmiyordu 
dediniz" 

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bide tabi o günkü Amir 
Vekili'miz Ertuğrul Gazi Paşa'nın da haberi vardı ama onun sistemin nerde olduğunu bilmiyordu, bu 
sistemin var olduğunu, Online biliyodu o kadar ama sistemin yerini kayıt yapıldığı yeri ben ve İsmail 
Gökbulut haricinde diğer Teknisye'nim Sinan Baştu dahil kimse bilmiyodu zaten 3 - 4 günde 
bulamamışlar, Salı günü mü Çarşamba günü mü ne bulmuşlar"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Şimdi bu kurduğunuz ikinci yedek üçüncü kamera sistemi şuanda Mahkeme'nin 17. Ağır Ceza 
Mahkeme'sinin İddianamesinde yer bulan tüm kamera kayıtları ve tüm fotoğraflar Gökhan Eski'nin 
yani sizin kurmuş olduğunuz bu ikinci yedek üçüncü kamera sistemine ait görüntülerdir"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Şayet siz bunu bi şekilde yok etmiş olsAYDINız bu sisteme bir zarar vermiş olsAYDINız bu 
İddianame kapsamında tek bir kare resim tek bir akar görüntü olmıycaktı. Bu üçüncü sistem ikinci 
yedek kamera sistemini yok etmeyi hiç düşündünüz mü?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Asla öyle bi şey düşünmedim 
bu sistemi yok etmek istesem ben bu sistemi çok rahat bi şekilde yok ederim, bu toplam bahsettiğiniz 
sadece bina içerisindeki kamera görüntüleridir. 8 adet kameraya aittir ve bir tane kayıt cihazına aittir. 
Bir tane kayıt cihazı efendim yani bi kayıt cihazı"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Kendinizde bi sorumluluk adlediyomusunuz, eğer siz bu üçüncü sistemi bi şekilde zarar vermiş 
olsAYDINız bu sisteme belkide şuanda burda sanık sıfatıyla yer alan hiç bir kişi siz dahil somut hiç 
bir delille muhatap olmayacaktınız"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Eğer ben yok etmek isteseydim 
Karargah'taki bütün kamera sistemlerini bakın bütün kamera sistemlerini Karargah'ın neresinde olursa 
olsun toplamda hepsini yarım saat, bi saat içerisinde hepsini yok ederdim, buna Muhabere Bölüğü'nün 
içerisindeki kamera sistemleri dahil, Destek Kıtaları'ndaki kamera sistemi dahil, Ulaştırma 
Bölüğü'nün içerisindeki kamera sistemi dahil, Banka'nın içerisinde Müdürlerin odasındaki kamera 
sistemleri dahil sayın Başkanım ben kameranın hangi kameranın hangi kayıt cihazına bağlı olduğunu 
o Karargah'ta en iyi ben biliyorum bunu herkesle her şekilde teknik olarak da başka bi şey olarak da 
tartışırım yarışırım bakın aradan 17 ay geçti tek tek bu gün bile hangi kayıt cihazının nerde olduğunun 
yerini size sayabilirim, benden başka ne bu salonda nede Karargah'ta benim Teknisyenim dahi bunu 
sayamaz"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Şuanda yargılamaya esas olan sizin kurduğunuz ve sadece sizin ve bi iki kişinin daha bildiği 
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dediğiniz"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bir kişinin"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bir 

kişi İsmail"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İki kişi değil bir kişi"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ve 

belkide Ertuğrul Gazi Özkökçü'nünde"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İsmail o gece Sincan'da evinde"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Bilgisi var dediğiniz, bu sistemi tüm kayıtlarıyla beraber yok etmek kaç dakikanızı alırdı?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sadece bu sisteme odaklanacak 

olursam 20 dakkada her şeyiyle yok ederim. Her şeyiyle hiç bi şekilde de ulaşamazsınız"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Derdest edildiğiniz ilk derdest edildiğiniz ana kadar yok etmek için tahminen ne kadar süreniz vardı?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Saatler, saatler yani eğer benim 

o müdahale etmeye başladığım saati İsmail'e ilk telefonu at geç açtığım an olarak değerlendirirseniz, 
emniyete almak için hareket geçtiğim ilk o telefonu açtığım an olarak değerlendirirseniz, 5:17'dir. 
5:17'den sonrada ben gözaltına alındığım saate kadar zaten yeterince zaman vardı ve eğer ben darbeci 
olsam Karargah'ın istetiğim yerine zaten istediğim Kuvvetle istediğim şekilde de gidip istediğim 
müdahaleyi de yapabilirdim"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki, 
Tolga Kılıçarsalan, Gazi Tolga Kılıçarslan ve Muhammed Reşit Budak şimdi özellikle Tolga 
Kılıçarslan'la alakalı darbe karşıtı olduğu yönünde bir genel kabul var biliyorsunuz dosyada, Yaşar 
Güler'in Karargah dışına çıkmasını engellediği vesilesiyle darbeye karşı durduğu gerekçesiyle bir 
genel kabul var. Bu durumda siz darbeye karşı çıkması genel kabul vesile teşkil eden Karargah dışına 
çıkmalarını yasaklayan emri vermiş oluyoruzun"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Doğru"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki, 

Tolga Kılıçarslan'ın darbe karşıtı bu eylemi yapması emrini siz vermiş iken sizin burda darbeci olarak 
yargılanmanız arasındaki çelişkiyi kavrayabiliyormusunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yaralanmamış olmak, Gazi 
olmamış olmak veya ölmemiş olmak başka bi şey aklıma gelmiyor, eğer ben Tolga'nın ciğerini 
biliyorum Tolga'nın ne zaman neye nasıl reaksiyon göstereceğini de biliyorum ve onlan bütün 
düşüncemiz yaptığımız işlerimizin işleyişi vesairesi de bir birine çok örtüşüyo dolasıyla Tolga'yla  
birlikte bende orda olabilirdim, Tolgayla birlikte bende orda karşı durabilirdim, yaralanırdık, Gazi 
olurduk, biz birisini vururduk kahraman olurduk, ölürdük, hain olurduk bilemiyorum"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Aynı 
şekide"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kaderin nasıl bi şeye 
sürükliyceğini bilmiyorum ama ben orda Tolga'nın nasıl davranacağını çok iyi biliyorum eğer ben 
darbeci olsam darbeci olmadığından emin olduğum Tolga Kılıçarslan'ın ki bundan İddianame ve 
herkes mutabık bu konuda kahraman olan o insanı Güney Nizamiye'ye göndermez girer koluna hadi 
Görüntü İzleme kısıma gidiyoz, hadi bilmem nereye gidiyo der alır götürürdüm, Tolga'da bana asla 
itiraz etmezdi"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Şunu doğruluyo musunuz Tolga Kılıçarslan'ın darbe karşıtı eylemi ve Muhammed Reşit Budak'ın 
darbe karşı eylemine vesile teşkil edecek emirleri siz mi verdiniz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben verdiğimi söylüyorum 
aynı zamanda onlarda ifadelerinde bunu açık ve net bi şekilde söylüyorlar"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yani 
onlar sizin verdiğiniz emri uygulamak suretiyle Yaşar Güler'in çıkışına müsaade etmediler doğru mu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Doğru"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki, 

Çekiç kodunu vermeseydiniz ne olurdu?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hiç, yani hiç bi şekilde hiç bi 

araç girerken çıkarken durdurulmazdı, ben ifademi verirken atladım zannedersem orda bulunan bi 

N
ordic

M
onit

or.c
om



Ankara 17. Ağır Ceza Mah. 12/06/2017 tarih ve 2017/109 esas sayılı 1. celsesi SEGBİS çözüm tutanağıdır.

tane sivil personel vardı, Binbaşı'ydı telefonla görüşmeye çalışıyodu onu Nizamiye'den çıkarttım 
Çekiç Kodunu vermeden önce, Kamil Astsubay'dı zannedersem Salih Ulusoy'un Emir Astsubayı 
araçla çıkış yapacaktı, Çekiç kodunu verdiğim için oda çıkamadı kaldı diye biliyorum, ben Çekiç 
kodu vermeseydim Mehmet Akkurt arabayla oraya geldiği zaman bi selektör yapardı kapılar açılırdı 
basar giderdi"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Başka bir neticesi olur muydu Çekiç kodu vermeyişinizin özetle ve genel çerçevede?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Karargah'taki yaşanan hiçbir 
olumsuzluk hiçbir anormallik Karargah dışındaki kimse tarafından fark edilmezdi, ne Türkiye bunu 
duyardı ne Genel Kurmay Kavşağı'ndaki polisler veya başkaları duyardı, derdest edilecekler derdest 
edilirdi, araçla gönderilecek olanlar araçla gönderilirdi, Karargaha Helikopter falan gelmezdi pata 
pata öyle bi gürültü patırtı da olmazdı, ondan sonra Karargah'ta kapılar kapalı bi şekilde beklenirdi"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Destek Kıtaları'na silah dağıtımı işte Özel Kuvvetler'in girişi ve o yaşanan bir kaç kritik olay toplam 
kaç dakikada meydana geldi, algınızı öğrenmek adına"

Başkan Oğuz DİK: "Avukat hamın bunu sizin savunmanız olarak"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Son 

sorum"
Başkan Oğuz DİK: "Şey yapacağız, uzatmayacaksınız"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "8- 10 dakkayı geçmez"
Başkan Oğuz DİK: "Bizden çok sorguladınız, ben bir tane soru sordum sen 10 tane soru 

sordun"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tam dakikalarını, tam 

saatlerini bilmemekle birlikte 8 - 10 dakkayı geçmez şundan dolayı 21:15'te o silah dağıtılan yerde 
veya 21:14'te silah dağıtımı başlıyo, 21:21'de de Özel Kuvvetler giriş yapıyo toplamda 9 dakka yapar 
şuan hesaplaya bildiğim kadarıyla, akan görüntülere bakmak lazım hiç birisini görmedim tam olarak 
bilmiyorum ama her şey çok hızlı gelişti, ben belki fark etmeden haddimi aşmış olabilirim ama ben 
darbeye yönelik hiç bi şey yapmadım, ben o gece ne yaptıysam emniyete yönelik iş yaptım"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Teşekkür ediyorum. Sayın Başkan, değerli Üyeler şimdi biraz evvel son sorduğum soru tüm bu kritik 
olayların yaşanması işte Özel Kuvvetlerin girişi, silah dağıtımı vesaire İddianamede tabi bunlar hani 
çok uzun bir zamana yayılmış insanların bu konuda çok fazla düşünme zamanı varmışta gerekli 
önlemleri alamamış yada efendim yapması gerekenleri düşünüp doğruyu seçememiş anlamı çıkıyo 
halbuki anlık meseleler bunlar 8 - 10 dakika içerisinde gerçekleşmiş tüm bu şuandaki anlattıkları 
esaslı unsurlar yani işte doğru kararlar vermediğiyle ilgili yapılan yargılama üzerine bunu söyleme 
gereği duyuyorum. Şimdi ilk başladığı anda ifade ettiği şey işte kendisinin Cezaevinde iken alınıp 
dışarı götürülüşüyle alakalı 19 Mayıs tarihini işaret etti, dedi ki 19 Mayıs'ta ben Cezaevinden alındım 
ve dışarı çıkarıldım dedi, bizim Hukuk sistemimizde bildiğimiz üzere dava açılıncaya kadar sanık 
Savcı'nındır ama dava açıldıktan sonra sanık artık Heyeti'ndir bu konuda Heyetinizden herhangi biri 
izin alınıp alınmadığını İddianame açıldıktan sonra"

Başkan Oğuz DİK: "Ne, ne için, ne için?"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Efendim dışarı çıkarıldığını söylüyo ya İddianame açıldıktan sonra 19 Mayıs'ta Cezaevinden alınıp 
dışarı çıkarıldığını söylüyo, bu anlamda sayın Savcı'nın size artık tevdi olmuştur sanık Savcı elini 
çekmiştir. Çünkü dava açılıncaya kadar sanık Savcı'nın ondan sonra Heyete kalır. Sizden izin alıp 
almadığının özellikle kayıtlarınızdan tetkik edilmesini şayet sizin bilginiz dışında bir dışarı çıkarılma 
eylemi söz konusuysa bunun hükme esas alınacak bir yanı olmadığından belgenin geçersiz hale 
geldiğinin tespitini evvela sırf bu sebeple ilk olarak bu sebeple bu tutanların geçersizliğini"

Başkan Oğuz DİK: "Bunu alan adam herhalde Hukukçu yani şey değil Savcı bunu 
bilebilecek kadarda yeteneklidir herhalde Avukat hanım"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Bilemiyoruz sayın Başkan"

Başkan Oğuz DİK: "Başka soruşturmadan almış çağırmış biliyorsunuz (sesler üst üste 
geldiği için bir kelime tam olarak anlaşılamamakla birlikte) ifade"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yani 
müvekkilin iddiası üzerine bunun Heyetinizce tetkikini"
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Başkan Oğuz DİK: "Belki sanık değilde tanık olarak çağrılmıştır veya müşteki olarak 
çağrılmıştır, bunu bilemeyiz"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ama 
her halükarda sizin bilginize feyzinizi almak gerekir"

Başkan Oğuz DİK: "Yok canım, öyle bir şey yok canım (sesler üst üste geldiği için son 
kelimeler anlaşılamamıştır)"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Dava açıldıktan sonra sayın Başkan"

Başkan Oğuz DİK: "Hiç alakası yok, hiç alakası yok"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "19 

Mayıs tarihini işaret etti çünkü"
Başkan Oğuz DİK: "Bizimle alakası yok"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"İddianameyi size verdikten sonraki tarih"
Başkan Oğuz DİK: "Yok, Avukat hanım devam edin"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Şimdi kendisi de belirtti samimi bir şekilde anlattığını düşünüyoruz, müvekkilin beyanları üzerine 
yapacağımız hukuki savunma bahsettiği işte abisi kim tespit edilsin istiyoruz tek bir gerçek isim 
ortaya çıkarılsın istiyoruz. Ablası kim varsa böyle bir husus geçmişe dönük gerekirse 20 yıllık 30 
yıllık HTS kayıtlarından en azından bir abiyle efendim teşviki mesaisinin tespit edilebileceği HTS 
irtibatının olabileceği hayatın olağan akışının kabulü gereğidir"

Başkan Oğuz DİK: "HTS'yi kabul etmiyor, HTS'yle görüşmüyoruz diyor daha ne diyi (bir 
kelime tam olarak anlaşılamamakla birlikte)"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yani 
o kadar samimi bir itiraf varsa eğer ortada bu samimi irta itirafı doğrulayacak bi takım somut 
delilerinde ortaya çıkarılması lazım, yani sadece abla abi denilmesiyle yetinilmeyip gerçekten de bu 
ablaların ve abilerden en azından bi kaçının gerçek kimliği'nin ortaya çıkarılıp sanıkla herhangi bir 
fiili irtibatının olup olmadığının hiç olmazsa bir kamera kaydı, bir sesli görüşme, HTS irtibatı, bir Baz 
İstasyonu sinyal kaydı, bir başka tanığın doğrulaması en azından yani burda sanık suçunu ikrar etmiş 
olsa bile, ikrar ettiği bir suç olsa bile sanığın Mahkeme'nin buna tek başına itiraf ıı itibar etmesi 
hukuken mümkün değildir çünkü bi başkasının suçunu da üstleniyo olabilir. Mahkeme'yi yanıltmaya 
çalışıyo olabilir. Maddi gerçeğin ortaya çıkarılmasına engel teşkil etmeye çalışıyo olabilir, 
Mahkeme'miz Türk Hukuk sisteminde değil sadece tüm Evrensel Hukuk sisteminde tek başına 
sanığın atfı cürüm niteliğinde veya itiraf niteliğinde ki beyanlarını tek başına ciddiye alıp da bunu 
hükme esas alamaz, bu bir bozma sebebidir çünkü anlattıklarının en azından bir kısmının somut 
delillerle doğrulanabiliyor olmak mecburiyeti vardır. Yoksa söylediği her şeye kutsal metin atfında 
bulunup başka hiçbir araştırma yapmaksızın olduğu gibi onun hedefleri doğrultusunda hareket 
etmemiz gerekir ki bu son derece saçma olur. Eğer sanığın söylediklerinin bir kutsallığı yoksa en 
azından tek bi anlamda doğrulanabiliyo olması lazım, bir tek somut delilde bizim rızamız ve 
kabulümüze'dir sayın Başkan. Şimdi cemaat okullarında okumamış, evliliği'ni cemaat usulü'ne göre 
yapmamış, Bylock yok, Bank Asya yok, kendi dediği gibi çok ustaca davranmış olmalı ki himmet 
paralarını hep elden vermiş, üstelik kendisi son derece yeni nesil bir Subay olmasına ve uzmanlığı 
sistem uzmanlığı olmasına rağmen teknolojiden tamamen uzak durmuş var sayalım ki öyle olmuş, 
dediğim gibi o zaman FETÖ'cülüğün kriterlerini kendisinde barındırmıyo şimdi denilecek ki 
FETÖ'cülüğün kriterlerini kendinde barındırmıyosa o zaman kripto FETÖ'cü yani hani kaçış yok yine 
FETÖ'cü değilse buna dair tek bir delalet yoksa o zaman kripto FETÖ'cü ıı evet bi çıkış yolu 
bırakılmamacasına atfı cürümlerle yargılamamız devam ediyo, şimdi ama tekrar üstünü çizerek, altını 
çizerek söylemek istiyorum sayın Başkan, müvekkilin itirafname adı altında inkar ettiği belgeler 
kutsal metinler değildirler bu metin"

Başkan Oğuz DİK: "Eleştirilebilirler"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Eleştirilebilirler, bunların gerçeğe uygun olm olup olmadığı araştırılabilir ve bu gerçekler ortaya 
çıkarılabilir. Şimdi sayın Muğla Cumhuriyet Başsavcı'sı ne demiş, İlyas Yavuz çarpıcı bi tespiti var 
bu hususta diyor ki kripto FETÖ'cüler ilgisiz kişileri hedef yapıp toplumu yanıltıyolar, Başsavcı 
Yavuz yargı delillerle işlem yapar kinle garezle hareket etmez diyor, mesnetsiz girişimlerle yorum 
yapmak FETÖ'ye edilen bir hizmettir diyo. Şimdi bu kişilerin medet umdukları FETÖ'ye sadakat 
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gösterisi yapmak uğruna gerçekleri saptırdıkları ve bu işe devam ettiklerini söylüyo, yine Başsavcı 
Yılmaz FETÖ'cülerin bu uğurda ilgisiz kişileri hedef gösterip toplumu yanıltmaya çalıştıklarını FETÖ 
karşıtı gibi durup özünde bu terör örgütüne bağlı kalmaya devam ettiklerini söylüyor ve yine Türkiye  
Cumhuriyeti'nin Yargı Teşkilatı'nın sadece Hukuk'un terazisine bağlı olup milletin emrinde olduğunu 
ve sadece millete hesap vermekle yükümlü olduğunun altını çiziyo, yani sayın Başkan biliyosunuz bu 
yargılamalar çok sıkıntılı başladı, idari tahkikat raporlarının ne kadar sıhatsiz ortamlarda alındığını 
biliyorsunuz, bi örneği yaşandı hemen yani idari tahkikat raporlarının, raporlarını esas alan işte bilgi 
alma tutanakları olsun o ortama müdahale edebilecek hali hazırda görevli olsun Cengiz AYDIN 
görevde ve Gökhan AYDIN şey Gökhan Eski aleyhine bi takım metinler kaleme alınıyo somut hiç bir 
delil içermemekle beraber, birisi içerdeyken dışardakinin yönlendirmeleriyle bi takım şeylerin yapılıp 
yapılamayacağının takdirini Mahkeme'ye bırakıyoruz ama ben bütün savunmalarımda söylüyorum 
burda da tekrar edecem, sayın Başkan şuanda bu sanıkta bulup, bu salonda bulunan bütün sanıklar ve 
şuanda yargılamaları yapılan tüm darbe sanıkları ve FETÖ terör örgütü ile ilgili aidiyet veyahut 
iltisakı olduğu gerekçesiyle yargılanan tüm sanıklar şimdi Yargı Teşkilatı'nda binlerce Hakim ve 
Savcı ihraç edildi biliyosunuz FETÖ terör örgütü üyesi oldukları gerekçesi ile ihraç edilen ve 
tutuklanan binlerce Hakim ve Savcı'mız oldu şimdi bunların tutukladığı kişiler hala sanık olarak 
tutuklukları devam eden kişiler şimdi burda bi çelişki gelmiyomu akla FETÖ'cünün tutukladığı 
kişilerin FETÖ'cü olma ihtimali var mıdır"

Başkan Oğuz DİK: "Onlar kabul etmiyor ki FETÖ'cü olduklarını"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Sayın Başkan o iddiayla tutuklandılar, görevden alındılar ama onların yaptığı tutuklamalar hala 
geçerli, bunlar hala tutulu olarak yargılanıyorlar bunun hiç tetkiki yapılmayacak mı yan şuanda 
tutuklu olan sanıklardan kaçının"

Başkan Oğuz DİK: "Gökhan'ı kim tutuklamıştı seni, Çorum'lu tutuklamıştı, 19. Ağır Ceza 
Başkanı, 18. Ağır Ceza"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Sayın Başkan bu sadece müvekkil tekelinde bir husus değil genel olarak yargılamaların 
sihatsizliğine, yargılamalara esas teşkil eden idari tahkikat raporlarının sihatsizliğine biz özellikle 
vurgu yapmak istiyoruz yani aslında burdan sadece şu sonucu çıkarıyoruz, Gökhan Eski FETÖ'cü 
demekle FETÖ'cü olmuyo, bunun pek çok kriterle teyit edilmesi lazım şimdi aşamalarda verdiği 
ifadelerinde pek çok itirafı var ama Sulh Ceza Hakimliği'nde etrafta herhangi bi tehdit unsuru 
görmediği zaman verdiği ifadesinde hiç bi şekilde bunlardan bahsetmiyo bu bile tek başına aslında 
verili verilen ifadenin sihatsis kabul edilebilmesi için yeterli ve hükme esas alınması gerektiği 
anlamını gel çıkarıyo, şimdi hani hayır bu davaların daha evvel benzer örnekleri de yaşandı yani 
verilen itirafnamelerin geçersizlikleri ortaya çıkarıldı, onun üzerine onun kumpas davaları görülmeye 
başlandı, burda da herhangi bir boşluğa müsaade edilmemeli herhangi bir suniyete müsi müsaade 
edilmemeli. Şimdi daha geçenlerde bahsettim Adil Öksüz vakasıyla ilgili bi ör savunma yapmıştık 
biliyosunuz sizinle Gökhan Balcı nezdinde Adil Öksüz serbest bırakanda bir Hakim sayın Başkan 
şimdi FETÖ terör örgütü üyesi olmakla adli kontrolle serbest bırakıldı, şimdi bu Kazan'dan alıp özel 
olarak oraya getiren polislerle ilgilide dava açıldı yani Emniyet mensuplarıyla da ilgili FETÖ terör 
örgütü üyesini veya işte bir darbeciyi korumak kollamaktan dolayı şuanda 23. Ağır Ceza 
Mahkeme'sinde görülen bir dava var bunlar sistemin yanlış işlediğini gösteren delillerdir o yüzden 
Gökhan Eski'nin itirafname olarak inkar ettiği metinlere herhangi bir kutsallık bahşedilmemesi 
lazımdır, çünkü bunun pek çok örneği vardır. Bunun böyle olmadığını gösteren 8 kişilik bir ekip sayın 
Başkan, Gökhan Eski'nin içinde bulunduğu 8 kişilik bir ekip var zannedildiği gibi Karargah'ın 
içiymiş, dışıymış herhangi bir sorumluluğuymuş kendisi yalnızca Cengiz AYDIN'ın görevine paralel 
olarak Cengiz AYDIN'ın idare ettiği binlerce silahlı kişiye ve tüm Kışla'nın emniyetini yalnızca bi 
takım kriterlerle  kontrol etme testek şey denetleme makamındadır. Sivil memurları vardır. Bu Genel 
Kurmay olduğu için böyledir. Genel Kurmay'a özel bir durumdur başka bir Kışla olsaydı bu herhangi 
bir Kuvvet Kışla'sı olsaydı kendisi bu konuda daha fazla bilgi sahibi bana aktardığı kadarıyla size izah 
etmeye çalışıcam, eğer bir Kara Kuvvetleri efendim Deniz Kuvvetleri  veya başka bir Kuvvet 
Komutanlığı olsaydı dediğiniz gibi o zaman Emniyet Subayı'nın ciddi yetkileri olur idi ve ona bağlı 
bir Kuvvet en azından Birlik olurdu fakat Genel Kurmay Karargahı'na özel olan bir durum bunun 
yalnızca 7 tane  sivil personeli var, 7 sivil personeliyle ne yapması beklenmiş Gökhan Eski'nin"

Başkan Oğuz DİK: "Bana sorma Avukat hanım"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
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"Sayın Başkan, yani burda bi katım kriterler karıştırılmasın diye özellikle söylüyorum o yüzden aralar 
sanıklar arasındaki menfaat çatışmasına bu anlamda dikkat çekmek istedim, ee bir Kuvvet 
Komutanlığı'yla Genel Kurmay Karargahı'nı karıştırılmaması lazım, Emniyet Subayı'nın vazifelerine 
Genel Kurmay'da nasıl işlediğini bilinmesi lazım bu çerçeveden bakılması lazım. Şimdi odasında 
bulunduğu iddia edilen bir liste var, liste odasında yıllardır duran bir liste sayın Başkan sizde şüpheyle 
bakıyosunuz, yeşiller maviler varmış bi şeyler işaretlenmiş diyorsunuz buna"

Başkan Oğuz DİK: "Yeşilleri Osman'dan bilgi aldık, Osman söyledi onları"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Buna şüphe atfedilebilecek hiçbir husus yoktur"
Başkan Oğuz DİK: "Osman söylemişti o yeşilleri şeyleri değil mi?"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Şimdi de sorulsun gerekirse bu konuda izahatı varsa yapsın oda, müvekkilin beyanıyla çelişen bir 
husus varsa bizde bilmek isteriz ama müvekkilin beyanın aksine somut bir şey yoksa o zaman 
Mahkeme'nin yanıltıldığı kanaati ortaya çıkacaktır. Şimdi müvekkilin beyanı şu doğrultuda diyo ki 
20014 - 2015 yılları arasında görevde olan tüm General ve Amiralleri kapsayan bi listedir. Bu 
Personel Başkanlığı tarafından yayınlanan aleni bir listedir zaten. Gökhan Eski'nin özellikle 
düzenlediği bir liste değil, görevde olan yurtiçi ve yurtdışı dahil sayın Başkan tüm bütün General 
Amirallerin listesinin olduğu şey isimlerinin olduğu bir listedir Personel Başkanlığın'da da bu yani bu 
organize edilmiş bir araya getirilmiş bi şey değil, Personel Başkanlığı'ndan istenildiğinde alınabilecek 
basit bir listedir. 2014 yılından beri bu liste müvekkilin görevi gereği sürekli zaten masasında duran 
yıllardır duran bi listedir. Bu listede bi takım kontroller yapılır işte kimin giriş çıkış izni vardı, kim 
nereye girecektir işte kimin resmi eksikti kimin bilmem bilgileri doğru girilmişti,  emekli olanlar 
olmayanlar bu normal görevini takip etmek için bi anlamda çek liste bu buna başka namalar 
yüklemeyi gerektirecek herhangi bi şeyde yok liste kendini doğruluyo ki zaten yani listeyi o işte 
işaretlenmiş, çek edilmiş olan isimlere bakın eksiği olmayan işte resmi tam olan kartıyla ilgili bi sorun 
yaşamayan kişileri işaret ederken efendim mesela Genel Kurmay Başkanı ve İkinci Başkanın asla 
zaten kart kullanma durumu yok çünkü onlar biliyosunuz hani her yere girebilen kişiler onlara zaten 
gerek, onlar daire içersine alınmış işte eksiği olanlar bi şeklide liste kendini doğrulayan bir liste bu bir 
atama listesi filan değil, atama listesiyle alakası yok, nerden o yaklaşımla baktığınız anda çöker, öyle 
bi şey yok, liste kendini doğruluyo çek edilenlere bakın, çarpı o olanlara bakın ve daire içine alınmış 
olanlara bakın hepsi kartlarıyla ilgili bi takım eksikliklere tekabül eder veya eksikliklerin olmadığına 
işlemlerin eksiksiz yapıldığına tekabül eder bir listedir bu, buna başka bir atıf yapılamaz"

Başkan Oğuz DİK: "Olabilir yani oda bi seçenek"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ama 

sanki bir atama listesiymiş gibi yaklaşmış sayın Savcı, ne diyelim sayın başkan yani takvim bulunmuş 
olsaydı"

Başkan Oğuz DİK: "Biz onun için soruyoruz Avukat hanım"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bi, 

bi takım işaretler olsaydı onda baş hani ben ben Çelakıl örneğini veriyorum size, biliyosunuz bi tana 
de Paşamız var ben şimdi ismini vermiycem kendine göre bi takım FETÖ'cülük kriterleri oluşturmuş 
işte iki ismi olursa bilmem sıfır nokta bir (0.1) puan, işte felanca köylü ise işte bilmem kaç nokta sıfır 
beş (0.5) puan, 3 puanı topladığım zaman tam FETÖ'cüsün diyo şimdi bi onu bize yapsa bu salonda 
bulanan hepimize yapsa bilmem kaçımız kaç nokta kaç FETÖ'cü çıkıcaz ben çok merak ediyorum, 
yani çıkmama ihtimali yok illa FETÖ'cüsünde az veya çok FETÖ'sünde,  benim bi Kimya 
Öğretmenim vardı derdi ki hayat bi dengedir her şeyden biraz vardır yani bir işte karar ne kadar 
doğruysa o kadar az yanlışlığı vardır ama muhakkak vardır Savcı'da böyle yaklaşıyo herhalde, bir 
dengedir yani bir kimse sıfır FETÖ'cü olamaz az veya çok muhakkak vardır. 3 olunca tam puan 
alıyoruz ama"

Başkan Oğuz DİK: "Yani diyorsun bunlar şey Karargaha kart olup olmama tamam"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Sayın Başkan liste kendini doğruluyo teyit edin lütfen yani biz bunu özellikle talep ediyoruz"
Başkan Oğuz DİK: "Olabilir yani ben o ithamı hiç sormadım dikkat edersen yani sordum 

mu, sormadım yan"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki 

efendim. Şimdi bu nöbetçi değişiklikleri vesaire bununla alakalı ben Cezaevinde de görüştüm 
kendisiyle dedi ki, bakın çok samimi bi şekilde dilim döndüğünce izah etmeye çalışıcam size. Şimdi o 
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gün nöbetçi olan amir izin istiyo ama izin istemek öyle kolay bi şey değil, Cuma gününün nöbetini 
Pazartesi'yle değiştirmek isitiyo doğru mu söylüyorum"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sanığın soruya cevabı 
duyulmadı"

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ve 
Gökhan Eski izin vermiyor buna, şimdi izin alamadığı içinde bu kişi Pazartesi yerine birini 
ayarlamaya çalışıyo öyle mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sanığın soruya cevabı 
duyulmadı" 

Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 
"Pazartesi nöbetçi si Cuma'ya"

Başkan Oğuz DİK: "Gökhan mikrofona yanaş da rahat bilgi ver"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın Başkanım Nöbetçi Amiri 

öğleden sonra dairesinde çalışmak için izin istedi ben Nöbetçi Amiri'nin Amiri olarak vermedim, 
zaten öğleden sonrada"

Başkan Oğuz DİK: "Sonrada küstü"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Oraya gittiğimde, hayır 

Nöbetçi Amiri'nin o nöbet yerini bırakım Nöbetçi Amirine devrettiğini de tespit ettim"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yani 

izin vermediği halde bırakmış değil mi"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ondan sonrada nöbet 

değişikliği için Yönerge'de yazan haftasonu nöbeti haricinde ki ilk hafta başı nöbetçisi'ni o günkü 
nöbetçi olarak yazdım bu kadar basit"

Başkan Oğuz DİK: "Tamam otur, açıkladı Avukat hanım"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Tamam daha kolay oldu benim için. Bu olay bu yani başka herhangi bi yok efendim özellikle 
yapılmış bir nöbet değişimi vesaire yok sayın Başkan, zaten yani bu gine kenel Genel Kurmay 
Karargahı diğer Karargah'larla de karıştırıloy ordaki nöbetçinin diğer Karargah'lardaki gibi herhangi 
bir fonksiyonelliği yok yani darbede etkin bir fonksiyonu olabilme ihtimali yok çünkü sivil zaten 
ordaki nöbetçi yani o vaya başkası hiç fark etmiyo. Diğer Karargah'larda olsa nöbetçinin bi takım 
etkin eylemleri düşünülebilir hani niye değiştirdin sorusu orda sorulabilir ama ordaki nöbetçinin hiç bi 
fonksiyonu yok, mesaj çekemez onu yapamaz bunu yapamaz söyledi zaten. Şimdi"

Başkan Oğuz DİK: "Avukat hanım daha bir tane daha dinleyeceğiz ona göre yani"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Öyle 

mi efendim"
Başkan Oğuz DİK: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: 

"Toparlamaya çalışayım. Kameralarla ilgili hiçbir darbeci sayın Başkan hiçbir darbeci tüm bu olayları 
görüp kendisininde görüntülerinin olduğunu bile bile o kamera sistemini orda sağ sağlim bırakmaz 
kurması 15 dakika onu yok etmesi bi o kadar kısa bunun bi mantığı olabilir mi? Bunun hiçbi mantığı 
yok sayın Başkan eğer kendisine bu takım ithamların yöneltilebileceğini yahut bu işin olduğunu biliyo 
olsaydı zaten mutlaka müdahale ederdi, sadece kendisinin ve bi bir kişinin daha yardımcısı İsmail'in 
bildiği yedek sistem sayın Başkan üçüncü kamera sistemin birinci yedeğin yanına ikinci yedek hiç bir 
aklı başında insan bu sistemi bu gün burda yargılanmak üzere orda sağ sağlim bırakmazdı, bunun 
hayatın olağan akışına uyan hiçbir tarafı yok bunu özellikle belirtmek istiyorum yani bu ancak bir 
katilin suç delili olan tabancasını getirip size teslim etmesi gibidir böyle bi şeyi sonrasında inkar 
etmesi gibidir.  Bunu kabul edebilmek ne kadar mantıklı, isterseniz mola verelim efendim"

Başkan Oğuz DİK: "Sizinle ilgili bir husus değil, siz devam edin"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki, 

şimdi dediğim gibi eğer Gökhan Eski akıllı bir darbeci olsaydı, dakikalar içerisinde yok edebileceği 
kamera sistemini orda imha eder ve şuanda sizin elinizde tek bir kare görüntü bırakmaz bu günde 
burda belki değil büyük ihtimalle yargılanıyo olmaz idi. Kendi sayesinde mavi dosya'yla ilgili bilgiyi 
verdi onu tekrar etmiycem ama şu Tolga Kılıçarslan ve Muhammed Reşit Budak olayına tekrar 
değinmek istiyorum sayın Başkan, bu iki darbe karşıtı genel kabulü bu yönde olan bu iki darbe 
karşıtının, darbe karşıtı eylemlerde bulunması ile ilgili emirleri de bizzat Gökhan Eski vermiştir. Nasıl 
bir darbecidir ki darbe karşıtı eylemleri darbe karşıtlarına versin ve uygulatsın bunun buna ne diycez 
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bu çelişkiyi nasıl izah edecez efendim. Peki herhangi bir emri varmış mı, olmuş mu, buna da delalet 
eden tek bi şey yok kimseye herhangi bir emir verdiğine darbeyle ilgili bir telaffuzu olduğuna bu 
yönde bir talimatı olduğuna dairde ortada hiç bir şey yok zaten böyle bi iddiada yok değil ki böyle bi 
beyan, yalnızca atfı cürüm niteliğindeki bir menfaat çatışması niteliğinde başkaca hiçbir kıymet 
atfedemeyeceğimiz işte vur emri verdiğini söyleyen 2 kişinin tüm gerçek ve somut delilerle çelişen 
beyanı dışında hiçbi şey yok sayın Başkan, hiçbi şey yok. Çekiç uygulamasıyla ilgili emri veren bir 
kişinin aslında yarattığı sonuçlar Türkiye genelinde düşünüldüğü zaman son derece yani bir 
darbecinin yapmaması gereken şeyler eğer gerçekten bir darbeci olsaydı sadece girişler yasak derdi, 
çıkışları serbest bırakırdı çünkü bi darbecinin yapması gereken orda etkin bir rol oynamak oranın 
gücünü efendim emniyetini sağlamak olsaydı bu şekilde hareket ederdi, niye giriş çıkışı yasaklasın, 
niye Yaşar Güler'in çıkmasına müsaade etmiycek bir emri doğası gereği versin veya bi başkası'nın. 
Birde Özel Kuvvetlerin gelişi esnasında Heyetinizin gözünde bir soru işareti uyandığının farkındayım 
ona cevap verebilmek maksadıyla, sayın Başkan müvekkilim Emniyet Subayı'dır Genel Kurmay 
Emniyet Subayı diğer Su, Emniyet Subayları'ndan farklıdır. Onun Özel Kuvvetlere yol göstermesi 
onlara herhangi bi şekilde komuta etmesi, Özel Kuvvetlerin onu dinlemesi gibi bi şey söz konusu 
değildir. Özel Kuvvetler müvekkilimle en ufak bir hiyerarşik bağlantıya sahip olmadıkları için neden 
Özel Kuvvetlere müdahale etmemiş gibi bi duruma sokulmaya çalışılıyo, Özel Kuvvetlerle 
müvekkilimin hiçbi alakası yok ne onlara engel olabilecek ne onları emir komuta edebilecek ne onlara 
yol, Özel Kuvvetlerin müvekkilimi kale alıp dinlemesi yahut ondan herhangi bi şekilde iczet alması 
gibi bi şey söz konusu değil ki zaten. Şimdi bu kamera kayıtları müvekkilim tarafından henüz 
izlenmediği için belki çok daha kendinin lehine olabilecek savunmaları şuanda yapamıyo, özellikle o 
Rölyef bölgesinde olan olayları sadece hatırladığı kadarıyla izah etmeye çalıştı ama efendim özellikle 
o gü Güney Nizamiye'de Özel Kuvvetlerin geldiği andaki tam bu şuanda ifade etmeye çalıştığımız 
şaşkınlığı hiçbir şekilde onları yönlendirebilecek yahutta onlara herhangi bir izlenim verebilecek bir 
pozisyonda olmadığı orda konuşmalarından anlaşılabilecektir. Ve o bölgede sesli kayat, kayıt yapan 
kameranın dinlenilmesini özellikle Heyetinizden istiyoruz, müvekkilime de tabi biran evvel bu 
görüntüleri izletme şansımızı inşallah yakalarız diye düşünüyoruz çünkü Cezaevi koşullarında nasıl 
becericez bunu henüz çözüm bulabilmiş değiliz efendim. Dolayısıyla ön yargılarımızı bi kenara 
bırakmalıyız somut delilerle işlem yapmalıyız, kin ve gareze, menfaat çatışmaları neticesi ortaya 
konulmuş atfı cürümlere ve iftiralara mahal bırakmaksızın gerçekten de maddi gerçeği ortaya 
çıkaracak ve yargılamanın selameti açısından delillere ulaşım imkanımızında kolaylaştırılmasını 
dolayısıyla dile getirmek istiyorum efendim. Şimdi hangi darbeci Erbaş ve Er'leri tahliye etmek için 
uğraşır Karargah'ta bunu da yapmıştır, buda kamera görüntüleriyle sabit bunu nasıl açık, izah edicez 
nasıl bi darbeci bi anda merhamet duygusuna mı kapılıyo ne yapıyo ne gerekçeyle onları ordan tahliye 
etmek için uğraşıyo, gece 24'e kadar Karargah'a girmediği sabit sayın Başkanım, kendisine özellikle 
sorulsun istiyoruz o gece Cengiz AYDIN bütün gece boyunca ne yapmış? sorulsun efendim. Maddi 
gerçeğin ortaya çıkarılması amaçlı bir merak söz konusuysa kim ne yapmış, biz anlatıyoruz ne 
yaptığımızı. Cengiz AYDIN'da o gece bütün gece ne yaptığını anlatsın. Böylece şu kavram 
kargaşasında bir son vermiş oluruz, Cengiz AYDIN'ın görevlerinin yani resmi görevlerinin 
İddianamede yanlışlıkla müvekkilime atfedildiği hayati hatasını görüyoruz. Böyle bi şey yok Cengiz 
AYDIN'ın yaptıklarından da, yapması gerekenlerden de, yapmadıklarından da Gökhan Eski'yi 
sorumlu tutamayız, böyle bi şey yok böyle bi hiyerarşi yok. Gökhan Eski'nin sorumluluğu 7 kişi ile 
ibaret, 7 kişiden ibaret, yapması gerekende belli diğer Karargah'larla karıştırılmasın, yapması 
gerekenleri de fazlasıyla yapmıştır efendim kendi beyanı doğrultusunda. Şimdi bu örgüt üyeliğine 
tekrar dönmek istemiyorum ama müvekkilime dediğim gibi hiçbir şey sorulmadan evvela ihraç 
edilmiştir. Akabinde tutuklanmıştır. FETÖ'cü ilan edilmiştir. FETÖ'cü ise de darbeci denilmiştir. Bu 
bahsettiğim çıkmazı ben daha evvelde Heyetinize pek çok defa izah etmiştim, tekrar detaya 
girmiycem ama istediğiniz kadar geçmişe dönük HTS kayıtlarını veya Baz İstasyonu sinyal 
kayıtlarını, siber kayıtlarını, kamera kayıtlarını, MOBESE kayıtlarını her ne olursa olsun somut bir 
delil ortaya koyacak herhangi bir kaydı getirdiğiniz vakit FETÖ'cü olmadığının ortaya çıkacağı 
kanaatindeyiz. Eğer gerçekten de bir abisi olduysa bunlardan hayatta mutlaka birisi vardır ve bölye bir 
abiyle gerçekten fiili bir irtibatının olup olmadığınında muhakkak en azından abi denilen kişinin 
beyanından ortaya çıkacağı kanaatindeyiz. İdari tahkikat raporlarının sıhatsizliğine değindim sayın 
Başkan,  Anştayn'ın (kelimenin doğsuru 'Eınsteın') bi sözü var diyo ki problemi diyo  onu yaratanlarla 
çözemezsiniz, idari tahkikat raporlarının hazırlanmasındaki sıhatsiz ortam eğer olmasaydı gerçekten 
maddi gerçeği araştırmak, kimin o gece darbeye karışıp kimin karışmadığı yönünde gerçekten bir 
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amaca ulaşmak maksadıyla ulaşı hazırlanmış olsaydı bu idari tahika tahkikat raporları ki bu idari 
tahkikat raporları bu gün İddianame olarak geldi karşımıza üzerine hiçbir tetkik yapılmaksızın onlara 
da kutsal metin muamelesi yapıldı, İdari tahkikat raporunu hazırlayanın o Birlikte bulunan kişilerle 
menfaat çatışması olup olmadığı araştırılmadı, idari tahkikat raporunu hazırlayan kişinin gerçekte 
darbeciyken acaba başkalarınına darbeci, şunu söylemeye çalışıyorum idari tahkikat raporunun 
sihatlidir denilebilmesi için evvela o raporu hazırlayanların gerçekten darbeci olup olmadığının ortaya 
konulması kendilerini koruyup masumları darbeci gibi gösteriyo olup olmadıklarının tetkik edilmesi 
dolayısıyla maddi gerçeğin ortaya çıkarılmasından sonra İddianameye esas teşkil edilmesi gerekirdi 
bu böyle olmadı İddianame olarak bu gün karşımızdalar idari tahkikat raporları, ben hep söylüyorum 
bu günde tekrar ediyorum id idari tahkikat raporlarında ifadesi alınan ilk kişi Ahmet değilde Mehmet 
olsaydı burda bambaşka kişileri biz sanık olarak görecektik belkide, menfaat çatışması bir nefsi 
müdafaa neticesi hazırlanmıştır idari tahkikat raporları, İddianame olarak karşımıza gelmesi abesle 
iştigaldir. Neden onu hazırlayana inanıyoruz da hayır öyle değil diyene inanmıyoruz bunun maddi bir 
somut bi dayanağı var mı sayın Başkan, yani hani Nasrettin Hoca'nın bir hikayesi var doğurduğuna 
inanıyosun da öldüğüne niye inanmıyosun Gökhan Eski'nin itirafına siz gerçek gözüyle bakıp o 
şeklide değerlendiriyorsunuz da bu gün burda maddi gerçeği ortaya çıkarmaya çalışmadığını nerden 
biliyoruz, idari tahkikat raporunda şu darbecidir bu darbecidir diyenlerin gerçekten darbeci olup 
olmadıklarını nerden biliyoruz, gerçekten FETÖ'cü olup olmadıklarını nerden biliyoruz ki FETÖ'nün 
ne kadar sinsi bir örgüt olduğu her vesile vurgulanmakta FETÖ'cü bir kişinin birinci önceliği ne 
olabilir. Şayet kendisine fikri sorulduğunda herhalde ben FETÖ'cüyüm demiycektir muhakkak zarar 
verme amaçlı bu işle hiç alakası olmayan kişileri hedef gösterebilecektir. Bu şeklide tanımlanmıyomu 
bu örgüt TSK'ya zarar veme amacımı güdecektir yoksa Türkiye Cumhuriyeti Hükumeti'ne yardımcı 
olmak amaçlı gerçekten maddi gerçeği mi itiraf edecektir. Belkide biz FETÖ'cülerin beyanlarına 
dayanmış dayandırılmış bir İddianameyle bu gün yargılanıyoruz, bu yargılamanın ne kadar sıhatli 
olup olmadığına nasıl karar vericez, somut delillerle karar vermek mecburiyetindeyiz başka çaremiz 
yok sayın Başkan, yoksa bizde şuanda yanıltılılıyo, yanıltılıyor olabiliriz, kandırılıyor olabiliriz 
söylenen her şeyin doğruluğuna nasıl kanaat getiricez, birilerinin hedef gösterilmediğine, TSK'nın 
yıpratılmaya çalışılmadığına nasıl kanaat geçi get getiricez yani oluşan algının sihatine ancak somut 
delillerle karar vermek mecburiyetindeyiz sayın Başkan. Müvekkilim ne yaptı ne yapmadı artık biz 
buna aşina olduğumuz için ne yaptıysa darbeci ne yapmadıysa darbeci yinede FETÖ'cü yinede 
FETÖ'cü, FETÖ'cü değilse kripto FETÖ'cü yaklaşımıyla biz bir yere varamayız. Somut deliller talep 
etmek mecburiyetindeyiz. Silahların eşitliği ilkesine hiç değinmiyorum, Hukuki savunmalarımızı 
bilahare yapıcaz, yazılı olarak da beyanda bulunduk, Askeri Ceza Bilirkişi'lerinin olaya derhal 
müdahalesini talep ediyoruz sayın Başkan yoksa bilgisiz kişilerce Askeri tecrübesi hiçbir konuda 
bilgisi olmayan kişilerce hazırlanmış olan İddianamelerin hükme esas alınması mümkün değildir. 
Yani geçende bi örnek verdim biliyorsunuz ilkel bir kabile mensubunu getirin bu gün hiç görmediği 
bir ameliyat odasına sokun, ameliyat edenleri muhtemelen katil diye ilk önce o öldürecektir. 
Dolayısıyla mesleki uzmanlık gerektiren bir davada faraziyelerle, duyumlarla, yaklaşımlarla niye 
gittindi, niye kaldındı efendim kaldınsa niye kaldın, gittinse niye geldin gittin yaklaşımlarıyla 
böylesine kritik bir davanın sağlıklı neticelendirilemeyeceğini düşünüyoruz. Kriterler bile çok saçma 
onu söyledik zaten biliyosunuz tekrar etmiycem sayın Başkan esasa yönelik savunmalarımızda da 
detaylı olarak belirteceğimiz üzere müvekkilin atılı suçlardan somut hiçbir delil olmaması veçhi'yle 
evvela adli kontrol yöntemiyle tahliyesine bilahare beraatına karar verilmesini talep ediyoruz"

Başkan Oğuz DİK: "Evet, soruları alalım"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Avukat Hüseyin AYDIN Recep Tayip Erdoğan vekili;  şimdi ifadenizde Genel Kurmay 
Başkanlığı'na Asker kılıklı teröristlerin gireceği konusunda bi ihbar aldığınızı söylediniz, size gelen 
istihbarat'ın kapsamında buda var, onu ifade ettiniz ve o istihbaratı o kadar önemsediniz ki o istihbarat 
notunu o mavi dosya'yı da yanınızda taşıdığınızı ifade ettiniz. Peki istihbaratın bu kısmına ilişkin 
Asker kılıklı teröristlerin gireceği ihbarına ilişkin ne tür ek tek tedbirler aldınız"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hüseyin benim ekstra ek tedbir 
almak gibi bi görevim yok, benim yapabileceğim o konuda bi şey yok arz ettiğim gibi Genel Kurmay 
Kışlası'nın Kakay, Kışlası'nın emniyetinden Destek Kıtaları sorumludur. Ek tedbir alması gereken 
varsa onların tedbir alması lazımdı, ben"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Şöyle soruyum, turnikelerden sorumluluğunuz var değil mi?"
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Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Turnikelerle ilgili kart 
yetkilendirme konusunda sorumluluğum var"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Tamam peki yani normal"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Geçişleri denetleme konusunda 
sorumluluğum yok"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yani peki bu istihbaratı siz Destek Kıtaları Komutanlığı'yla baylaştınız mı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben paylaşmadım, İstihbarat 
Başkanlığı bizzat Destek Kıtalarıyla o istihbaratı paylaştı zaten Muhafız Tabur Komutanı Tolga 
Yarbay'ım da bu istihbarattan haberinin olduğunu kendisiyle o akşam yemek yerken öğrendim"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Şöyle soruyum, yani normalde bu istihbarat üzerine Asker kıyafetli kişilerin karargaha 
girişlerinin daha da zorlaştırılması veya daha titiz bir uygulamanın olması beklenir ama o gece ya 
normal koşullarda girmesi bile mümkün olmayan veya normal koşullarda o yöntemle girilmesi bile 
mümkün olmayan bi kısım yöntemlerle Karargaha girildiğini mesela Özel Kuvvet personeli herhangi 
bir kimlik kartı ve turnike kartı almadan içeriye girebildi, yani siz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hüseyin bey"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hüseyin bey"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben 4 senedir Genel 

Kurmay'da Emniyet Subay'lığı yapıyorum, 4 senedir defaatle Özel Kuvvetler Karargaha gelmiştir ben 
hiçbir Özel Kuvvet personelini bu şekilde Tim olarak gelen Manga olarak gelen Özel Kuvvetler 
personeline kart yetkisi düzenlemedim bu birincisi, hiçbir zaman Yüksek Askeri Şurada da, özel diğer 
toplantılarda da ellerinde keskin nişancı tüfekleri varken ve çatılara yerleştikleri zamanlarda da dahil"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Araçla geldiklerinde usul nasıl?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bunlar araçla geldi, araçla 
geldiler, otobüsle geldiler, hata ve hatta Nizamiye'den otobüsle giriş bile yaptılar"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yani ordaki usul nasıl"

Başkan Oğuz DİK: "O zaman Karargah'ın içine girmişler miydi Gökhan"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Nasıl efendim"
Başkan Oğuz DİK: "Karargah'ın içine girmişler miydi Özel Kuvvetler"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tabi, tabi yani o zaman"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "O zaman şimdi bakın böyle bi istihbarat, böyle bi istihbarat alıyosunuz normal asker 
kıyafete girmiş teröristler bir otobüse binip ve ordan Nizamiye'den girebilirdi yani, yani böyle bir 
istihbarat alıyosunuz, böyle bir tehdit var ama çok rahat bi şeklide asker kıyafeti gişmiş kişiler 
otobüsle Genel Kurmay gibi çok hassas bi yere girebilirler o gece normal mi bu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hüseyin bey, çok rahat bi 
şekilde öyle bi giriş olmadı o gelen ekibi gene bizim Karargahı'mızda görev yapan bi tane Albay 
karşıladı, Kurmay Albay karşıladı"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Herhangi bir Albay"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yani dolayısıyla"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Evet şöyle soruyum herhangi bir Albay istediği otobüsle gelen herhangi bir Askeri 
personeli herhangi bir Albay'ın onayıyla Genel Kurmay Karargahı'na girebilir mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hüseyin herhangi bi Albay'ın 
onayıyla vesaire dediğinizi anlıyorum ama o gün orda o esnada yaşanan şeyler herhangi bi şekilde 
zaten gerçekleşmedi, orda bi hareketlilik ve bi takım problemler vardı ve bu Albay Genel Kurmay 
Karargahı'nda Şube Müdürlüğü yapan Kurmay bi Albay"
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Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Ama"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ve herhangi bi şekilde"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Herhangi bi sıkıntı varsa 

onunla ilgili eğer bi had aşma konusu varsa mutlaka İdari Tahkikat'ta yapılır, gerekli işlemlerde 
yapılır, gerekli cezalarda verildi"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Ama şimdi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ve olay o kadar hızlı gelişti ki 
bakın bazı şeylere o esnada algılayıp da tepti de koyamadım, yani ben şahsım adına söylüyorum"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Algılama kısmını en son soracağım ama bir Şube Müdürü Albay siz o girişlerden 
Turnike sistemini biliyosunuz, bir Şube Müdürü Albay herhangi bir yani güvenlikle ilgili herhangi bir 
yetkisi olmayan bir Albay istediği Askeri personeli de bu şekilde kalabalık bi şekilde Genel Kurmay 
Karargahı'na alabilir mi onu soruyorum size"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Normal şartlar altında, normal 
zamanda alamaz"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Tamam, şimdi siz ifadenizde bu Mit Müsteşarı'nın çıktığını telsizden öğrendim dediniz, 
bu kullandığınız telsiz kanalı sizin dışınızda başka kimler kullanabiliyor bu kanalı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben, ben o esnada kendi 
telsizimden öğrenmedim bunu, Tolga'nın telsizinden, Tolga vasıtasıyla öğrendim, Tolga'yla 
birlikteydik odadan çıkmak he üzereydik veya çıkmıştık tam ananı hatırlamıyorum ama Mit 
Müsteşarının çıkış yaptığını telsizden anons geçtiler ve Tolga"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Kim anons ediyo onu hatırlıyormusun"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bilmiyorum kimin anons 
yaptığını"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Peki bu giren çıkan bütün misafirler anons ediliyor mu, girişte çıkışta?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hayır sadece özel misafirlerin 
giriş çıkışları anons edilir"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Özel misafirlerin peki, şimdi bi ambulans'a girişiniz anlatınız, gittiniz orda bi ambulans 
var ve araç komutanı koltuğuna oturdunuz yani siz bir Yarbaysınız, Emniyet Subayı'sınız yani bir 
ambulansa araç komutanı olarak oturmanız normal mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hayır"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Size kim o talimatı verdi?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Gayet normal, bana kimse öyle 

bi talimat vermedi, ben orda Tolga'nın yaralandığını ve ambulansta olduğu düşüncesi ile o bölgeye 
gittim, o ambulansa da o bölgeden uzaklaştırıp bi an önce revire gitmesi maksadıyla hareket ettirdim, 
onun haricinde başka bir saikim yoktu ama çokta fazla detayda açıkçası hatırlamıyorum, akan 
görüntüleri gördüğümüz zaman muhtemelen bi şeylerde hatırlarım diye düşünüyorum"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Şöyle bi şey soruyum, meslektaşımız ifade etti dedi ki Gökhan Eski'nin Özel Kuvvet 
personeli ile hiçbi şekilde hiyerarşik ilişkisi yok ama siz ifadenizde ambulansı revire götürmek 
istediğinizi ancak bir arkadan bir Özel Kuvvet personelini Kütüphaneye yönlendirdiğini söylüyo, yani 
siz orda bi Yarbay'sının ve araç komutanı koltuğuna oturdunuz sizin dediğiniz yere gitmiyor ama 
arkadan bi Özel Kuvvetçi'nin talimatı'na uyuyo bu nasıl oluyo?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hüseyin bey şöyle, ben araç 
komutanı koltuğunda oturuyorum ama aracı kullanan ben değili, aracı kullanan panik yapmış şok 
halinde ki bi Asker, Asker tir tir tir titriyo ve ben onun daha önce ne yaşadığını o esnaya kadar 
yaşadıklarını gördüklerini bilmiyorum"
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Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "İşte o Asker sizi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben reviri geçtikten sonra 
tepkimi ortaya koyduğumda zaten Asker uygulamakta olduğu bi şey vardı giden araca o esnada artık 
müdahil olmadım"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Şuna anlamaya çalışıyorum, siz bi Yarbay'sınız sizin talimatınızı değilde arkadan Özel 
Kuvvet personeli'nin talimatını uyguluyor Asker ve sizde onla ilgili herhangi bir, yadırgamadınız mı 
mesela?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yadırgamaz olur muyum tabi 
ki yadırgadım ama o anda benim yapacak bir şeyim yok"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Siz mesela, kim olduğunu arkaya baktınız mı kimdi Özel Kuvvet personeli"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Baktım kim olduğunu şahıs 
olarak bilmiyorum, tespitte edemedim, baktığım zaman silahlı Özel Kuvvetler personeli olduğunu 
fark ettim, (bir kelime analaşılamamıştır) öneneme döndüm ondan sonra zaten (sesler üst üste geldiği 
için son kelime anlaşılamamıştır)"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Peki bununla ilgili biraz sonra başka bi soru daha soracam, yalnız siz yine ifadenizde o 
Nizamiye'de olduğunuz sırada giriş çıkışlarla ilgili verdiğiniz talimatlarla ilgili keşke sese ses kaydı 
olsa ne söylediğim ifa ne söylediğime dair bi şey söylediniz onla ilgili Bilirkişi Raporunda söyle bi 
ses kaydı var, sizle Doğan Öztürk arasında geçtiği söylenen şöyle, Korumalar mı kimseyi içeri 
almıyoruz korumalar dahil arkadaşlar kimseyi içeri almıyoruz Kuvvet Komutanı kimseyi içeri 
almıyoruz beni dinle. Komutanım almıyor muyuz. Kimseyi içeri almıyoruz Kuvvet Komutanları 
dahil, tamam anlaştık şeklinde konuşmaların geçtiği Gökhan Eski Nizamiye bölgesinde bulunanlara 
kimseyi içeri almıyoruz burada boşa dolaşmak yok Kuvvet Komutanları da şimdi meslektaş"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yani benzer bi şey söylediğimi 
hatırlıyorum buyurun Avukat bey"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Şimdi meslektaşımız dedi ki Gökhan Eski darbeci olsaydı sadece içeriye alınanlarla 
ilgili bir yasak koyardı, dışarıya alınanlarla ilgili bir yasak koymazdı, dışarıya çıkacaklarla ilgili ama 
sizin bu konuşmanızdan dışarıya çıkacaklarla ilgili bir talimat olmadığı anlaşılıyor, siz yani orda"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Müsaade ederseniz 
açıklayayım"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet, tabi tabi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bakın orda ben ambulanstan 
indikten sonra benim hatırladığım kadarıyla dediğim gibi ordaki akar görüntüleri hatırla görürsem 
muhtemelen çok daha şey hatırlarım, İsa Akın, Korumalardan İsa Akın Kuvvet Komutanları'nın 
sadece Kuvvet Komutanı da değil bakın, Kara Kuvvetleri Komutanı dediğini hatırlamıyorum, Kuvvet 
Komutanları'nın giriş yapacağını söyledi, ben Nizamiye bölgesine ondan sonra gittim orda ki o aracı 
akan yakıtı, akaryakıtı, ordaki çatışmayı vesaire o esnada öğrendim ondan sonra Kuvvet Komutanları 
gelecek ona göre burdan düzen alınması gerektiği şekilde bi şeyler söylerken çok net hatırlamıyorum, 
o kaydı da dinlemedim ilk defa şimdi duyuyorum, Doğan Albay'ın ne Kuvvet Komutanı girmesi veya 
başka bi şey girmesi burda olay var ortam var Kuvvet Komutanı'nın girmesi uygun değil emniyetli 
değil şeklinde bir ikazı olduğunu algıladığımı hatırlıyorum ve onun üzerine ben orda muhtemelen 
ellerimi falan kaldırarak arkadaşlar kimseyi almıyoruz, Kuvvet Komutanları dahil kimse giriş 
yapmıyo burası emniyetsiz tarzında bi şeyler söylemiş olabilirim bu birincisi, ikincisi benim dediğim 
yapılmış olsa Kuvvet Komutanı'da zaten hiçbi şekilde o zaman girmemiş olucaktı, Kışla'ya da 
girmemiş olacaktı, böylelikle de ne Şehidimiz nede Gazimiz olmamış olacaktı, yani o esnada"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Kuvvet Komutanı"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "O esnada Karargah'a evet 
dışardan giriş uygun değildi"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Gökhan Eski Kuvvet Komutanı daha önce herhalde girdi 21:45 bu konuşmanız, evet" 
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Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Benim bulunduğum yere 
Kuvvet Komutanı gelmedi ama o Güney Nizamiye bölgesindeydi"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet, Salih Zeki Çolak daha önce bu saatten önce girdi, şimdi buna bağlantılı"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bilmiyorum giriş saatini"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Bi şey soruyum size, siz net bi talimat verdiniz, Kuvvet Komutanı dahil içeri 
alınmayacak ama 1 - 2 saat sonra Muhafız Alayı'ndan gelen kişileri alıyosunuz, size soruyolar ve 
alıyosunuz hatta ifadenizde Özel Kuvvetler personelini almadınız dediniz ama ben orda olsam onlara 
da refakat ederim der dediniz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Öyle demedim"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Şimdi de Kuvvet Komutanın, Kuvvet Komutanı'nın bile alınmayacağı talimatını 
verdiğiniz bir saatte ve ondan sonra bi saatte hangi gerekçeyle Muhafız Alayı'ndan gelen personeli 
alıyosunuz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hüseyin, Hüseyin bey o esnada 
ki bilgi ve o saat arasında en ap en az 2 saat var, bahsettiğiniz süre, süre içerisinde"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Tamam ne değişti o şekilde soruyum"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ne mi değişti,  şöyle Genel 
Kurmay Karargahı'na Helikopterler inip kalkmaya başladı, Genel Kurmay ba Karargahı'na Özel 
Kuvvetler zaten girmişti, Helikopterlerde inip kalktığına göre mutlaka ve mutlaka Özel Kuvvetlerin 
girişinden sonra da Komutanları'nda bilgisi dahilinde olan bi şeyler vardır ve ben Muhafız Alayı'ndan 
birlik çağırmadım, benim Muhafız Alayı'yla ilgili bi irtibatım yok o esnada"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Ha yok izin verdiniz ama sizi aradılar"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Arz etmeye çalışıyorum"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Benim Muhafız Alayı'yla 

vesaire bir irtibatım vesaire yok bana birisi telefon açıyo diyo ki bizi Muhafız Alayı'ndan Birlik olarak 
gönderdiler biz yola çıktık geldik işte Genel Kurmay Başbakanlık Kavşağı bölgesinde veya nerdeyse 
Güven Park bölgesinde tam hatırlamıyorum şuanda polis bizi durdurdu bu esnada bundan bilgim 
olunca bende Kuzey Nizamiye'deki Nöbetçi Heyeti'ne ulaşılmasını istiyorum, telefonunu veriyolar 
arıyorum ordan Nöbetçi Astsubay'ım çıktı diye hatırlıyorum, kim olduğunu şuanda bilmiyorum 
dediğim gibi elimizdeki bilgiler çok kısıtlı olduğu için savunmamızı hazırlarken vesairede sizlerin 
ulaşabildiği bilgilere maalesef biz daha önce ulaşamadık"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Hayır ben benim"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Müteakiben"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Benim ulaştığım ekstradan bi bilgi yok dosyada olanlar dışında"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yok ben yaşadığımı, 

hatırladığımı anlatmaya çalışıyorum ben belki başka yerde bi şey görsem çok daha farklı şeylerde 
hatırlıycam yani ekstra bi şeyler arz edebilicem belki burda ama bilmediğim için hatırlayamadığım 
için belki eksik şeyler söylüyorum şuanda, onun üzerinede Grup Komutanı'nı da bulmalarını söyledim 
ve Nizamiye'deki Astsubay'la da görüşüp, telefonla görüştüğüm esnada polisin geldiğini ordaki 
Astsubay'ında bana söylediğini polisin geldiğini, polis noktasında Muhafız Alayı'ndan olduğu 
söylenen Askeri Birlik olduğunu onun Genel Kurmay Kışlası'na geldiğini söyledi ve bende evet orda 
söyledim yani eğer şeyse git bak destek cıı Muhafız Alayı'ndan gelen birlikse bize geliyolarsa 
gelsinler dedim"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Ama işte benim dediğim Evet"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ama bunu birisine danıştım mı 
danışmadım, hadimi aştım mı aştım, ya ne derseniz diyebilirsiniz  evet o esnada yaptım"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
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Beyanında: "Ya, işte benimde merak ettiğim Kuvvet Komutanını bile almayın dediğiniz bir 
talimattan sonra Muhafız Alay'ından gelenleri"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "2 saat sonra"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Tamam"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Pardon 2 saat sonra"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Ama yani şimdi siz belki dosyayı incelemişsinizdir 2 saat sonra dahada karmaşık hale 
geldi Genel Kurmay Karargahı"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ama"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "İçi ve dışı yani güvenlik tehdidi saat"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Destek maksadıyla geliyolar ve 

ben onu öğrendikten sonra hemen bulunduğum yeri terk ediyorum"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Saat 10 buluyo"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Destek Kıtaları Komutanı 

Cengiz Albay'ı görmeye gidiyorum ve müteakiben görüyorum kedisinin konudan da haberi oluyor ve 
onlar girdikten sonra Destek Maksatlı Karargah'ta yerleştirmesi'ni de Cengiz Albay'ım yapıyo"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Ama Kuvvet Komutanı da belki destek maksadıyla gelebilirdi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Efendim aynı bahsi yapıyoruz 
şuanda"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Ama siz deste maksadıyla gelip gelmediğine bakmaksızın kesin bi talimat verdiniz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bahsettiğimiz o İstihbarat 
Başkanlığı tarafından yayınlanan emirde üst düzey komutanlara herhangi bi şekilde bi suikast tarzında 
bi şey olabileceği de var. Dolayısıyla Kuvvet Komutanı'nın o esnada artık Karargaha girmeden daha 
sonra emniyete alındıktan sonra gelmesini istemek kadar doğal bi şey yok ve ben o esnada tüm 
Kışla'dan girsin girmesin şeklinde bi emir vermiyorum, ben o Güney Nizamiye bölgesinin emniyetsiz 
olduğunu söyleyerek Güney Nizamiye bölgesinden girmemesini söylüyorum orda ona bağırıyorum. 
Yoksa benim o esnada bütün Kışla'ya komu emir komuta eder bi halim yok"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Şimdi bu telefon görüşmelerinizle ilgili dikkatimi çeken bi kaç nokta var şimdi, inkar 
ettiğiniz Savcılık ifadenizde sayın Başkan'da okudu, işte Murat abi, Selahattin abi, Adil abi, Partigöç 
Paşanın emrini yerine getir şeklinde bir beyan var onu inkar ettiniz. Şimdi bunu teyit eden şeyler var 
ben aramalarla görüntüleri biraz eşleştirmeye çalıştım. Şimdi siz 21:26'da Görüntü İzleme 
Merkezindesiniz 63 saniyelik Partigöç'le bir görüşmeniz var, 21:27'de Partigöç'le bi görüşmeniz var 
onun üzerine dışarı çıkıyosunuz ve İkinci Başkanın alındığı ambulansa biniyorsunuz o sizi arıyor, siz 
Görüntü İzleme Merkezin'deyken dışarıya gidiyorsunuz ve ambulans ambulansa biniyosunuz, sizi 
aradıktan sonra Görüntü Merkezinden çıkıyosunuz ve gidiyosunuz ambulansa biniyosunuz sonra onla 
onla ambulansa binyosunuz bindikten sonra da sizi Partigöç arıyor 21:30;33'te ambulansa bindiğiniz 
gözüküyo burdaki fotoğraflarda içerdeyken Partigöç sizi tekrar arıyor 21:34'te. Şimdi bu, bu yani bu 
şeyler bunları bi araya getirince biz Partigöç'ün talimatıyla şeye gittiğiniz, ambulansa gittiğiniz ve 
ambulansa bindiğiniz gibi bir sonuç çıkıyo, siz bu Partigöç'le görüşmelerinizi ve bu eşleştirmeleri 
nasıl yorumluyorsunuz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben yorumlamıyorum, siz 
şuanda yorum yapıyorsunuz"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet siz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Böyle bi şey duyan gören bilen 
varsa ispatını ortaya koysun, böyle bi şeyi asla kabul etmiyorum, böyle bi şeyde olmadı"

Başkan Oğuz DİK: "Karargah kimin denetiminde idi?
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Peki siz"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben, silah sesine müteakip 
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Tolga'nın yaralandığını öğrendiğim için oraya gittim, öncesinde evet Partigöç'le bi konuşmam 
olduğunu söyledim, çevre emniyetine baktığımı da söyledim. Ama sizin bu söylediğiniz tamamen 
şuanda bence yorum diye düşünüyorum. Ben bunları hatırlamıyorum"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Tamam 21:27'de arıyor sizi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben böyle bi gerçeklik 
yaşamadım"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Tamam 21:27'de arıyor sizi Partigöç ve ondan sonra dışarı çıkıyosunuz size ne söylüyor 
Partigöç onu hatırlıyor musunuz? Çünkü o geceye dair belki bu ana kadar dinlenen sanıklar arasında 
en çok şeyi hatırlayan va, en ayrıntılı ifadeyi veren siz sizsiniz bundan cesaret alarak bu kadar ayrıntılı 
size soruyorum ne, ne dedi 21:27'de Partigöç"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Nerdesin diye sordu, bende 
Görüntü İzleme kısmında olduğumu çevre emniyetine baktırdığımı söylediğimi hatırlıyorum. Bu yani 
başka şuanda hatırlamıyorum açıkçası hatırlayabildiğim kadarıyla bu, o ama bu söylediğiniz saatte mi 
bu gerçekleşti bu konuşma (sanık mikrofona konuşmadığı için aradaki kelimeler anlaşılamamıştır) 
bilemiyorum yani sizin"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Baka, baka, bakabilirsiniz dosyadan"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sizdeki detaylı şey yok şuanda"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Yok o İddianamede de var, 21:30'6a ambulans'ın içindeyken Partigöç'le yine bi 
görüşmeniz oluyor, onun mahiyetini hatırlıyor musunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hatırlamıyorum öyle bir şeyi"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Evet peki"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben ambulansın içerisinde 

Partigöç'le vesaire görüştüğümü hatırlamıyorum"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Şimdi yine 21:41'de Partigöç'le görüşüyorsunuz ve hemen bir dakka sonra Gökasovalı 
(bir kelime anlaşılamamakla birlikte) derdest edildiği yere gidiyosunuz ve oraya gittikten sonra yine 
21:42'de de Partigöç sizi arıyo ve görüşüyosunuz, bunları hatırlıyor musunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Görüşüp görüşmediğimi net 
bilmemekle birlikte hatırlamıyorum ama"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Mahiyetin"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "O gece ben defalarca bi sürü 
Albay'ya Partigöç'le vesaire görüştüm dediğimi gibi bakım ben kimseyi aramıyorum eğer dediğiniz 
gibi ben bi şeye"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yok o sizi aradı, o sizi aradı"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben bi şeylere şahit oluyo 
olsam, ben arıyo olsam ben bi şey söylüyo olurum, ama o beni arıyosa o mutlaka bi şeyler söylemiştir. 
Burdaki ifadesinde ne ve ne söyledi o görüşmelerle ilgili çok onuda bilmiyorum"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet, sizde onları hatırlamadınız, şimdi yine anlatımınza göre anlatımınıza göre 
savunmanızı o gece bi çok kişiye yardım ettiğinizi ifade ettiniz, meslektaşımda bunu ifade etti. Ama 
sizin birinci amiriniz Ertuğrul Özkökçü'mü"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Doğru"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "O gece"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Benim düzeltiyorum benim 

birinci sicil amirim Tümgeneral Metin Özbek"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Tamam onuda iki onun amiri Ertuğrul Özkökçü"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Onun, hayır Ertuğrul Özkökçü 
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onun Daire Başkanı"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Daire Başkanı"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "En tepede Genel Sekreter var 

Ertuğrul Gazi Özkökçü (son kelime anlaşılamamıştır)"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Peki yani şey hiyerarşik ilişkiniz var, yani sicil amirliği ilişkiniz var"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sicil amirliği ilişkimiz yok"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Evet peki onun"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yatay ilişkimiz var"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Evet onun ne olduğunu mesela onu hiç aramadınız yani ben o gece"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ulaşmaya çalıştım ulaştığım 

zamanda öğrendiğim zamanda derdest edildiğini öğrendim"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Peki yani herkese yardım ettiniz, onun derdest edildiğini öğrendiğinizde ona yardım 
etmeyi düşünmediniz mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Odasını, ilk ilk fırsatta dediğim 
gibi Pide Fırını'nın odakileri tahliye ettikten sonra 1A kapısından girdim onun odası bölgesine 
baktığımda da ordan başkalarının derdest edilerek Destek Kıtalarına götürüldüğünü burda arz etmeye 
çalıştım"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Peki, Destek Kıtalarına gittiniz mi veya Cengiz AYDIN'ı aradınız mı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Gitmedim Cengiz AYDIN 
zaten onun öncesinde de gördüm, o esnada da Cengiz AYDIN'ı gördüm, Cengiz AYDIN'ın yanına 
gittim zaten"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Ondan son, evet ondan sonraki safahatını takip ettiniz mi, ne oldu nereye götürdüler de?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Destek Kıtalarına gidenleri 
mi?"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yok Ertuğrul Özkökçü'yü Destek Kıtalarına götürdüğünü söylediniz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Onu Destek Kıtalarına 
götürmemişler, ben oraya gittiğimde odasından çıkan başka derdest edilenler vardı, Ertuğrul Gazi 
Özkökçü yoktu gitmişti zaten"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet, şimdi uzun zamandır sormuyoruz bunu da yani siz darbe olduğunu saat kaçta 
anladınız"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ya açıkçası ben olayların 
tamamen farklı boyutta gerçekleştiğini en baştan beri bi olayların farklı gerçekleştiğini hissettim ama 
hiçbi şeklide darbe diye bi şey isimlendirmedim, hiç bi şeklide darbeden, darbe diye bi şeyden 
haberim olmadı, ben o gece adam gibi oturup saat 5 gibi ilk defa bir kaç dakkalığına televizyon 
seyrettim ama Genel Kurmay Karargahı'nda yapılan olanların hiçbirisinde darbe yol olarak o 
yorumlamadım açık ve net bi şekilde"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet, ilk defa size soruyorum bunu, şimdi normalde Askerlerin aldıkları eğitim gereği 
tehdit algılamasını normal o eğitimi almayın ortalama sivillere göre daha iyi olduğunu biliyoruz öyle 
düşünüyoruz. Dolayısıyla ortalama bir sivilin algılayamayacağı bir tehdidi Askerin algılayabileceği 
özellikle bunun Askeri mahiyetteki tehditlerle ilgili olarak söylüyorum. Ama o gece şöyle oldu 
ortalama sivilin algılayabilediği algılayabildiği bir tehdidi siz ve sizinden önce dinlenen birçok Askeri 
sanık personel algılayamadığını ifade etti yani bunu neye bağlamak lazım, nasıl yorumluyorsunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hüseyin bey çünkü 50 katlı bi 
binada ben 25'nci kattayım ve 25'nci katta yangın var ben o kattaki yangınla uğraşıyorum ama binanın 
geri kalanında ne oluyo bilmiyorum, ben o esnada İstanbul'da ne oluyo bilmiyorum başka yerde ne 
oluyo bilmiyorum. Ben Genel Kurmay Karargahı içerisinde dakika dakika her türlü yaptığım zaten 
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kameralarda var bi yangından çıkıp bi yangının içine düşüyom, bi yangından çıkıp bi başka yangının 
içerisine düşüyorum ve hiçbi şeklide internete girip ne oluyo ne bitiyo vesaire bakmadım ne fırsatım 
oldu ne öyle bi ihtiyaç hissettim çünkü Genel Kurmay'da bi problem var. Ben Türkiye'nin genelinde 
dışarda ne oluyo bilmiyorum ama dışardaki herkes her şeyden haberdar çünkü kendisinin başında olan 
bi şey yok dolayısıyla oturup ya etrafta ne oluyo, internette ne var, haberde ne var herkes rahat rahat 
bakmış ama benim öyle bi düşüncem öyle bi şeyim olmadı, benim şahsi şeyim bu yaşadığım"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet, daha somut soruyum yani mesela Gökkasovalı'nın derdest edildiğini görüyorsunuz 
orda fotoğraf var, siz onu ne na ne olarak yorumladınız, ne olabilirdeniz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yorumlamadım ben o esnada 
onun o çok fazlada farkına varmadım açıkçası, benim o esnada farkına vardığım ve izlediğim takip 
ettiğim şey giden ambulans ve Tolga'nın gidişiydi, Tolga'ya bi şey olmasın diye dua ediyodum. 
Yaptığım başka bi şey yoktu sonrasında da Murat'la işte ne oluyo ne bitiyo bu orda daha ne 
olduğundan haberim bile yok onu öğrenmek için ona bi şeyler sordum, ondan bire gezdik onun 
verdiği kadar bilgi edindim, ondan sonra zaten gene bi silah patladı"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Peki Tolga dediniz de, Tolga'ya tam olarak siz ne talimat verdiniz gi çıkan her kişiye 
ateş edin  talimatı verdiniz mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Asla öyle çıkan her kişiye bi 
(sesler üst üste geldiği için son kelime anlaşılamamıştır)"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Tamam ne talimatı verdiniz tam olarak çünkü onun üzerine meslektaşımızda çok şey 
söyledi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Net bi şekilde savunmamda 
söylediğim gibi Çekiç talimatı verdim"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Çekiç talimatı giri çıkışların yasak"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Giriş ve çıkışların, personel ve 
araç giriş çıkışlarının yasak olduğu emdi"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yasak olduğu emrini verdiniz, o Tolga Yarbay'ın yaralandığı görüntüyü izlediniz mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Televizyondan aylar önce bi 
kere gördüm orda da Tolga'ya hain darbeci diyodu haberde. benim"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yok burdaki görüntüyü izlediniz mi yaralandığı görüntüyü siz burda mıydınız o zaman"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İzledim zannedersem evet 
burda da izledim"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yani direk zaten araç Tolga Yarbay'ın üzerine yürüyo ve araçla"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tolga bi ateş etmiyo o esnada"
Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Tabi, tabi, tabi yani sizin talimatınız üzerine zaten Tolga Yarbay'ın yapabildiği, 
yapabildiği bi şey yok orda, evet teşekkür ederim"

Başkan Oğuz DİK: "Evet Süleyman bey buyurun"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Süleyman 

Ayhan; şimdi sayın meslektaşım yorulalım diye nasılsa bu Süleyman Ayhan yaşlı dedi, yorulsun da 
soru sormasın dedi, tam tersine. Şimdi efendim biz soru sormayacaktık ama Hüseyin bey çoğunu 
sordu. Sağ olsun eksik olmasın. Bu her ne kadar Araç Komutanı değildi iseniz revire de ambulansı 
yönlendiremediyseniz, kütüphaneye kadar gitti demi, ne oldu ondan sonra hiç bahsetmediniz ne 
ifadenizde, ne Hüseyin beyin sorusu üzerine bu Yaşar Güler Paşa ne oldu orda"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bahsedecek bilgim görgüm 
olmadığı için bahsetmedim Hüseyin bey o konuyla ilgili bildiğim bi şey yok"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yani sen 
orda indin yürüyerek mi geldin?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İnmedim ben ambulansın 
içinden inmedim, ambulansla tekrar Nizamiye bölgesine geldim"
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Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Evet, peki 
Yaşar Güler indi mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bilmiyorum, onun içinde Yaşar 
Güler olduğunu de bilmiyordum orda, ya elbetteki araç kapıları açal açıldı kapandı ama indiği ve 
gittiği yere görmedim, Askere de net bi şekilde söyleyim Askere de oğlum eğ kafanı dedim, kafamızı 
eğdik bi 30 saniye bekledik ondan sora ara araçla geri döndük"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Şimdi ben 
ambulansta fotoğrafını gördüm yani küçücük bi araç yani orda ineni bineni görmemek mümkün değil 
mi bilmiyorum. Tamam görmedim diyosun görmedin, şu Ziraat Bankası'ndaki o paralar ne oldu?"

Başkan Oğuz DİK: "Vakıfbank ya ne Ziraat'ı"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Dur hem 

Ziraat hem Vakıf"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben, ben onu sormak istiyorum 

dosyada niye bahsedilmiyo hali hazırda bilmiyorum, dosyada var mı, yok mu onuda bilmiyorum, 
Avukatıma sordum bakarız inceleriz dedi ama ondanda henüz bi cevap alamadım"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yani sen 
şimdi Vakıf'a kızdın Ziraat'ten kredi mi çektin?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Nasıl"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "

Vakıfbank'taki"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Vakıfbank kasasında kendi 

hesabımdaki parayı çektim Ziraat Bankası'na yatırmak maksadıyla"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "

Yatıramadın"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Fakat Ziraat Bankası'nda da 

kasa kapandığı için çekemedim şey yatıramadım o esnada o gün başvurduğum kredi talebi vardı oda 
onaylanmıştı, orda ki parayı da çektim"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yani iki 
para oldu sayın Başkanım"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İki para oldu"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "İki para 

oldu"
Başkan Oğuz DİK: "Ne oldu paralar?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Maalesef İddianamede yok"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ben hiç 

sözünü kesmedim sabırla dinledim"
Başkan Oğuz DİK: "En son En son Avukat hanım (sesler üst üste geldiği için son kelimeler 

tam olarak anlaşılamamıştır"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ama kavga 

etmek istiyosan sabahki gibi olmasın.Yav hiç kesmedim sözünü Dilek hanım, şimdi peki bu Dolar 
yükselecek şeklinde bir duyumun mu vardı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yok efendim Dolar yükselecek 
şeklinde bi duyumum yoktu benim ordaki ana sebebim Vakıfbankası'nda personelle, Müdür 
Yardımcı'sıyla yapmış olduğum kavga, onların yapmış olduğu abes davranıştı, benim orda yeterince 
param var benim paramın belki beşte biri miktarına kredi çekicem, bana koymuş oldukları kredi faiz 
oranları abes miktarlar, sinirlendim bütün paramı çektim, çekerken de problem olsun problem 
yaşasınlar diye de bi kısmını Dolar istedim, paramın yarısı"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "1.20'dende 
öbür taraftan kredi çektiniz Borsa'dan kimseyle görüştünüz mü o gün öğleden sonra, Cuma günü"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Görüştüm, ben Borsayla 15 
senedir görüşürüm benim bu konuda"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN: "Yada o sektörde olan herhangi biriyle"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Görüştüm"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Görüştünüz 

peki, kimle görüştüğünüzü söylemiyim o zaman ben, peki o gün"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Peki o gün 
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herhangi bir çevrenizden herhangi birine Dolar yükselecek"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Asla öyle bi şey"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Dolar 

alalım"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Asla öyle bi şey söylemedim 

ve asla öyle bi tavsiyede bulunmadım, asla öyle bi konuşmamda geçmedi"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bunu 

arkadaşlar unutmayın meslektaşlarım özellikle bu salonda dinleteceğimiz tanık, sanık, müşteki 
herhangi biri bu soruyu o zaman siz sorun ben sormayayım, söylediniz mi söylemediniz mi. Bi şey 
daha soruyum aslında Cengiz'in sorusu çokta oraya gelince"

Başkan Oğuz DİK: "Cengiz sorsun ya sen"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yo onları 

sormuycam, yo Cengiz'le alakalıda değil biraz Tolga'yla alakalı ama ona da, ben yinede sormuş 
olayım. Şimdi o kadar gariban çocuğu o gece yardım etmişsiniz serbest bırakmışsınız işte kelepçeleri, 
tahliye etmişsiniz bi sürü şey yapmışsınız Allah razı olsun iyi yapmışsınız da, e şeyi de kameradan 
görmüşsünüz Tolga beyin müvekkili Baki Kavun'u da kameradan derdest edildiğini gördünüz onunla 
ilgili bi tasarrufta bulundunuz mu, herhangi birine ya gidin çözün işte efendim bu Tümgeneral'dir 
komutanımızdır. Sevdiğimiz yada sevmediğimiz biridir öyle bi şey oldu mu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Öyle bi şey olmadı çünkü Baki 
Paşa'nın nereye götürüldüğünü bilmiyodum yani İkinci Başkan'ın odasına götürüldüğünü burda ki 
şeyden ve İddianameden öğrendim ben onu gördüğümde Genel Sekreterlik katında İkinci katta 
gördüm nereye götürüldüğünü görmedim o esnada zaten bahsettiğiniz anda mevcut Erbaş ve Er'leri ve 
mevcut Görüntü İzleme kısmında ki diğer personeli çıkardım"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ya o zaten 
benim işim değildi o soru benimle alakalı değildi ama yani çok hayır sever davranmışsın o gün, çok 
böyle babacan davranmışsınız özellikle rütbesizleri tahliye etmişsiniz ve bu tahliyelerde bilmiyorum 
Cengiz size yardım etti mi, daha sonra işte Hasan Yarbay etti mi, et veyahut arkadaki neydi Deniz 
miydi isimi onuda sorucaktım bu işin neresindeydi, Deniz hiç arada bir kalkıp da şey gibi demiyor, 
Murat Koçyiğit gibi ya beni gördün mü, ben bi faaliyet içinde miyim hiç demiyor ama yani keşke 
sorsa arada bir"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet, elbetteki ettiler, onlar 
onlar zaten kesinlikle birlikte yaptık, 4 kişinin de ismini de söyledim tek tek"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bu Destek 
Kıtaları'ndan bir kısmı burda mıydınız değil miydiniz bilmiyorum belli bir saatten sonra özellikle işte 
silahlandırdıklarını, Cengiz'in olsun, işte Hasan Bıyık olsun"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Doğrudur"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: " Kendi 

Destek Kıtalarını silahlandırdıklarını efendim hatta bi tanesi şey oldu efendim desteğini çekti artık 
yardım etmiyor, oda yine komutanlarınızdan bi tanesinin o zaman Özel Kuvvetler'le o Cengiz'i takibe 
alın gibi bi beyanı var kabul etti  etmedi o ayrı bi şey, ne zaman bunlar çekildi bunlar şeyi biz sırayla 
aldık diyo sen"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Süleyman bey şöyle söylüyim"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Sen bende 

yardım ettim diyorsun"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tamam söyliyim, ben söyliyim 

bakın hemen söyliyim"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Buyurun 

hemen söyleyin"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Cengiz Albay'ım"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır yavaş 

yavaş söyleyin"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "O gün saat 21:30'da Zemin 

kattaki Görüntü İzleme kısmını giriyo, Kuvvet Komutanlarının derdest edildiğini orda Görüntü İzleme 
kısmında görüyo yarım saat sonra Partigöç Paşa yanına geliyo, 22'de Partigöç Paşayla birlikte 
Görüntü İzleme Kısmında kendisi, orda ne konuşuyolar ne yapıyolar bilmiyorum ben Karargah'ta 
değildim"
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Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "
DışardAYDINız"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Orda Kuvvet Komutanları'nın 
veya derdest edilenlerin tahliyesini görüyo, diğer Komuta katında yapılan bi takım şeyleri 
muhtemelen görüyo, saat 12'ye kadar ben Görüntü İzleme kısmına geldiğim ana kadar ki İddianamede 
resimlerde vardır. Cengiz Albay'ım orda oturuyo hem Karargah'ın içini hemde Karargah'ın dışını 
oturuyo güzel güzel seyrediyo çünkü ordaki Merkezide 378 tane kamera vardır. Bunun 27 tanesi 
hatırladığım kadarıyla dış çevre emniyetini ve bahçeyi gösterir. Bi çoğu hareketli kameradır, bu 
salonda da normal şöyle baktığınız zaman 9 tane hareketsiz kamera 3 tane hareketli kamera 2 tanede 
Segbis kamerası var toplam 14 tane kamera var"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Gökhan 
yarana tuz bastım onun farkındayım da onu sormuyorum"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Saat 12'de"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ne zaman 

caydı vazgeçti yada (sesler üst üste geldiği için son kelime anlaşılamamıştır)"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Özür dilerim, bakın özür 

dilerim, özür dilerim tamam et, tamamlıyım. Saat 12'de beraber Komuta katına çıkıyoruz Cengiz 
Albay'ım Komuta katında kalıyo biz, ben, Hasan Yarbay, Kale 2 bölgesinde de ismini burdan 
öğrendiğim şimdi sizinde zikrettiğiniz Deniz AYDIN ve Fahri Kafkas Pide Fırını bölgesine gidiyoruz. 
Deniz a Cen Cengiz Albay'ım o esnada Komuta katında kalıyo, sizin dediğiniz gibi herhangi bi 
şeklide bi konuşmanın olma ihtimali yok. Yani orda bi sanık dedi ya işte, işte şöyle şöyle Cengiz 
Albay'ın yanına birisi veriliyo vesaire diye, e Cengiz Albay zaten Komuta katında o saatten önce 
zaten Görüntü İzleme kısmında o sanığın söylediği tamamen yalan yanlış ne diyosanız iftira 
diyosanısda iftira. Saat On İki Buçuktan sonra veya kaça kadar Cengiz Albay'ım Komuta katında 
bilmiyorum, 1A kamera görüntülerinde vardır ordan çıktığını ifade ediyo kendisi, çıkarken de Özel 
Kuvvetler personeliyle beraber gidiyo yani Cengiz Albay'ı birisin çekmesi takviye etmesi, bilmem 
nesi vesairesi diye söz konusu diye bi şey yok. Zaten hep Karargah katında o esnada, çıkarken de 
Özel Kuvvetleri ile beraber gidiyo. Ben o esnada dışardayım onun öncesinde dışardayım, onun 
sonrasında da Deniz Yarbay, Fahri Üsteğmen ve Hasan Yarbay'la birlikte Pide Fırının ordakilerini 
tahliye ettik, benim herhangi bi şekilde böyle bi söylediğiniz şeye şahit olmam, karışmam mümkün 
değil, bilmiyorum anlatabildim mi"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bizde tabi 
gerçeği anlamaya çalışıyoruz, yani şimdi Cengiz diyoki kamera kayıtlarını ben kurtardım, sen yada 
kıymetli meslektaşımda diyor ki senin kur kurduğun ikinci yedek"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Üçüncü yedek"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ha üçüncü 

yedek mi, bir ana kendisi ikincisi üçüncüsü neyse benim matematiğim zayıftır, şimdi herkes diyor ki 
ben olmasaydım bunlar olmazdı, e biz onlarıda anlamaya çalışıyoz onun için sordum"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Haklısınız"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bi şey daha 

sorucam ama cevabını düşünerek ver ortamı germe, gerilmesin. İfadende dedin ki Hulusi Akar, 
Partigöç benim yalnız elim ayağım değil"

Başkan Oğuz DİK: "Kalbim ve Beynimdir"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Aynı 

zamanda Kalbim ve Beynim"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Dedin 

demi?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet, dediğini basında 2017 

yılında basından duyduğumu söyledim"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN: "Burda ne demek istedin?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bi şey demek istemedim yani"
Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Partigöç 

burda şimdi Hulusi Paşa ne durumda"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yorum yapmak, yorum 

yapmak istemiyorum, Partigöç'te burda Hulusi Paşa'da burda o cümleyi"
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Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır beyan 
senin ben şimdi bunu Partigöç'e niye soruyum. Beyan senin"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ekstra bi şey demek istemedim 
yani bilmiyorum ne anlama geldiğini"

Başbakanlık Vekili Av. Süleyman AYHANSesli ve Görüntülü Beyanında: "Peki 
Başkanım"

Başkan Oğuz DİK: "Avukat Uğur bey buyurun, o ışık Hüseyin bey şey, Muhammet bey 
soracak mısınız tamam"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yo Muhammet beyden önce kısa bi şey. Bu kameralarla ilgili bi tehdit algılamanız oldu 
ki onları koruma ihtiyacı hissettiniz o tehdit algılamasının kaynağı neydi, yani kimlerin kameralara"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hüseyin bey şöyle ki, mevcut 
zaten Karargah içerisinde bi sürü abes olay olmuş gece mutlaka bi İdari Tahkikat yapılacak, bi şeyler 
yapılacak benim toplamda 3 tane farklı yerde kaydımın olduğunu biliyorum bu kayıtlardan bi 
tanesinde bi kısmının en azından yerini değiştirip sağlama alabilirim, ekstra yer değiştirebilirim diye 
düşündüm çünkü o bulunduğum yerde 2 tane yedek yapılıyo. Aynı kayıt cihazı içerisinde 2 tane kayıt 
yapılıyo en azından fiziken onuda başka yere taşıyabilirim, bi miktar daha uzaklaşabilirim 
düşüncesiyle müdahale ettim. Diğer bi konuda bütün diğer başka yerlerde izlenen ekranları da o 
esnada kapatmak istedim, başka bi şey değil"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "15 Temmuz'da yö yeni kamera sistemi 8 kameralık onu ne zaman planlamıştınız"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Daha önceden planlanması 
başlanmıştı o hafta içerisinde"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Ne zaman?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kurulacaktı. 1 ay öncesinde 
vesaire altyapısı zaten yapılmaya başlanmıştı, o hafta veya bi sonraki hafta faaliyete geçecekti. Genel 
Sekreter Metin Özbek Paşa onun faaliyete geçmesi için bi an önce faaliyete geçmesi için emir 
vermişti, onun öncesinde bi gün öncesinde Ertuğrul Gazi Paşa'yla da konuşmuştum. Faaliyete 
geçirelim dediği içinde ben Cuma günü faaliyete geçirdim"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Bir an evvel faaliyete geçme talimatını o hafta mı verdi Metin General"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Daha öncesinden de vermişti, o 
hafta da"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Teyit mi etti"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hafta başında verdi diye 
hatırlıyorum"

Müşteki Recep Tayyip ERDOĞAN Vekili Av. Hüseyin AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Peki tamam"

Başkan Oğuz DİK: "Evet Muhammet bey buyurun"
Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"Şahnaz AYDIN vekili Avukat Muhammet AYDIN; bu Çekiç emri Karargah genelinde 
emir verildiği zaman uygulanan bi şeydir değil mi, tüm Nizamiye'lerde uygulanan bi şeydir"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet"
Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"Peki siz yoğunlukla Güney Nizamiye'de ilk başlardasınız ordakilere Çekiç emri verildi, 
Kuzeydekilere nasıl iletildi bu emir?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hemen ordan ayrıldığımda bir 
iki dakkalık bir olaydır. Tolga Yarbay'ıla karşılaştığımı söyledim zaten ona bakıyorudum. Kuzey 
Nizamiye dahil bütün Nizamiye'ler ona bağlı olduğu için Tolga Yarbay telsizden basıp aynen şunu 
söyledi 04 Bağları Çekiç, 04 kendi kodudur. Bağları bana bağlı olan birimler demektir. Çekiç'te 
dışardan herhangi bi şekilde saldırıya karşı tedbir alın, giriş çıkışları bütün Nizamiye'leri kapatın 
anlamına gelir, en kısa telsiz konuşma kodurur"

Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Bu emir Salih Zeki Çolak'ın girişinden önce mi, sonra mı?"
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Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Önce"
Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"Önce verilen bi emir"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Önce"
Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"Peki şöyle bi ifade geçiyo Kara Kuvvetleri Koruma Ekibini kolayca Kuzey, 
Nizamiye'den kolayca içeri girebildiklerini söylüyolar, koruma ekibi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Muhammet hi bey, hiç bi 
bilgim yok nasıl oldu, nasıl gittiler"

Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Yani"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ne gördüm"
Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"Sizin böyle bi emr, yok emriniz var. O zaman emriniz delindi anlamına geliyo bu değil 
mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "O emir artık benim değil, o 
emir artık Muhafız Tabur Komutanı Destek Kıtalarının asli şeyi Tolga Yarbay'ın emridir. Delindi ise 
artık Kuzey Nizamiye'den onun emri delinmiş oluyo"

Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Peki ambulanslar geldiği zaman bi Kuzey Nizamiye'yi aradığınızı söylemiştiniz yanlış 
anlamadıysam"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yok yanlış öyle bi şey 
uygulamadım"

Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Kuzey Nizamiye'yle bi telefon görüşmesi şeklinde bi beyanınız oldu mu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yok ben ordaki personele 
reviri vesaire aramaları söyledim sonra Kuzey Nizamiye'den ambulansların çıktığını öğrendiğimi 
söyledim. Yoksa herhangi bi şekilde bi yeri arayıp öyle bi şey söylediğimi de hatırlamıyorum, öyle bi 
şey yaptığımı da hatırlamıyorum"

Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Gökasağoğlu derdest edildiği zaman siz herhalde şeydiniz, anlık bi olaydı ve hemen gi 
ayrıldınız ordan galiba, çok o anı hatırlayabiliyor musunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "O ana hatırlamıyorum yani o 
anı çok fark ettiğimi hatırlamıyorum"

Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Yani onu derdest eden Özel Kuvvetler mensubunu hatırlıyor musunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yok mümkün değil 
hatırlamıyorum. Zaten o olayı doğru düzgün hatırlamıyorum"

Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Peki so"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Öyle bir şey olduğunu vesaire 
İddianameden baktıkça bazı şeyleri böyle İddana burda buda mı olmuş sa tarzında fark ettim"

Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Son olarak Bülent AYDIN şehit edildiğinde tam çatışmanın olduğu zaman siz tam olarak 
mevkinizi hatırlıyor musunuz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Güney Nizamiye'deydim"
Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"Güney Nizamiye'desini"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet"
Müşteki Şahnaz AYDIN Vekili Av. Muhammet AYDIN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"Tamam, sağ olun sayın Başkanım"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Olaya 150 metre civarında 

uzaklıkta Güney Nizamiye bölgesinde idim en az 3 - 4 tane kamerada benim bulunduğum yeri 
çekiyodu"

Başkan Oğuz DİK: "Evet Uğur bey buyurun"
İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "İçişleri 
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Bakanlığı vekili Avukat Uğur Kızılca; bu silahları Genel Kurmay personeline dağıtmadığınızı bi 
dahlinizin olmadığını beyan ettiniz. Bu bide Nöbetçi Amiri'ni değiştirme hikayesi var Denizci 
olmasın, Karacı olsun şeklinde ondaki dahliniz nedir?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Onu anlattığım gibi Uğur bey 
yani Denizci olup olmaması konusunda o gün herhangi bi şekilde bi talimatım olmadı, benim ordaki 
talimatım şudur ve yaptığım işlem şudur. O günkü Nöbetçi Amiri Denizci'dir Cuma günüdür Pazartesi 
günkü Nöbetçi Amiri'ne bakın, Pazartesi günkü Nöbetçi Amiri Cuma günü nöbet tutsun verdiğim 
talimat budur"

İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bide bu 
Maltepe Askeri Lisesi'nde evci çıktınız mı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evci çıktım evet, teyzeme evci 
çıktım"

İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Teyzenize 
çıktınız. Peki kaydolmaya babanızla mı gittiniz, bi başkasıyla mı gittiniz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Babamla gittim babamla"
İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bu o 

zaman Savcılık"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben o zaman okulda kaldım, 

babam bi otelde kaldı o, okulda kaldığım süre zarfında gittiğimin ertesi gününde Tolga Yarbay'la 
tanıştım ondan sonrada bütün Hastane muayenelerine Tolga Yarbay'la beraber gittik o zaman"

İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bu vermiş 
olduğunuz şeyler kabul etmediğiniz Savcılık ifadesinde de aynen geçiyo, bide bi görüntünüz var bu 
Kara Kuvvetleri Komutanlığı'ndan gelen bi mühimmatlar var ve siz Özel Kuvvetlere orda tevzi 
yapıyosunuz, yönlendiriyorsunuz o fotoğrafları gördünüz mü bilmiyorum"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Görmedim bilmiyorum"
İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "O Kara 

Kuvvetle şey Helikopterle gelen mühimmatların dağıtımı ve tevzini siz mi yaptınız"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben öyle bir şey yaptığımı 

hatırlamıyorum"
İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Siz 

yönlendirmediniz mi?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hiç kimseye mühimmat 

dağıtmadım açık ve net söylüyorum"
İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Gördünüz 

mu o mühimmatları indirilirken?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Nerden bahsettiğinizi şuanda 

algılayamadım ama hatırlamıyorum, görüntüleri gördükten sonrada bi sonraki celsede sorunuza net bi 
şekilde cevap verebilirim diye düşünüyorum"

İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bu Yusuf 
Özbek var, Binbaşı onun derdest edilmesi yurakda gözetim altına alınması var onunla ilgili bilgi ve 
görgünüz nedir. O sizi de görmüş orda"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bi saniye Yusuf Özbek'i bana 
bi hatırlatabilir misiniz, isim olarak herkesi çok net hatırlıyorum ama kim olduğunu şuanda 
çıkartamadım, ha protokolde ki Yusuf, benim Yusuf Özbek'le hiç bi şeklide bi dahlim, bi irtibatım bi 
şeyim olmadı, yani nasıl bi de derdest edilmesinde beni gördü, ne zaman gördü bilmiyorum öyle bi 
şey söylediyse yanlış söylemiştir. Asla öyle bi şeye katılmıyorum öyle bi şey mümkün değil"

İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Anladım, 
sayın Başkan bu mühimmatların getirildiğine dair bir görüntü var ama daha sonra arz edebiliriz veya 
gördükten sonra"

Başkan Oğuz DİK: "Evet, sonra akalım"
İçişleri Bakanlığı Vekili Av. Uğur KIZILCA Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Tamam 

sayın Başkanım"
Başkan Oğuz DİK: "Evet Avukat bey buyurun"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Avukat Zeki Kaplan bir kısım Gaziler vekiliyim; bu ikinci bi telefonunuz var, diğer 
telefon 5685'le biten o telefonu kim kullanıyo du?"
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Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Eski nişanlım"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "İsmi ne?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Esra"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Şimdi sorum şöyle siz biraz önce Avukatınız da baya bi aynı soruyu 8 - 9 defa değişik 
şekilde sordu Güvenlik Kamera, Güvenlik kameralarını veya diğer şeyleri imha edebilirdi diye. Biraz 
öncede sizin bi cümlenizde güzel bi cümleniz vardı. Dediniz ki 50 katlı binada 25'nci kattayız 25'nci 
katta yangın var bu yangın esnasında siz Niti Elektronik Güvenlik Firmasını niçin aradınız?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben mi aradım onlar mı beni 
aradı"

Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Tamam ni yani bi görüşme oldu"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "O yangın esnasında bu görüşmenin"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ama bakın ben, ben mi aradım, 

onlar mı beni aradı bu çok önemli"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Yani burdaki görüşmede"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben aramadım, ben ordaki"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Size anlattım, yani burdaki görüşmede onlar sizi aradı veya siz aradınız bu görüşmede 
ne konuştunuz önemli"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Komutanım nerdesiniz dedi 
arayın Niti Firması'nın sahibi İlker beydir"

Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Komutanım nerdesiniz diye 
sordu, bende Karargah'ta olduğumu söyledim onun haricinde herhangi"

Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yani gece vakti darbe gecesi ne için aradı, sadece bunun için mi aradı, saat 1, 2'den 
bahsediyoruz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bunun için aradı çünkü eşi eski 
nişanlımın hastasıdır. Ailecekte görüşürüz ondan dolayı aramıştır başka bir sebebi yok. Yani sizin 
dediğiniz gibi herhangi baka bi işsel bi anlamda aramadı insani bi anlamda aradı"

Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet, siz yakalandıktan sonra telefonunuzu başka bi telefona yönlendirdiniz mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hayır"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Yönlendirmediniz mi?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hayır"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Aynı firma, aynı firma sizin bulunduğunuz Genel Kurmay'ın güvenlik işiyle ilgili 
herhangi bi işlem yapıyor mu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yapıyor"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Yapıyor, peki bu gör, bu olaydan hemen akabinde 17 ve 18'inde diğer telefondan yani 
nişanlım dediğiniz kişiyle 4, 5, 6 defa bu firmanın görüşmeleri var uzunu uzun"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bakın görüşen firma değil 
görüşen şahıstır. İlker'in eşi"

Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Sonuçta firma gözüktüğü için soruyorum"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İlker'in eşi muhtemelen onu 
aramıştır yani ben zaten o esnada gözaltındayım herhangi bi şekilde ne bilgim var ne dahlim var ilk 
defada şimdi sizden duyuyorum"
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Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet, bu 17 Temmuz'daki bi 23:18'de ki bi görüşmede arama yönlendirme diyo yani sizi 
arayan birisi telefonunuz galiba yönlendirilmiş, yönlendirilmediğinden, yönlendirmediğinden nizden 
eminmisiniz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ne zaman bi daha tarih söyler 
misiniz"

Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "17 Temmuz 23:28"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "23:18"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "23:18'de Alaaddin Boyar sizi arıyor fakat telefon yönlendirilerek, Esra hanıma 
yönlendiriliyor. Yani bunu"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "O esnada telefonum Emniyette 
benim hiç bi şekilde dahlim yok"

Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yani Emniyet yönlendirmiş olabilir mi o zaman"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bilmiyorum"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Bilmiyorsunuz"
Başkan Oğuz DİK: "Evet"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Diğer sorum efendim, son sorum"
Başkan Oğuz DİK: "Buyurun"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Bu 15 Temmuz'da biraz önce Süleyman bey kısmen sordu ama siz o gün Ata Online 
Menkul Kıymetler A.Ş. yani bi Borsacıylan Borsa Firmasıylan 18 dakika civarında bir şey 
görüşüyorsunuz saat 15:54'te ne konuştunuz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Önceki görüşmelerime de 
bakılırsa benim defalarca görüştüğüm 10 senedir de orda işlem yaptığım"

Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Önceki görüş, son 10 - 15 güne baktım hiçbi görüşmeniz yok bu firmaylan kısa süreli 
burda bi 15 dakikalık görüşme var böyle bi olay öncesi, burda bi şüphe var"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Önceki 10 - 15 güne baktığınız 
zaman Bayram tatilidir. Kapalıdır zaten görüşemem daha önceki görüşmeler bakarsanız ondan sonra 
sorun sorunuzu cevaplayım"

Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yani o görüşmede sunu, görüşme önemli değil, görüşmenin içeriğinde 15 dakikada siz 
herhangi bir"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bekletiyorlar aradığınız zaman"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Soru sormadım, soruyu sorayım"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Aradığını, aradığınız zaman 

bekletiyorlar, müzik sesi dinliyorsunuz başka bir şey yok"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Tamam, so, soruyu sorayım, yani ne gi, bizim amacım, benim amacım şu ordaki 
görüşmede herhangi bir yatırımla ilgili bir yönlendirme yaptınız mı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hatırlamıyorum"
Bir Kısım Müştekiler Vekili Av. Mehmet Zeki KAPLAN Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Hatırlamıyorsunuz, başka sorum yok sayın Başkanım"
Başkan Oğuz DİK: "Evet, buyurun Avukat bey"
Milli Savunma Bakanlığı Vekili Av. Hasan Oğuz ALTINKAYNAK Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Milli Savunma Bakanlığı vekili Avukat Hasan Oğuz Altınkaynak; sanık Gökhan Eski 
bende şunu soracağım, özellikle İddianamede görmüşünüzdür. Doğan Üstüntaş, Cengiz AYDIN, 
Serkan Candan ve Cahit Hükey sizin hakkınızda aleyhe olan beyanları var özellikle şu beyanı ben 
tutanaklarda geçmesi için sormak istiyorum, Karargahı koruyacağız, önümüzde Asker,  Polis, sivil, 
MİT fark etmez kim gelirse vurun, böyle bi talimat verdiniz mi?"
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Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Vermediğimi açık ve net bi 
şekilde söyledim"

Milli Savunma Bakanlığı Vekili Av. Hasan Oğuz ALTINKAYNAK Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Peki herhangi bi şekilde sizine size, buyurun"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bir, Doğan Üstüntaş'ın bu 
şekilde bir ifadesi yoktur. Yanlış yerden yanlış şeyi yapıyorsunuz. İki, bu bununla ilgili"

Milli Savunma Bakanlığı Vekili Av. Hasan Oğuz ALTINKAYNAK Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Yok o onda ona benzer bir ifadesi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bi dakka bi soru sordunuz 
cevap veriyim"

Milli Savunma Bakanlığı Vekili Av. Hasan Oğuz ALTINKAYNAK Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Buyurun"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İki bu emir nere, ne zaman 
nerede verilmiştir. Üç, emir ve, emir veril verilen yerde böyle bi şey olma ihtimali var mıdır. Dört, 
bahsettiğiniz yerde diyosunuz ki  kim 2 tane Uzman Çavuş söylüyosunuz burda ismimi söyleyip, iftira 
attırıp defolup gittiler, onlar"

Milli Savunma Bakanlığı Vekili Av. Hasan Oğuz ALTINKAYNAK Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Peki size karşı bi kastları olabi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bakın sorunuza cevap ver, 
vermedim bitiriyim ondan sonra devam edelim"

Milli Savunma Bakanlığı Vekili Av. Hasan Oğuz ALTINKAYNAK Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Evet buyurun"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Eğer ben darbeciysem, eğer 
böyle bir emir veriyorsam ya burdan şu duvar kadar mesafede onlarca Özel Kuvvetler Personeli var, 
orda tank var, orda Zırhlı Araç var, ön tarafında bi sürüü ilersinde 100 metre ilersinde Nizamiye var bi 
sürü insan var, nasıl bi saikle nasıl bi şeyle nereyi hedef göstererek böyle bi emir verebilirim, böyle 
saçma sapan bi şey olamaz. Azıcık Karargah'a bırakın gidip keşif yapmayı, Uydu görüntüsünden 
fotoğrafa bakan bi insan böyle bi şeyin olamayacağını bilir de görür de. Ve buna ben kesinlikle ve 
kesinlikle reddediyorum iftiradan başka bi şeyde değil"

Milli Savunma Bakanlığı Vekili Av. Hasan Oğuz ALTINKAYNAK Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Başkanım bi de şunu soracağım çok özür dileyerek. Emre Karslı'nın burda dinlenirken 
bunu kabul edecek mi onu sormak istiyorum ben sanığa"

Başkan Oğuz DİK: "Buyurun"
Milli Savunma Bakanlığı Vekili Av. Hasan Oğuz ALTINKAYNAK Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "İşte Partigöç gelerek Terör tehdidi var Gökhan Eski'yi bulun ve onun talimatlarına uyun 
şeklinde bi beyanı vardı burda özellikle işte çevrede ki emniyeti alması anlamında bu beyanı kabul 
ediyor musunuz. Emre Karslı'nın"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben öyle bir şey duymadım, 
Emre Karslı evet burda öyle dedi ama zaten Partigöç Paşa'da o ge Karargah'ta gördüklerini denk 
geldiklerini aynı benzer şekilde emir verdiğini söylüyo ama ben ona şahit olmadım. bunları"

Milli Savunma Bakanlığı Vekili Av. Hasan Oğuz ALTINKAYNAK Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Peki Partigöç böyle bi talimat vermiş midir sizce?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bilmiyorum, yorum yapamam"
Milli Savunma Bakanlığı Vekili Av. Hasan Oğuz ALTINKAYNAK Sesli ve Görüntülü 

Beyanında: "Teşekkür ediyorum"
Başkan Oğuz DİK: "Evet Savcı bey buyurun"
Cumhuriyet Savcısı Bülent KARAKUŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Gökhan Eski 

huzurda alınan beyanında, Savcılık'ta Avukat huzurunda alınan ifadesini ve Sulh Ceza Hakimliği'nde 
alınan ifadesini kabul etmedi. Yalnız kendisinin Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı'nın 41157 
Soruşturma kapsamında tanık olarak alınan beyanında FETÖ örgütü üyesi olduğunu kabul ettiğine 
dair beyanlar vardır"

Başkan Oğuz DİK: "Evet o beyanları alalım, bi bakalım"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Etmedim sayın Savcım, şöyle 

arz edeyim"
Cumhuriyet Savcısı Bülent KARAKUŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: "O beyanları 

dosyaya sunmak istiyorum"
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Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tarihini söyler misiniz onun"
Başkan Oğuz DİK: "8"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "8 Mart Dünya Kadınlar 

gününde beni gene zorla aldılar Ankara'ya getirdiler, Avukat talep ettim, Avukat kabul edilmedi"
Cumhuriyet Savcısı Bülent KARAKUŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Tanık Avukat 

huzurunda alındı"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bana tanık olduğum vesaire bi 

şey söylenmedi"
Başkan Oğuz DİK: "Evet Gökhan okuyorum; (Sanığın 8 Mart' tarihinde ki ifadesi okundu) 

8/3/2017 tarihli beyanın, tanık sıfatıyla"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Avukat imzası var mı sayın 

Başkanım birincisi bu"
Başkan Oğuz DİK: "Tanıkta Avukat kullanılmıyoru"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben Avukat istedim, Avukat, 

tanık ifadem alındığı sölemendi ve bu ifadeyi alan Muhammet Ali Korkmaz Savcı'mdı, orda 
kendisine bi şey bilmediğimi vesaire hepsini söyledim. Dosyanın içerisinde basından almış olduğu bi 
takım ifadeler vardı, onu yazdılar. Ben hiç bi şekilde hiçbi ifade vermedim, hiçbi şeyde açıklamadım, 
hiçbi şeyde söylemedim orda"

Başkan Oğuz DİK: "Tamam, burdan soru alalım Tolga bey buyurun"
Sanık Baki KAVUN Müdafi Av. Tolga CANGÜLOĞLU Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"Şimdi kameralardan Tümgeneral Baki Kavun'u gördüğünüzü beyan ettiniz, benim 2 tane 
sorum vardı zaten bi tanesini meslektaşımız sordu, yarım edebilme kabiliyetiniz var mıydı, siz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yok maalesef"
Sanık Baki KAVUN Müdafi Av. Tolga CANGÜLOĞLU Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"Evet olmadığını söylediniz. Saat kaçtı gördüğünüz saat dilimi"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yani bunu tam o esnada 

bilmiyodum 4'de yakın bi zaman gördüğümü hatırlıyorum ama İddianameden baktım 3:54, 3:55 o 
civarlardı, çünkü"

Başkan Oğuz DİK: "Ne olarak algıladın peki bu hareketi saat 5'te darbe olduğunu diye 
anladında, 4'te ki bu hareketi ne olarak algıladın?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Başkanım 4:55 o esnada zaten 
tam ekrana bakı"

Başkan Oğuz DİK: "3:55"
Sanık Baki KAVUN Müdafi Av. Tolga CANGÜLOĞLU Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"3:55"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Peki, düzeltiyorum 3:55 o esna"
Başkan Oğuz DİK: "Sen 5'te dedin bak hafızam yanılmaz 5'te söyledin"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bakın, e tamam ben 5'te ilk 

defa"
Başkan Oğuz DİK: "Ne algıladın bu hareketi"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Valla herhangi bir şey çok 

fazla bi şey algılamadım açıkça ve net bi şekilde söyliyim, şöyle bi sıkıntı, şöyle bir sıkıntı hissettim 
yani Karargah'ta ordaki personelin söylediği, katlara dağılmış siviller vesaireler vardı, ne maksatla 
tekrar katlarda dolaştığı ve Baki Paşayı niye götürüyolar onuda algılayamadım bi problem var. Bu 
katlarda dolaşılıyo, bu katlarda olanlar derdest ediliyo vesaire diye düşündüm ondan sonra başkada 
herhangi bi şekilde (sesler üst üste geldiği için son kelimeler anlaşılamamıştır)"

Sanık Baki KAVUN Müdafi Av. Tolga CANGÜLOĞLU Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Yani derdest edilme olayı olarak algıladınız doğru mu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet onu öyle algıladım"
Sanık Baki KAVUN Müdafi Av. Tolga CANGÜLOĞLU Sesli ve Görüntülü 

Beyanında:"Tamam. Peki bu derdest edilme olayındaki görüntüsü nasıldı, yanında kimler vardı 
hatırlıyor musunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tolga bey hatırlamıyorum 
inanın detaylı bi şekilde bakmadım"

Sanık Baki KAVUN Müdafi Av. Tolga CANGÜLOĞLU Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Silahlı mıydı değil miydi?"
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Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Şundan dolayı bakmadım bian 
önce bende orda bi tepki gösteriyim ve ordan uzaklaşalım istediğim için çok öyle detaylı bi şekilde 
inceleme bakma fırsatımda olmadı, öyle bi o anda ihtiyaçta hissetmedim önceliğim başkaydı çünkü"

Sanık Baki KAVUN Müdafi Av. Tolga CANGÜLOĞLU Sesli ve Görüntülü 
Beyanında:"Anladım tamam başka bi sorum yok"

Başkan Oğuz DİK: "Şu fotoğrafı birlikte değerlendirin de Özel Kuvvetçilerle orda bi 
görüntün var"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet sayın Başkanım bu saat 
On İki Buçuk civarında Karargaha girdiğimde bahsettiğim görüntü. Bu esnada Ertuğrul Gazi Paşa'nın 
odasının olduğu yer burası ordan kapının açılıp ve birilerinin çıktığını gördüm. Bu tarafa doğru 
yöneldim Hakkı Başçavuş'un içlerinde tanıdığım hatırladığım kişi olarak o, sonrasında döndüm şurda 
şöyle bi turladım ne oluyo vesaire diye, yukardan bi takım Özel Kuvvetlerden birisi iniyodu ona 
sordum Destek Kıtaları'na gittiklerini söyleyince başımı öne eğ eğdim yukarı çıktım odama gittim"

Sanık Fatih OKUTUR Müdafi Av. Özay ARIKAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Şimdi Savcılık ifadenizi izah ettiniz. Savcılık ifadenizde müvekkilimle ilgili 2 tane cümle var. 
Müvekkilimle ilgili değil ama müvekkilimle sonra ilgi kurulmaya çalışığı 2 cümle var"

Başkan Oğuz DİK: "Devlet Demir Yolları'nda"
Sanık Fatih OKUTUR Müdafi Av. Özay ARIKAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 

"Devlet Demir Yolları ve Nedim kod adlı. Şimdi Fatih Okutur burda onun savunması esnasında da 
sizde burdAYDINız onu dinlediniz. Daha önceden 15 Temmuz 2016 tarihinden önce Fatih Okutur'u 
gördünüz mü, tanır mısınız, konuşmuşluğunuz muhabbet etmişliğiniz var mıdır. Aynı mekanda aynı 
ortamda bulunmuşluğunuz var mıdır? İlk sorum bu"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hiç bi şekilde yok, Fatih 
Okutur buraya çıkıp ifade veren bu Mahkeme salonuna gelene kadar da Fatih Okutur'dan benim 
haberim yoktu. Herhangi bi şekilde Fatih Okutur'u tanımam etmem"

Sanık Fatih OKUTUR Müdafi Av. Özay ARIKAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Şimdi 23 Temmuz 2016 saat 02:45'te bir fotoğraf teşhis tutanağı adı altında bir belge var dosyada, 
burda şunu söylüyor bu tutanak, Gökhan Eski'nin ifadesinde Nedim Kod adlı isimli şahıs ile ilgili 
olarak yan ve ön profillerden oluşan 3 adet fotoğrafın Koruma İnfaz Memuru'nun huzurunda 
gösterilmesi üzerine, size bu tarihte 23 Temmuz 2016 saat 02:45'te fotoğraf gösterildi mi, fotoğraflar 
gösterildi mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Özay bey öncelik, öncelikle 
şunu söylemem lazım, benim ge Cezaevine girdiğim ilk gece bakın ben burda çok detaylandırmak 
istemedim ama Şubat 2017'ye kadar Ocak 2017'ye kadar oturamadım ve hali hazırda yaralarımın 
hepsi müzmin bi şekilde akıntılarım devam etmekte. Vücudumda bi çok yerde yanıklar var bi çok 
problemim var. Ben ilk defa ne zaman hastaneye revire çıktığımı da söyledim. Cezaevine girdiğimin 
ilk gecesi veya ertesi gün gece hatırlamıyorum söylediğiniz tarihi şuanda düşünmeye çalışıyorum 
onuda çok bilmiyorum, gece belki 10 - 15 dakkalık uyuklama sızmalarım esnasında paldır küldür 
demir kapılar açıldı, Gardiyanlar beni döverek dışarı çıkardılar. Ondan sonra Kapıaltı'na götürdüler 
orda polisler vardı eyvah dedim beni gene götürüyolar herhalde yani orda o anda değil herhangi bi 
şekilde bir resim bana ne isterlerse imzalatabilirlerdi onu geçin sizi orda görsem al şu tabancayı vur 
deseler çeker hiç düşünmeden sizi de vururdum. Resim falan görmedim bana orda bi şeyler 
imzalattılar o tartaklama esnasında resme benzer bi şey olduğunu şöyle algılıyorum turuncu renkli bi 
şey vardı ama benim kendi resmim miydi, başka bir şey miydi inanın bilmiyorum. Onu görme ayırt 
etme imkan kabiliyetine ve o algı yeteneğine kesinlikle sahip değildim, koğuştan nasıl alındığımı, 
nasıl götürüldüğümü, ne olduğunu o gün F1, 1, 5:50'ydi zannedersem koğuşta benimle beraber kalan 
2 kişi vardı, onlarda çok iyi biliyorlar gerekirse bu salonda onlarda ifadelerine başvurulabilir"

Sanık Fatih OKUTUR Müdafi Av. Özay ARIKAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Diğer sorum"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Teşhis ettiğim kişinin ne 
yüzünü gördüm, ne başka bi şeyini, bana orda 3 - 4 tane evrak imzalatıldı hepsini imzaladım, başka ne 
konsa önüme de hiç gözümün içine bakmaz çatır çatırda imzalardım, yeter ki beni alıp Emniyete 
götürmesinler yeter ki tekrar götürüp o koğuşa tıksınlar"

Sanık Fatih OKUTUR Müdafi Av. Özay ARIKAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Diğer sorularımın cevaplarını da bu izahatınızda verdiniz. Sayın Başkanım bu anlamda Fatih Okutur 
bağlamında kısa bir talebim olacak, malumunuz Fatih Okutur'un suçlamaları dosyada belli, sevk 
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maddeleri belli ve bu teşhis tutanağı dışında da Fatih Okutur'la ilgili somut hiç bir veri yok ve 500 
gündür Fatih Okutur Gökhan Eski'yle yüzleşmeyi bekliyordu. Soruşturma aşamasında da bu yönde 
talepleri vardı, reddedilmişti ve bu gün burda yüzleştiler bu durumun tahliyeye yönelik tahliye 
değerlendirmesi yapılırken dikkate alınmasını ve Fatih Okutur'un tahliye edilmesini saygılarımla arz 
ve talep ederim"

Başkan Oğuz DİK: "Evet, Gökhan şimdi Gardiyanlara attın tuttun, şimdi burda nasıl rahat 
konuşuyorsun yine Gardiyanların içine gideceksin bende onu merak ettim"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın Başkanım yani"
Başkan Oğuz DİK: "Şimdi o Gardiyan dövecek olsa yine döver seni eğer"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bakın ben 2 yerde konuştum, 

sayın Başkanım beni dövüyorlar zaten ben dövmüyorlar demiyorum ki, beni zaten gene alıp 
götürüyorlar"

Başkan Oğuz DİK: "Yani niye şimdi niye açıklıyorsun"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evraklarımı zaten testik (sesler 

üst üste geldiği için bir kelime tam olarak anlaşılamamış olmakla birlikte) ediyor"
Başkan Oğuz DİK: "O cesaretin nereden geldi yani onu merak ettik yani"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın Başkanım bi daha 

konuşma fırsatım yok, ben 2 kere konuştum, Sulh Ceza Hakimi karşısında kısmen konuştum. Burda 
da kaç aydır bunu bekliyorum tekrar konuştum, bundan sonrada bana kimse bi şey konuşturamaz"

Başkan Oğuz DİK: "Evet, şimdi Savcılık ifadenle, Savcılık ifadenle burda Ali Emre 
Erol'un ifadesini burda dinledik özellikle Komutanların sözünden çıkma dışarı, gine aynı şey bak, Ali 
Emre'yi burda dinledik o da öyle dedi Komutanım, zaten Komutanım söyledi, ifadende de aynı şey 
var ne diyorsun bu konuda? Yani bu tesadüf müymüş" 

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben burdaki ifademde öyle bir 
şey söylemedim, (sesler üst üste geldiği için son kelimeler anlaşılamamıştır)"

Başkan Oğuz DİK: "Yok yok senin Savcılık ifadenle, Ali Emre Erol'un burdaki ifadesi"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bakın sav, Savcılık ifadesiyle 

ilgili hiçbi şeyi kabul etmediğimi açık ve net bi şekilde söyledim ama hala o ifadeyi konuşacaksak 
cevap vermeye çalışayım"

Başkan Oğuz DİK: "Buyurun Avukat bey"
Sanık Murat ENGİN Müdafi Av. Kerim KOÇER Sesli ve Görüntülü Beyanında: 

"İddianameye göre 15 Temmuz Saat 21:23'te, 16 Temmuz 1, 2, 4 ve 6'ncı saatler içerisinde 
görüntülerinizin İddianamede yer aldığını görüyoruz, siz bu görüntülerin Destek Kıtaları Görüntü 
İzleme Merkezi'nden alındığını söylüyorsunuz, buranın sorumlusunun Murat Pekgüler'mi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Destek Kıtaları Muhafız 
Taburu'na bağlı o gece normal şartlarda Tolga Kılıçarslan Yarbay ama Murat Pekgüler'de Tolga 
yaralandığı için otomatikman oranın sorumlusu ve o günkü Nöbetçi Amiri, Destek Kıtaları Nöbetçi 
Amiri"

Sanık Murat ENGİN Müdafi Av. Kerim KOÇER Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bu 
Görüntü Merkezi'nde nasıl bi işlem yapılıyor bu işlem oporosyonu bu oporosyonu yönetecek yeteneğe 
sahip midir?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kim Murat mı?"
Sanık Murat ENGİN Müdafi Av. Kerim KOÇER Sesli ve Görüntülü Beyanında: 

"Hayır, Görüntü Merkezi'nden alınan o bilgiler"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Orda çevre kameraları, bahçe 

kameraları vesaire vardır. Bina içine ait hiç bi şekilde bi kamera görüntüsü yoktur. Yani herhangi bi 
şekilde başka bi fonksiyonu da yoktur"

Sanık Murat ENGİN Müdafi Av. Kerim KOÇER Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Şimdi yine İddianameye göre bu görüntülerin Karargah Harekat Merkezinde çekildiğine dair ibareler 
vardır"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kerim bey hemen şunu 
söyliyim Genel Kurmay'da Silahlı Kuvvetler ham Harekat Merkezi apayrı bir yerdir.  Eksi üç'tedir işte 
onunla ilgili bi tok şey vardır. Burası Genel Kurmay'ın cari o güvenliğine yönelik kameraların olduğu 
basit bi ekranların olduğu yerdir. Bunun gibi Genel Kurmay Karargahı'nda en az 10 tane farklı yerde 
vardır"

Sanık Murat ENGİN Müdafi Av. Kerim KOÇER Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Evet, 
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yani Destek Kıtaları'ndaki bu Görüntü Merkezi ayrı, Karargah Harekat Merkezi"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Silahlı Kuvvetler Komuta 

Harekat Merkezi apayrı bir şey"
Sanık Murat ENGİN Müdafi Av. Kerim KOÇER Sesli ve Görüntülü Beyanında: 

"Merkezi farklı yer"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bu, bu Harekat Merkezi 

dedikleri Görüntü İzleme Merkezi o resimlerin olduğu ekranların olduğu yerden Dış Birliklerle hiçbi 
irtibat yoktur"

Sanık Murat ENGİN Müdafi Av. Kerim KOÇER Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yine 
İddianameye göre iki buçuk üç saatlik bir süre içersinde görüntüye girmeyenler hariç aşağı yukarı 20 
kişinin bu Destek Kıtaları Görüntü İzleme Merkezi'ne gelip gittiği ve bunların fotoğraflarının 
İddianameye konduğunu görüyoruz. Sorum şu ifadenizde ilk vardığınızda Görüntü İzleme Merkezi'ne 
herkesin iş başında olduğunu herhangi bir eksikliğin olmadığını söylediniz. Bu 20'ye yakın kişi 
burada görev almak için mi geldi yoksa olayın vahametini bilmediklerinden veya tereddütte 
düştüklerinden bunu öğrenmek için öğrendikleri zaman, zaman zaman orada devamı"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Oraya görev almak için 
gelebilme ihtimalleri yok. Sadece meraklarından giriş çıkış yapmışlardır. Ordaki kamera kayıtları 
sağlamdır. Giren kişilerin kaç dakka girip kaç dakka içinde çıktıkları ne yaptıkları ordaki görevli 
personelle bi iletişim kurup kurumadıkları konuşulduğu hepsi bellidir. Ben akan görüntüleri 
görmedim bilmiyorum ama benim orda bulunduğum sürece oraya giren çıkanları çok fazla fark 
etmemekle birlikte giren çıkan kimsede hiç bi şekilde görev yapan personelle muhatap olamamıştır"

Sanık Murat ENGİN Müdafi Av. Kerim KOÇER Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bir 
eylem ikaz uyarısı aldığınızı söylediniz, bu eylem ikaz uyarısı nereden geldi ve sadece size mi geldi 
yoksa Genel Kurmay'ın ilgili dairelerine bir dağıtımın bir parçası olarak mı size geldi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben İstihbarat Başkanlığı'ndan 
geldiğini hatırlıyorum fakat İstihbarat Başkanlığına bu bilgi Emniyet'ten mi geldi, MİT'ten mi geldi 
bilmiyorum. Türkiye genelinde hangi Birliklere yayınlandı onuda bilmiyorum ama şunu biliyorum 
Destek Kıtalarına ve bağlı Birliklerine ve Emniyet Subaylığı olarak bana geldi. Bunun haricinde bana 
ve oraya geldiyse Anıtkabir'e mutlaka gitmiştir. Foto Filim Merkezine mutlaka gitmiştir yani Genel 
Sekreterlik bağlı kurullarına mutlaka gitmiştir ama diğer başkanlıklara diğer dairelere gitmiş midir 
bilmiyorum"

Sanık Murat MALA Müdafi Av. Ersal YÜCEL Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Yaşadığınız size yaşatılanlar nedeniyle önceki ifadelerinizde Nöbetçi Amiri değişikliği ile ilgili 
açıklamalarınızı niteliğini değiştirmek suretiyle aktardınız. Nöbetçi Amiri'nin değiştirilmesi ile ilgili 
prosedür örneğin Salı günü nöbetçi değiştirilecekse yerine yada Cuma günü değiştirilecek ise onun 
yerine hangi günün nöbetçisi görevlendirilir. Bu kısmı kayda geçecek Murat Mala ile ilgili olan 
şekilde lütfen açıklarmısınız?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yönergede il, Nöbet 
Yönergelerine göre eğer Cuma günkü nöbetçi değişecek ise Pazartesi günkü nöbetçi ile değişilir. 
Bunun yedek bi nöbetçisi varsa hiç Pazartesiye bakılmaz direk yedek nöbetçi devreye sokulur ama 
yoksa ilk hafta içi olan nöbet, ilk hafta içi diğer nöbetçiyle değiştirilir. Salı günkü nöbetçi değişecekse 
eğer yedeği yoksa acil bir durumsa nöbet değişikliği olacaksa Çarşamba gün günkü nöbetçi ile 
değşitirilir"

Sanık Murat MALA Müdafi Av. Ersal YÜCEL Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Murat 
Mala'nın sizden nöbet değişikliği ile ilgili herhangi bir talebi oldu mu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Olmadı"
Sanık Murat MALA Müdafi Av. Ersal YÜCEL Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yada 

Murat Mala'nın Pazartesi günü nöbetçi iken Cumartesi gününe nöbetinin alınmasından haberi önceden 
var mıydı, direnme kabul etmeme gibi bir hakkı var mıydı, bir diğer değişle nöbet değişikliğini kabul 
etmek zorundamıydı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Nöbet değişikliğini kabul 
etmek zorunda kaldı, yaşanan sürece burda ifademde anlattım Murat Mala nöbet değişikliğini 
duyduğunda memnun olmadı kabul etmek istemedi,  direnç göstermeye çalıştı fakat yaşanan 
gelişmeler onun istediği şekilde olmadı bu nöbet değişikliği yaşanmak zorunda kaldı"

Sanık Murat MALA Müdafi Av. Ersal YÜCEL Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Nöbetçi Amirliği'nin Kışla emniyetine yönelik herhangi bir görevi var mı, Nöbetçi Amiri'nin 
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emrinde herhangi bir Askeri Birlik var mı, Nöbetçi Amirliği silahlı bir nöbet mi, ne zamandan beri 
silahsız?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bunların hepsini ifademde de 
açıklamaya çalıştım Nöbetçi Amirliği'nin diğer Kışla'lardaki Nöbetçi Amirleleriye Amirleri'yle 
karıştırılmaması lazım. Bir Tugay'da Nöbetçi Amiri o Tugay'ın en tepesindedir. Mevcut Harekat 
Merkezi mesaj alıp vermeler, gelen emirler, ordaki Askerler, Rütbeliler hepsi ona bağlıdır. Çıkar 
akşam yoklama alır. Yemeklerini nezaret eder vesaire ama Genel Kurmay'daki işleyiş farklıdır. Genel 
Kurmay'da 3 tane Nöbetçi Amiri vardır. Genel Kurmay Nöbetçi Amiri, Destek Kıtaları Nöbetçi 
Amiri, Milli Savunma Bakanlığı Nöbetçi Amiri. Murat Mala bu 3 Nöbetçi Amirlerinin Amirliğinden 
bir tanesidir adı Nöbetçi Amirliğidir. Hiç bir fonksiyonu yoktur. Silahı yoktur. Ben ordaki silahı 1 
sene önce herhangi bi kaza yaşanmasın diye Amirlerime danışarak şifai emirlerini alarak ordan 
kaldırdım çünkü eski bir silah vardı her an bi silah kazası yaşanabilirdi, o bölgeden bi problem 
olmasın diye ben onu Destek Kıtaları'na iade ettim. 1 senedir de silahı falan yok"

Sanık Murat MALA Müdafi Av. Ersal YÜCEL Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Emrinde herhangi bir Askeri Birlik var mı"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Askeri Birlik değil bir tane 
Er'de yok, çay kahve almaya yerine bırakacağı adam bile yok, Nöbetçi Amir Yardımcısı karşı 
odadadır. Onunla birlikte sabaha kadar otururlar kendi yerlerinde o kadar herhangi bi şekilde bi tekmil 
almazlar, bi faaliyet icra etmezler"

Sanık Murat MALA Müdafi Av. Ersal YÜCEL Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Teşekkür ederim efendim"

Sanık Muhammet USLU müdafi Av. Melike SOYDAŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Gekhan bey işkence ile alındığı için huzurda reddettiğiniz Emniyet'teki ifadenizde kod ismi geçen"

Başkan Oğuz DİK: "Cumhuriyet Savcısı huzurunda yalnız"
Sanık Muhammet USLU müdafi Av. Melike SOYDAŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: 

"Kaç kişi var, bu kod ismi geçenlerden birinin yani geçenlerin gerçek isimlerinin tutanağa ne olarak 
yazıldığı konusunda bi fikriniz var mı, hatırlıyor musunuz bunu? Mesela Murat kot kod ismi diye biri 
geçiyo"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Murat kod ismi diye geçti, 
İddianamede ondan sonra onun ismini öğrendim. Onuda İddianameden sonra burdaki Mahkeme 
sürecinde gördüm tanıdım"

Sanık Muhammet USLU müdafi Av. Melike SOYDAŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Muhammet Uslu'yu"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Muhammet Uslu olduğunu 12 
Mayıs 2017'de Polis"

Sanık Muhammet USLU müdafi Av. Melike SOYDAŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Onuda söyle (sesler üst üste geldiği için son kelime tam olarak anlaşılamamakla birlikte)"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kırıkkale Cezaevi'ne gelip 
herhangi bi bilgim görgüm olmadığını net bi şekilde kendilerine ifade etmeme rağmen oraya Murat, 
Muhammet Uslu açık ismini yazarak Murat kod adlı dediler. Önce Başbakanlık'ta çalışıyo diye bi 
çıktı aldılar. Ondan sonra yanlış yapmışız dediler Milli Eğitim Bakanlığı'nda çalışıyo diye bi daha 
düzeltip bi daha çıktı aldılar imza dediler. İmzalamak istemedim. Emniyete götürürüz dediler. Dedim 
verin ne imz ne istiyorsanız imzalarım, imzaladım ama zaten tarih 12 Mayıs 2017'dir. İddianame 
bundan bir ay önce bir buçuk ay önce zaten yayınlanmıştı"

Sanık Muhammet USLU müdafi Av. Melike SOYDAŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Öğrendiğiniz tarih bu yani evet onu söyleyin"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Niye öyle bi şey yapma 
ihtiyacı hissettiler onuda bilmiyorum zaten"

Sanık Muhammet USLU müdafi Av. Melike SOYDAŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"İddianameden sonra zaten gelip size bu şekilde bi tutanak tutuldu. Peki son bi sorum var. Radyo 
denen bi aletten bahsediliyo önceki tutanaklarda yani ifadenizde reddettiğiniz ifadede, bu Radyo 
denen cihazın bir araba kumandasına benzer, kapı kumandasına benzer bi şey olduğu yazılmış, size bu 
ifadeyi yaz yazdıkları zaman bu Radyo'nun neye benzediğini, Radyo denen cihazın neye benzediğini 
so tarif ettiler mi veya bakın alet budur gibi bi şey gösterdiler mi yoksa öyle yazıp geçtiler mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bi alet fal, bi alet falan 
görmedim, döve döve söylediler, döve döve öğrendim"
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Sanık Muhammet USLU müdafi Av. Melike SOYDAŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Tamam teşek"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Dayak yiye yiye öğrendim"
Sanık Muhammet USLU müdafi Av. Melike SOYDAŞ Sesli ve Görüntülü Beyanında: 

"Tamam teşekkür ederim"
Sanık Mehmet DİŞLİ Müdafi Av. Samet DURAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 

"Gökhan bey Sanık Fahri Kafkas huzurdaki ifadesinde Yarbay Hasan Yücel'in kendisine bir takım 
isimlerle ilgili bunlar hani dediğini beyan etti, sizde o gece farklı zamanlarda bi çok kez Hasan 
Yücel'le görüşmüşsünüz, Hasan Yücel'in böyle bir beyanına siz şahit oldunuz mu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hayır bana herhangi bir şekilde 
öyle bir şey söylemedi. Darbe'ye veya hainliğe yönelik hiç bi şekilde bi konuşmamızda olmadı Hasan 
Yücel'le hep ne yapabiliriz, ne edebiliriz tarzında bir şeyler konuştuk, konuştuğumuz şeyler ölçüsünde 
bi şeyler yapmaya çalıştık. Kendisi de bi şeyler yaptı, bende bi şeyler yapmaya çalşıtım"

Sanık Mehmet DİŞLİ Müdafi Av. Samet DURAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Peki 
o akşam gerek Görüntü İzleme Merkezi'nde iken gerekse Komuta katına çıktığınızda Komuta katında 
sivil kıyafetli uzun namlulu silah taşıyan kişiler gördünüz mü, gördüyseniz kim olduklarını biliyor 
musunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yok bilmiyorum ben ilk defa 
Komuta katına saat On İki Buçuk'tan sonra çıktım, dediğiniz tarzda birilerini çok fazla gördüğümü ve 
öyle bir şey gördüğümü hatırlamıyorum"

Sanık Mehmet DİŞLİ Müdafi Av. Samet DURAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Müvekkilim Mehmet Dişli Komuta katına çıktıktan çok kısa bir süre sonra sivil giyimli uzun 
namlulu silah taşıyan kişilerce rehin alındı"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Olabilir çünkü Genel Kurmay 
Karargahı'nda zaten koruma 40 - 50 kişi vardır. Bunların uzun namlulu silahları da vardır. Kısa 
namlulu silahları da vardır. Başta teknik bi takım cihazları da vardır. Sivilde giyerler, kamuflajda 
giyerler, uzun namluluda taşırlar, kısa namluda taşırlar, telsizde takarlar yani abes bi şey değil"

Sanık Mehmet DİŞLİ Müdafi Av. Samet DURAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Görevinizle ilgili olduğu için sorucam bu şahısların kim olduğunu biliyor musunuz diye sorucaktım, 
bide oraya nasıl gelmiş olabilirler acaba"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bilmiyorum herhangi bir şey 
söylemem şuanda doğru değil, hiç bi fikrim yok"

Sanık Mehmet DİŞLİ Müdafi Av. Samet DURAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Teşekkürler, teşekkürler Başkanım"

Sanık Hüseyin YILDIRIM Müdafi Av. Işıl YILMAZ AKMAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "İddianamede müvekkile sizin yani ilgili kısımlarda 2 tane ortak fotoğraf var, sizde gerçi 
ifade ettiniz ama ben tekrardan teyit etmek isterim. Saat 21:59'a ait 1503'ncü sayfadaki fotoğrafta, 
fotoğrafa ilişkin olarak bembeyaz kıyafetli birini gördüm ve İddianameyi açıklandıktan sonra Hüseyin 
Yıldırım olduğunu öğrendim dediniz. Bu durumda daha öncesine dair bir tanışıklığınızın olmadığını 
anlıyoruz. Doğru mudur?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ya ben onu o esnada tanımam 
mümkün değildi ordaki ortamdan dolayı zaten kim olduğunun bi önemi yoktu, gecenin karanlığında o 
loş ortamda bembeyaz parlayan bi adam var etrafta silahlar patlıyor, değil Hüseyin Yıldırım başka 
birisi de olsa aynı ikazı yapardım ortada dolaşma ortadan kaybol tarzında bir şey bağırdım ama ne 
bağırdığımı da hatırlamıyorum kendisi bu konuyla ilgili ne hatırlıyor ne söylüyorsa doğrudur"

Sanık Hüseyin YILDIRIM Müdafi Av. Işıl YILMAZ AKMAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Onun dışında"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ama onun haricinde bi 
diyaloğumuz bi konuşmamız olmadı sadece can emniyeti için kendisini ikaz ettim. Çokta kibar ikaz 
etmemişte olabilirim"

Sanık Hüseyin YILDIRIM Müdafi Av. Işıl YILMAZ AKMAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Teşekkürler, bi sorum daha var. Yine ortak fotoğraflardan 1507'nci sayfadaki ilk 
fotoğrafta 1A girişinde merdivenlerde ordaki fotoğraflarda gerçi müvekkilin adını zikretmediniz ama 
ben yinede sormak isterim, müvekkille birlikte çıkmak yada orda birlikte hareket etmek gibi bir 
durumunuz var mıydı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hayır asla, ben zaten bu akan 
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görüntüleri görmedim ama akan görüntüler görülürse benim ilk tepkim bi önceki sayfada 1506'da alta 
ki şeydir. Orda bi takım insanlar gördüm o bölgeye doğru gittim belki oda kendisi re orda onların 
içindeydi burdaki vermiş olduğu ifadeden öyle bi şeyler hatırlıyorum ama dikkatimi çektiğini 
hatırlamıyorum, şuanda da hatırlamıyorum. Sonrasında ben o yukardan inen Özel Kuvvetler 
Personeli'ne bi şey söylediğini ordaki ekibin Destek Kıtaları'na doğru gittiğini öğrenince de kafamı 
eğdim yukarı çıktım ondan sonrada odama gittim, odama gittiğimde de daha önce odamda derdest 
edilmiş olarak bulduğum Asker'i buldum ondan sonra onu tekrar dışarı çıkartım diye hatırlıyorum. 
Akan görüntüleri seyredersek yanlış bi şeyim varsa düzeltirim"

Sanık Hüseyin YILDIRIM Müdafi Av. Işıl YILMAZ AKMAN Sesli ve Görüntülü 
Beyanında: "Teşekkürler, iş bu ifadeyle müvekkilin ilgili olduğu iddia edilen kişilerinde ifadesi 
tamamlanmış olduğundan müvekkilin kimseyle hiçbir iş birliği yapmadığı ortaya konulmuş olup bu 
durumda tahliye taleplerimizinde birlikte değerlendirilmesini talep ediyorum"

Bir Kısım Sanıklar Müdafi Av. Özay ARIKAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Yaptığınız önceki görevinizle ilgili olucak sorum, diğer dosyalarda biz gördük ki Akıncı'ya Türksat'a 
15 Temmuz'dan 1 - 2 ay öncesinde keşif amacıyla işte MİT'ten yada belli Birliklerden gitmeler olmuş. 
Sizinde yaptığınız görev itibariyle Genel Kurmay Karargahı'nda bu yönde bir keşif bir çalışma Genel 
Kurmay dışındaki bir Birlik yada MİT tarafından böyle bir şeye şahit oldunuz mu? Hatırlıyor 
musunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Benim bildiğim kadarıyla 
denetleme maksatlı Ramazan a, Ramazan'dan önce Özel Kuvvetlerden gelen Albay'larım vardı, 2 tane 
onlara kart yetkileri falan verildiğini hatırlıyorum, onların Karargah'ta bi takım fiilleri ve 
denetlemeleri çalışmaları oldu ama içerikleri hakkında bilmiyorum kendileriyle bi görüşmemiz oldu 
mu onuda çok hatırlamıyorum ama ayak üstü görüşmüş olabiliriz. Bu tarz bi şey oldu onun haricinde 
MİT'ten veya başka bi yerden gelip de bu tarzda bi çalışma yapıldı mı hatırlamıyorum ama Genel  
Kurmay'ın Karargah Emniyeti'yle ilgili olarak  devam eden bi takım projeler çalışmalar vardı"

Bir Kısım Sanıklar Müdafi Av. Özay ARIKAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: " Özel 
Kuvvetlerden gelen 2 Albay daha önceki yıllarda da rutin bir uygulama mı bu"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hayır o, ben 4 senedir 
oradayım ilk defa böyle bir şeyle karşılaştım, böyle bir şeyi ilk defa biliyorum, daha önce böyle bir 
şey yaşamadım"

Bir Kısım Sanıklar Müdafi Av. Özay ARIKAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: 
"Zamanı'nı hatırlayabiliyor musunuz, ne kadar sürdü"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ya Mayıs'tı yani Nisan'ın 
15'inden sonra ama Ramazan ortasına kadar olan bi süreçti. İkisi aynı anda gelmedi diye hatırlıyorum 
ben, dönüşümlü geldiler diye hatırlıyorum ama emin değilim, kayıtları vardır. Bakmak lazım yani çok 
dikkat ettiğim bi şeyde olmadığı için şuanda çok böyle fulu hatırlıyorum"

Bir Kısım Sanıklar Müdafi Av. Özay ARIKAN Sesli ve Görüntülü Beyanında: " 
Teşekkür ederim"

Başkan Oğuz DİK: "Evet Cengiz soracak mısın? Tek darbeci seni söyledi ona göre başka 
bi şey yok söylediği"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Şimdi önce Gökhan"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben daha bi şey demedim 

Başkanım, öyle demedim"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Gökhan şimdi önce şunu soruyum, 

başından geçen tüm işkenceyle ilgili anlattığın şeyler için üzüldüm, kısmen bunları bizlerde yaşadık. 
Onlar için sana geçmiş olsun diliyorum, geçmiş olsun diyorum. Seninle bi husumetimiz var mı bizim 
yani birlikte çalışırken herhangi bir husumetimiz var mıydı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Birlikte çalışırken benim 
kimseyle bi husumetim yoktu ama şöyle bi husumetlerim vardı mevcut Karargah içerisinde çalışan 
Uzmanlar benden çok haz etmez niye işlerine karışırım, kendi personelimden Züleyha benden çok haz 
etmez niye kızın memuriyetini onaylamadım 3 ay 4 ay erteledim, Bayram Engin Yazar kendi 
personelimdir benden çok haz etmez niye sizin personel ihtiyacınız vardı, Destek Kıtaları Güney 
Nizamiye'ye personeli 6 aylığı'na görevlendirdim onun için sürgündü eziyetti ama katlandı"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Anladım"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yani ama sizinle bir bir herhangi 

bir şekilde bu 15 Temmuz öncesinde ve 15 Temmuz gecesi de dahil ne bi husumetimiz oldu ne başka 
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bi şey ama ben burdaki ifadelerinizden ve diğer şeylerden o basındaki ve diğer ifadelerden 
etkilendiğinizi"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yo onlardan etkilenmedim"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ve bi takım, bi takım, bi takım 

şeyleri sanki benim üstüme yıkmak için ekstra çaba sarf ettiğinizi hissettim"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır asla kesinlikle"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Gördüm, yanılıyorsam da ne 

deyim yani durumum ortada"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yo yanı yanılıyorsun, hayır hayır"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Durumumu arz etmeye 

çalıştım, siz beni tanıyorsunuz ben sizi tanıyorum"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hem Avukatınız yanıldı, hemde 

siz yanıldınız"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ama ben o gece sizin şöyle 

darbe yaptı bu böyle bi şey asla görmedim, şimdi Başkanım'da öyle diyo"
Başkan Oğuz DİK: "Ben öyle anladım yani"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben öyle bi şey, ben 

gördüğümü söylüyorum Başkanım bakın o gece"
Başkan Oğuz DİK: "Yani hiç bir tane darbeci bulamadık Ceniz'i üstüne de sabaha kadar 

darbeciler olarak getirtin"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ben"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın Başkanım benim öyle bir 

iddiam veya öyle bi söylemim yok, yalnız şuna sitem ettim. Sayın Cengiz AYDIN benim o gece ne 
darbe faaliyetimi gördünüz, neye şahit oldunuz da bana orda darbeci dediniz"

Başkan Oğuz DİK: "Yo eylemi, şeyleri değiştirdi dedi, görüntüleri hepsi o kadarda daha 
şey Gökhan sende söylediğini bunları söyledin biz duyduk"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "O söylediklerimde bi şey yok 
onları zaten kendisi söyledi, kendi söylediklerini burda tekrar ifade ettim"

Başkan Oğuz DİK: "Yok, yok"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ben müsaade ederseniz soruyum"
Başkan Oğuz DİK: "Buyurun bey efendi"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Şimdi siz tabi ki yani ben isim 

zikretmeyecektim ama biz bunu ke 4 tane isim söylediniz. Ben, siz sö isimleri söylediğiniz için 
cesaret alarak söylüyorum şimdi, ayın 13'ünde, ayın 13'ünde yani İddianamenizde yer alan ifadenizde 
yer alan ve sizinde burda ismimi zikrettiğiniz için söylüyorum ayın 13'ünde Mehmet Partigöç size, 
size ya bu günlerde 2 kere odanıza geldiğini söylüyo sizde bi emriniz var mı komutanım diyorsunuz 
ve size diyor ki çevre ha çevre güvenliği konusunda bu günlerde hassas ol bir, ikincisi"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yanlış"
Başkan Oğuz DİK: "O ifadeyi kabul etmiyor"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bir, ben öyle bir şey 

söylemedim, iki çevre emniyeti konusunda hassas ol diye bi şey söylemedim bunu eski ifadelerden 
başka yerlerden alıyorsunuz bir, ikincisi bu konuyu net bi şeklide Partigöç'ün kendisi buda ifadesinde 
açıkladı, o açıkladığı içinde ben hiçbi şey söylemedim, onun söylediğini de aynen kabul ediyorum. Ne 
dediğini bilmiyorum tutanaklarda bakarız ne söylüyorsa iyi kötü takip ettim yaşadığımızı abes 
haricinde başka bir şey sö"

Başkan Oğuz DİK: "Partigöç'ün bütün söyledikleri doğru mudur diyorsun?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hayır o olay doğrudur. Bütün 

söylediklerini bilmem ben yaşadığım şahit olduğum kısımla ilgili"
Başkan Oğuz DİK: "Seninle ilgili, yani senle ilgili"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Benle ilgili kısmını ordaki o 

günkü odama geldiği vesairesi, vesairesi doğrudur"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Tamam peki ben devam ediyorum 

ayın 14'ünde Doğan Öztürk'ün geldiği"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yok öyle bi şey"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Karargah'ta, Karargahta bi proje 

yaptığını dolayısıyla çevre emniyetiyle bi sıkıntı olup olmadığını sorduğunu, bunu Tolga Yarbay'la 
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paylaştın mı diyecektim, yani bu konuşulan konuları. Ayın on 15'nde de yine size Partigöç'ün Hazır 
Kıta'yı hazırlamanızı, Ani Müdahale Mangasını ta yani Nöbet Kulübelerine takviye, Nöbet 
Kulübelerini takviye edin"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben burda ifadeyi az önce 
verdim. Hiç bu söylediklerinizden bahsetmedim hiç öyle bi şeyde demedim nerden çıkartıyorsunuz 
bilmiyorum"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır, İddianamenizde var"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kabul etmediğim şey söylüyo, 

kabul etmediğim şeyleri söylüyorsunuz"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bunları şeyle paylaştınız mı?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kabul etmediğim şeyleri 

söylüyorsunuz"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Tamam devam ediyorum"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kabul etmediğim şeyleri 

söylüyorsunuz yani ben öyle şeyler söylemedim"
Başkan Oğuz DİK: "Bence Cengiz sen burdaki söylediklerinden söyle yani"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Burda söylediğimden az önce 

konuş (sesler üst üste geldiğinden konuşmanın devamı anlaşılamamıştır)"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Devam ediyorum ben şimdi 

bunlarla birleştiricem, siz"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yorum yapacaksanız yapın 

yorumlarınızı"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır Genel Kurmay 

Karargahı'nda şimdi bu isimleri söyledikten sonra yani bunları söyledikten sonra siz şunu dediniz 
benim, benim Genel Kurmay, Genel Kurmay çevre emniyetiyle herhangi bi sor sorumluğum ve 
yetkim yok dediniz"

Başkan Oğuz DİK: "Evet bütün sorumluluk Cengiz AYDIN'da dedi"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Evet bütün sorumluluk yok 

dediniz, ama dönüyoruz bakıyoruz ki yine bi takım"
Başkan Oğuz DİK: "Silahlar dağıtılıyor, bilmem ne oluyor"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bi takım insanları alıyorsunuz 15 

Temmuz günü Destek Kıtaları'na ait olan Doldur Boşalt İstasyonu'na gidiyorsunuz, yanınıza 
Muhammet Üsteğmen'i alarak silahla, Silahlıktaki Uzman diyosunuz ki silah götürdünüz oraya 
götürdüğünüz insanlara silah dağıtın silah verin. Çocuk diyo ki bi emir yok, siz diyorsunuz ki ya ne 
emri ya tatbikat var işte tatbikat olduğunu söylüyorum sana diyo ve silah dağıtıyoBu olay doğru mu"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bakın aynı şeyi yapıyorsunuz, 
Başkan beyin ağzı üzerinden, hayır öyle bir şey yok, öyle bir şey söyledim mi ben az önce ifademi 
verdim"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır bu olay doğru mu, ben sana 
soruyorum"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Öyle bir şey hayır değil"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Siz ordan"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben evet ordaydım, ben evet 

ordaydım ama bu söylediğiniz şekilde bi olay gerçekleşmedi"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Peki silah, silah dağıttınız mı orda, 

silah personelin silah almasını sağladınız mı, Karargah'tan gelen personelin"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Karargah'tan gelen personel 

ordan silah aldığında evet ben ordaydım"
Başkan Oğuz DİK: "Bunu söyledi"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben ordayken"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Tamam. Peki bunu Tolga Yarbay'a 

çünkü biraz evvel"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Söyledim, söyledim"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Tolga Yarbay'a bunu Tolga 

Yarbay'a bunun Tolga Yarbay'dan bu olayın Tolga Yarbay'dan haberi var mı? O onu orda dediniz ki o 
dağıtma esnasında yani 9'ü çeyrek geçiyo 21:15'te"
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Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bakın, ben bu olaydan ben 
haberdar değilim ki, haberdar olmadığım şeyi Tolga'ya nasıl söyleyim"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ama şimdi bu sizin çok samimi"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ama sen bişey sordun ben 

cevap vermeye çalışıyorum bitiriyim"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ben bitirmedim ki, şimdi siz Tolga 

Yarbay'lan beraberdiniz. O ordan ayrıldı, ordan ayrıldı siz Doldur Boşalt İstasyonu'na gittiniz o 
esnada ben bi şey bulamadım, e ben bi ona haber veremedim diye söylediniz yani Tolga Yarbay'a 
ordaki faaliyetinizi bildirmeniz gerekmiyor muydu?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bitti mi"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben herhangi bi şekilde alarm 

verilecek düşüncesiyle oraya gittim. Alarm verilidi di verilecek anda da beklediğim kişiler öyle 
Karargah Subayları falan değildi, normal Destek Kıtalarının Ani Müdahale Mangası, Hazır Kızası 
vesairesi idi, herhangi bi şekilde ekstra bi şey yapmadım. Evet o bölgedeydim, Muhammet'te de 
bildiğim kısmıyla söyledim, ne olduğunu bilmiyorum bende ne olduğunu anlamaya çalışıyorum, 
öğrendikten sonrada zaten yaşayarak öğrendim, ilk fırsatta da Tolga'ya bütün gördüklerimi bütün her 
şeyi söyledim"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın şurası çok önemli, şurası 
çok önemli orada orada yetkisiz olarak yani sizin hiç bi yetkiniz yok sizin çevre emniyetiyle de 
yetkiniz yok ve Tolga Yarbay'la çok samimisiniz siz orada yani silah dağıtılmasına yardımcı 
oluyorsunuz, silah dağıtılmasını sağlıyorsunuz ve Çekiç durumu veriyorsunuz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben orda vermiyorum o Çekiç 
durumun"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ya lütfen karıştırmayın"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bak, bakın"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Zamanları bakın"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın ben tamamlıyım bi"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tamam bilmiyorum buyurun"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ben tamamlıyım, şimdi burada, 

burada şöyle bi şey çıkıyo ortaya siz önce  Gazino'nun önündeki ya bi takım toplantıdan insanlar 
çıkıyo, orda ayak üstü yine Partigöç Paşa'yla görüşüyosunuz, ondan sonra Silahlığa gidiyosunuz ve 
Silahlıktan silah Karargah personeli silah alıyo ve Nizamiye'ye gidiyo yani burda şöyle bi 
kompozisyon var bak lütfen bunu şimdi burda bu kadar dinleyen insan var"

Başkan Oğuz DİK: "Evet Cengiz direk soru sorsak daha iyi olur, Avukat hanım haklı yani"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Evet, o Özel Kuvvetler gelmeden, 

Özel Kuvvetler gelmeden silah dağıtıp ve Karargah personelinin kara Nizamiye'ye gelmesini 
sağladığınız doğru mu? bunu doğrula"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Değil"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Peki"
Başkan Oğuz DİK: "O kadar konuştun bi değil dedi bitti"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ama bu inandırı tabi kendi ifa 

anlattıkları Nizamiye'de yaşanan çünkü"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ama yorum yapıp 

duruyorsunuz bakın ondan sonra diyosunuz ki aramızda husumet var mı, siz kendi bütün 
sorumluluklarınızı hedef olarak beni gördüğünüz için bana yıkmaya çalışıyorsunuz bu başka bi şey 
yok"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır öyle hayır hiç bişi"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bitireyim ben bakın"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Konuşmamızın sonunda da bi 

husumet olmayacak sen korkma yani ben bende sana hiç bi zaman husumet olmaz şöyle bi konu var. 
Burda sayın Başkan'ın"

Başkan Oğuz DİK: "Avukat hanım gerilme dur yav"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Sayın Başkanım bizde gerilme 

olmaz"
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Başkan Oğuz DİK: "Tabi tabi tabi"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Biz sadece olayların gerçek, yani 

bu nasılsa ortaya çıkacak kayıtlar var şimdi Doldur Boşalt İstasyonu'ndaki Uzman Çavuş'un 
dinlenmesini istiyoruz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bana sorum mu soruyorsunuz 
açıklama mı yapıyosunuz, ben sizi dinliyorum"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Şimdi ama"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Çok yorumdum dinliyorum 

buyurun"
Başkan Oğuz DİK: "Şimdi bak Gökhan ben hangi soruyu uygun görürsem ona cevap ver 

tamam mı?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Tamam"
Başkan Oğuz DİK: "Cengiz direk soru ya, bak o kadar duruşmaları takip ediyorsun nasıl 

soru sorulacağını öğrendin yani"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Tamam, tamam anladım, anladım, 

tamam evet, evet, şimdi tabi konu karşılıklı itham olunca bide (sesler üst üste geldiğinden son 
kelimeler anlaşılamamıştır)"

Başkan Oğuz DİK: "Bak seninle ilgili ithamları ben söyleyeyim, sen unutmuşsan"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yok ben şimdi cevap vericem bu 

itam"
Başkan Oğuz DİK: "Cevap verme direk soru sor, en böyle yaptım mı de"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Evet, şimdi aynı gün, aynı gün 

Güvenlik Harekat Merkezi'ne giderek bakın aynı aynı gün Güvenlik Harekat Merkezi'ne giderek emir 
komuta bende, silahınızı da masanın üzerine koyarak emir komuta bende dediniz mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İfademde açıkladım ekstra bi 
şe söylemiycem, benim o Görüntü Harekat Merkezine gitmemin ne kadar doğal olduğunu bu salonda 
en iyi bilen sizsizin boşu boşuna konuyu çarpıtmayın bir, ikincisi ben ordayken siz nerdesiniz sizde 
Görüntü İzleme Merkezi'ndesiniz size en yakın Görüntü İzleme Merkezi'ndesiniz iki, deminden beri 
sormaya çalıştığınız şeyle ilgili söylüyosunuz evet ben Karargah Subayları'nı Doldur Boşalt'ın oraya 
geldikleri zaman ordaydım. Ancak ben öncelikle Ani Müdahale Mangası'nın veya Hazır Kıta'nın 
oraya geleceği beklentisi içerisindeydim hiç bir Karargah Subayı'nı oraya çağırmadım davet etmedim, 
götürmedim, bütün kamera görüntülerinde bunlar açık ve nettir. Bu faaliyet'in olduğunda saat 21 
küsürdür İddianamede de açıktır. Kamera görüntülerinde de açıktır ve o esnada hiçbir olay yoktur. 
Doğru söylüyosunuz ama onun öncesinde Karargah'ta veya çevrede olan bi şeylerde bi alarmlık veya 
bi sıkıntılık bi durumda da zaten siz ön tedbir alırsınız bu doğal bi şeydir. O esnada benim sizin 
bahsettiğiniz şekilde Özel Kuvvetlerin gelmesinden bilmem neden hiçbi şeyden haberim yok, bi şeye 
ayılmam, bi şey hakkında bilgi sahibi olma ihtimalim yok, hiçbi şeyi anlama ihtimalim de yok ve bu 
iş olurken ben orda bilgisizim bilmiyordum ve hiçbi şeye kastım yoktu ama şimdi burda çok içeriğine 
girmedim sizde ifadenizde bahsetmediniz dediğim gibi siz bi şeklide sorumluluk yıkmaya 
çalışıyosunuz bana"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ben devam ediyorum, yok ben o 
sorumluluk değil"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sorunuza cevabımı vereyim bi 
saniye"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Devam ediyorum ben şimdi, biri 
birincisi Doldur Boşalt İstasyonuna girip silah dağıttınız mı dedim, hayır dediniz. bu"

Başkan Oğuz DİK: "Tamam, Cengiz bak sen bana sor ben soracağım ona sen 
beceremiyorsun bu işi"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "İkincisi, ikincisi siz Çekiç alarmı 
verdiniz mi?"

Başkan Oğuz DİK: "Onu verdik söyledi"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Verdim"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ama bu sizin yetkinizde 

olmadığını biliyor musunuz?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Er'in bile yetkisinde Albay 

olarak bunu bilmiyorsanız yazıklar olsun"
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Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Kesinlikle"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Er'in bile yetkisinde"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Çekiç emri vermek"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın o gün, o gün, o gün Çekiç 

vermek için herhangi bir neden görmediğiniz halde"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Nerden biliyorsunuz?"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Özel Kuvvetlerin"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Nerden biliyorsunuz, niye 

yorum yapıyosunuz"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın, bakın hayır, orada orada 9 

itibariyle teli  tehlikeli bi durum yok"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın başkanım"
Başkan Oğuz DİK: "Evet Cengiz sor, direk sor"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Devam ediyorum tamam, sizin 

Çek şimdi Nizamiye'ye, Nizamiye personeline gidip, Nizamiye personeli'ne gidip oradaki Uzman 
Çavuşlara sen mevzi al, seninde teçhizatın teçhizatın yok teçhizatını giy biraz sonra tatbikat başlıycak, 
sağda solda gezmeyin diye söyleyip, Özel Kuvvetlerin gelişine, gelişini haber verdiniz mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Orda ses kayıtları vardır. Ben 
böyle bir şey söylediğimi hatırlamıyorum zaten varsa da, eldedir. Takır takır hepside ortaya çıkar 
böyle bir şeyi söylemedim bir. İkincisi ben diyosunuz ki silah dağıttın vesaire benim silah dağıttığımı 
bahsettiğiniz konu saat 21 küsürat siz saat 1:45'de silah dağıttınız, siz saat 1:45'de havada 
Helikopterler, Uçaklar uçarken silah dağıttınız, tam teçhizatlı olarak dağıttınız ve Karargahın 
emniyetine yönelik herhangi bi şekilde bi şey yapmaya yönelik yani madem darbe olduğunu o saatte 
biliyordunuz, darbeyi temizlemeye yönelik de bi şey yapmadınız. Bana o gece hiç darbeden 
bahsettiniz mi, hiç bahsetmediniz"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Siz bakın"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben o gece sizin emrinize 

muhalif herhangi bir şey yaptım mı, yapmadım"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Şimdi bak ben soruyorum, şimdi 

ben soruları sorucam sen şey yapcaksın"
Başkan Oğuz DİK: "Evet, o soracak, sende ona sorsAYDIN, sen sanık pozisyonunda 

olarak şuan sorguda olan sensin"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın başkanım ben her soruya 

cevap vermek istemiyorum. Tamam sorsun istediğini"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Evet, evet öyle bi şey, şimdi"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Beyanında: "(ismini 

belirmeyen bir bayan sesi, sanığın Avukatı olduğu anlaşılmakla, konuşması net olarak duyulmuyur)"
Başkan Oğuz DİK: "Avukat hanım bana da işimi öğretme lütfen, o bana soruyor, ben ona 

soracağım"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Beyanında: "(ismini 

belirmeyen bir bayan sesi, sanığın Avukatı olduğu anlaşılmakla, konuşması net olarak duyulmuyur)"
Başkan Oğuz DİK: "Evet o soracak"
Sanık Gökhan ESKİ Müdafi Av. Dilek ARAS Sesli ve Görüntülü Beyanında: "(ismini 

belirmeyen bir bayan sesi, sanığın Avukatı olduğu anlaşılmakla, konuşması net olarak duyulmuyur)"
Başkan Oğuz DİK: "Evet devam edin"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Evet, bu silah dağıtımı sıza, silah 

dağıtımı nedeniyle bizim Destek Kıtaları'nın Hızır planı vardır.  Hızır planı Nöbetçi Subay'larının gelip 
de ilk etapta Doldur Boşalt'a ki silahları alıpta mevzilere gitmesini sağlayan bi palandır. Bu planı siz 
silah dağıt, dağıttığınız için veya dağıtmaya nezaret ettiğiniz için böyle bi olayı başlattığınız için buna 
engel olduğunuzu düşünüyomusunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Düşünmüyorum çünkü ben 
silah dağıtmadım"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Peki, siz Hızır planın olduğunu 
biliyormusunuz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın Başkan artık bu 

N
ordic

M
onit

or.c
om



Ankara 17. Ağır Ceza Mah. 12/06/2017 tarih ve 2017/109 esas sayılı 1. celsesi SEGBİS çözüm tutanağıdır.

sorularına cevap vermek istemiyorum yani"
Başkan Oğuz DİK: "Tamam vermeyebilirsin, Cengiz hakikatten alakasız şeyler 

soruyorsun, direk sor"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "İşte soruyorum ya Başkanım, ayın 

15'nde, ayın 15'nde bombalı araç ikazı ile ilgili emir, emiri alıp Tolga Yarbay'ın yanına gittiğinizi 
söylüyosunuz, oysa bu 15'nde ki bomba ikazıyla ilgili olan emir bi gün öncesine aittir diyosunuz, onu 
neden bi gün beklediniz, Tol"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ben öyle bi şey demedim, 
benim ağzımdan öyle bi şey çıkmadı, nede ne nerden çıkarttınız bir gün öncesi"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır iddianızda öyle diyorsunuz, 
bi gün önceden gelen, bir gün önceden gelen bomba yüklü araç ikazını, ikaz emrini Tolga'ya 
götürdüm diyorsunuz. Böyle bi şey var mı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bana ilgili memurun ne zaman 
getirdiyse evrakı ben o zaman görmüşümdür, ne zaman baktığım vesaire evrakın üstünde parafım, 
imzam, tarihini her şeyi de vardır, onun üstüne aldığım notlarım bellidir. Tolga zaten yaşıyodur, 
şahittir. İstediği zaman istediği gibi ifade de verebilir. Herhangi bi şey söylemiyorum bu konuyla ilgili 
sitira den, ne olduğu belli ne zaman yayınlandığı belli, ne zaman geldiği belli bunu benim söylememe 
gerek yok ki, Genel Sekreterliğin kayıtlarında zaten hepsi vardır"

Başkan Oğuz DİK: "Cengiz kameralarla ilgili sor istersen"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Evet, bi soru daha sorucam, 24, 

yirmi 24:07'de, 15 Temmuz'da 24:07'de 26 nolu çıkış kapısından, 26 nolu çıkış kapısından Hasan 
Yücel, Fahri Kafkas ve Deniz AYDIN çıkarlarken oradaki Özel Kuvvetler personeli onlara silah 
doğrultuğunda ben Tolga Yarbay silahlarınızı indirin dediniz mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet, kimse silah doğrultmadı 
zaten, bağıra bağıra gittim, ellerimi kaldırarak bağıra bağıra gittim, onlarda zaten silah doğrultulması 
mümkün değil, gidiş şeklimizi onlarda söyledi, bende söyledim, kamerada da var, birerli kolda gittik 
aramızda birer ikişer metre vardı ben en önde yürüdüm ellerimi kaldırarak gittim oraya diye söyledim. 
Niye çarpıtıyosunuz anlamıyorum. İfademde belli, yaşananda belli, o sanıkların ifadesi de belli, 
kamera kayıtları da belli"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bu Güvenlik Harekat Merkezi'nde, 
Güvenlik Harekat Merkezi'ne 5 civarı oradaki Güvenlik Harekat Merkezi içinde bulunan Askerleri 
daha emniyetli bi yöre çıkarttım dediniz, onun akabinde de yani orayı boşaltıp kameraları sökme 
faaliyeti mi yaptınız orda?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Kameraları sökmek faaliyeti 
diye bi faaliyet yok. Olaydan da o kadar uzaksınız ki hiçbi kameraya kimsenin eli değmemiştir. Kayıt 
cihazlarıyla ilgili işlem yapılmıştır. O boşaltılan yerle kayıt cihazında hiçbi şeklide fiziki bağlantısı 
yoktur. Karargahı hiç mi bilmiyorsunuz, odaları hiç mi bilmiyorsunuz niye çarpıtıyorsunuz"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bu"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bu oda farklıdır, o oda 

farklıdır"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın, şimdi elimdeki karttı Özel 

Kuvvetler aldı dediniz, elimdeki kartı Özel Kuvvetler aldı dediniz ve orda sökülen tankların altında 
ezilen bi sürü kamera var onları ben topladım, ben toplattırdım"

Başkan Oğuz DİK: "Tankların altında ezilen neydi yani bizde merak ediyoruz"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yani o kamera görüntüleri hem 

tanklar altında ezilmiş, hemde Doldur Boşalt İstasyonu yanında yanmıştır. Bu olayla ilgili bildiğinizi 
anlatın"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bildiklerimi anlattım, diğer 
şeylerde kamera görüntülerinde vardır. Ben var mıyım oralarda, yokum, beni o esnada Görüntü 
Harekat Merkezi'nde olduğum açık ve net değil mi. İddianamede sayfa, sa satır, saat, dakikası belli 
değil mi, siz tankların altında ne zaman ezildiğini İddianameden görmüyor musunuz, Görüntü Harekat 
Merkezi'ne benim ne zaman gittiğimi görmüyor musunuz, dakika saat olarak bakmıyor musunuz, akar 
görüntüleri siz görevdeyken zaten hepsini incelemediniz mi?"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın bu kamerala hani Genel 
Kurmay Karargahı'ndaki görüntüler tanklar altında ezilmiştir. Bende Niti firması'nın bir sorumlusunu 
çağırarak onları Karargah'tan yedeklerini söktürdüm ve"
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Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yaptıklarınızı mı 
anlatıyosunuz, sorumu soruyorsunuz"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Şi dinle dinle"
Başkan Oğuz DİK: "Yok, o bu önemli bi husus"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yani bu çok önemli, oradaki 

kameralar, görüntüler imha edilmişti. Niti firması yetkilisini çağırdım ve Alaaddin Albay'la beraber 
söktüler ve ordaki Savcı'ya bunu teslim ettik. Dolayısıyla benim görüntülerle, görüntülerle oynamam 
ve görüntülerle herhangi bi şeyim olmamıştır"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Benle ne alakası var sorunuz 
ne"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bu konuda Alaaddin Albay'ı da 
buraya çağırarak sorun"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Sorunuz ne benle alakası ne?"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "İşte dinle, hayır hayır soruyorum, 

hayır hayır soruyorum tamam haklısınız. Bu kamera görüntülerini, kamera görüntülerini Özel 
Kuvvetlere siz mi verdiniz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hayır"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Onların tanklar altında ezildiğini 

biliyo musunuz?"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sonradan öğrendim"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Şimdi aracın hem Avukatınız 

söyledi hem siz burda Avukatınıza da cevap vercem. Şimdi İkinci Başkan'ın, İkinci Başkan'ın 
Nizamiye'den kaçırmadığınız, kaçırılmasını engelledik diye söylüyosunuz, siz İkinci Başkan'ın 
arabada olduğunu biliyo muydunuz?"

Başkan Oğuz DİK: "Onu bilmiyor onu şey yapmıyor, açıkladı, biz o şekilde anlamadık 
avukat beyi, ben olmasaydım o emrim olmasaydı çıkmazdı diyor"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bu Nizamiye'de önce siz Çekiç 
verdiniz sonrada, sonrada Tolga Yarbay o bölgeye gelince ona da ayrı, ayrımı Çekiç verdirdiniz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "İfademde açık ve net bi şekilde 
söyledim kamera kayıtlarında da var"

Başkan Oğuz DİK: "Evet yeter Cengiz, yeter daha artık ya"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Ben son olarak şunu söylüyorum"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sorunuz mu, söyleyeceğiniz bi 

şey mi ona göre dinliyim"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Sanığa son olarak şunu soruyorum 

bir"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Sayın Başkan böyle taraf size 

emir mi vercek (her ne kadar sanığın ne söylediği tam olarak anlaşılamamakla birlikte)"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır sizin yetkiniz bakın siz 4 yıl 

orda çalıştınız, sizin kesinlikle, sizin kesinlikle Genel Kurmay Çevre Emniyeti'yle, Genel Kurmay 
Güvenlik Harekat Merkezi'yle çevre emniyetini ve Nizamiye'lerle herhangi bir yetki ve 
sorumluluğunuz yoktur. Bu yetki ve sorumlulukta eğer giriş ve çıkışı kapatmak çok önemli bir 
konudur. Böyle bi günde bunu Genel Sekretere tekmil vermeniz lazım, hem hemen bu giriş ve çıkışı 
kapatılması bir sürü aksaklığa neden olmuştur. Bunu düşünmedin mi Genel Sekretere bilgi vermedin 
mi?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Ne aksaklığına sebep olmuştur. 
Yorum yapmadan ne aksaklığına sebep olmuştur onu söyleyin (sesler üst üste geldiğinden son kelime 
anlaşılamamıştır)"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Şimdi bak ambulanslar orda 
zamanında çıkamamıştır"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Bakın o olaylar olduktan sonra"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Olaylar o olaylar olmadan 

benim akşam 21:30'da"
Başkan Oğuz DİK: "Cengiz sen engelleseydin, Albay'sın Yarbay'ım kaldırdım böyle bir 

(sesler üst üste geldiğinden son kelime anlaşılamamıştır)"
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Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Kaldırdım zaten yani ben, yani 
hem Tolga'nın hem şey yapı vurulduğunda ben emir verdim. Dolayısıyla, dolayısıyla o akşam, o 
akşam siz yetkiniz olmadığı halde, yetkiniz olmadığı halde Çevre Emniyeti'ne müdahale ettiniz ve 
orası benim kendi Güçleri'mi devreye sokamama neden olmuştur. Bunu biliyor musunuz?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Öyle bir şey olmamıştır. Yalan 
söylüyorsunuz"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Öyle bi girişimde de 

bulunmadınız, yalan söylüyorsunuz"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Sizin, sizin, sizin Çevre 

Emniyeti'yle hiçbir şeyiniz yoktur ne Güvenlik Harekat Merkezi'ne nede Nizamiyeler'le ilgili ne"
Başkan Oğuz DİK: "Tamam Cengiz ver mikrofonu, evet yeterli artık, yeter tamam"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Son şeyi soylüyum, son"
Başkan Oğuz DİK: "Yok yok lütfen kes al, evet"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır, son son, sayın Başkanım"
Başkan Oğuz DİK: "Bana sor ben uygun olup olmadığına karar veririm hadi"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Son son şeyi soruyum, bu 

olaylardan sonra Görüntü İzleme Merkezi'ne gelip bana bilgi verdiğini söylüyo, Görüntü İzleme 
Merkezi"

Başkan Oğuz DİK: "Verdin mi bilgi?"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hayır yani"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Verdim"
Başkan Oğuz DİK: "Tamam vermiş, o öyle diyo"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Yanımda arkadaşlar vardı onuda 

söyledim"
Başkan Oğuz DİK: "Tamam sen onları şahit olarak kendi savunmanda gösterirsin"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Görüntü İzleme Merkezi'nden 

yukarı çıkana kadar ben konuşuyom siz dinliyosunuz, ben ne anlatıyorum size Pide Fırı'nın olduğu 
olayı anlatıyorum"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Girdikten sonrada Komuta 

katına girdikten sonra Hasan Yarbay'la birlikte yürürken siz ben üç kişiydik. Koridorun ortasına kadar 
diğer şeylerden bahsettik. Ondan sonra siz içeriye Komuta katına doğru gittiniz, Hasan Yarbay'la 
orada kaldık"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bu olaylar bittikten sonra yanıma 
geldiniz söylediniz bakın"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Her türlü, her türlü şeyi 
söyledim"

Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Hepsini söyledim"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bakın bu kadar olay oldu saat 

12'ye kadar bana bilgi vermediniz"
Başkan Oğuz DİK: "Başka soracak bir soru yoksa kaydı kapatıyorum, var mı arkada 

Avukatlar (sesler üst üste geldiği için konuşmanın sonu anlaşılamamıştır)"
Sanık Cengiz AYDIN Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Telefon edebilirdiniz bana 

etmediniz"
Sanık Abdurrahim AKSOY Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Komutanım biliyorum çok 

yoruldunuz sadece Başkanım özürdilerim"
Başkan Oğuz DİK: "Yok ben yorulmadım, ben gayet iyiyim"
Sanık Abdurrahim AKSOY Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Hepimiz, yan Gökhan 

Komutanımda yoruldu. Bi sorum  olacak vakti almıycam. Şimdi dediniz ki Serhat düzeltiyorum 
Serkan Candan'la Cahit Kükey'in size iftira ettiğini ve bu durumdan dolayı da tutuksuz yargılanmak 
üzere serbest bırakıldıklarını hatta defolup gittikleri içinde mutlu olduğunuzu söylediniz"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Yanlış bi ifade kullandıysam 
özür dilerim"

Sanık Abdurrahim AKSOY Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Şunu açık yükeklile bende 
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belirtmek isterim ki bende sizle aynı düşünceleri katılıyorum. Sorum şu; Size bu iftirayı atma şekilleri 
sizin ağızından çıkmadığı halde sanki siz söylemişsiniz gibi bir takım yakıştırmalar yaparak ve si 
söylemediğiniz sözleri size isnat ederek mi yap yaptılar bu iftirayı?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Benim ağzımdan hiçbi şekilde 
öyle şeyler çıkmadı, o bölgede olan başka insanlarda var ifadelerini verdiler hiçbi şeklide böyle bi 
ifadeden de bahsetmiyolar çünkü ben öyle bi şey söylemedim"

Sanık Abdurrahim AKSOY Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Evet"
Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Öyle bi şey söylemeye 

ihtiyacımda yok. Öyle bi şeyin makul ve mantıklı bi tarafı da yok"
Sanık Abdurrahim AKSOY Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Bende aynı şeyleri 

düşündüğüm için soruyorum çünkü aynı iftiraya da bende uğradım ve iftira şeklide aynı şekilde 
olduğu için bu soruyu sordum Başkanım. Teşekkür ederim"

Sanık Mehmet PARTİGÖÇ Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Sayın Başkanım şu sorunun 
sorulması talep ediyorum Gökhan beye"

Başkan Oğuz DİK: "Buyurun"
Sanık Mehmet PARTİGÖÇ Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Tabi Albay Cengiz Aydın 

benim ifademden sonra kendi ifadesinde şöyle bi ifade kullanmıştı, Mehmet Partigöç beni oyaladı 
diye, kamera kayıtlarından belli bi 6 dakikalar gürün görüşmemiz var buda Görüntü İzleme 
Merkezi'nde"

Başkan Oğuz DİK: "Ha onu başkasından da duyduk yani"
Sanık Mehmet PARTİGÖÇ Sesli ve Görüntülü Beyanında: "Şimdi Gökhan açık 

Görüntü İzleme Merkezi'nin asli sahibi yani ordan ne var, ne yok, ne görülür en iyi o biliyor şu 
sorunun sorulmasını talep ediyorum acaba Sekiz Buçuktan On Bir Buçuk On İki'ye kadar orda 
bulunan Cengiz Aydın kendi sorumluluk sahaları dahil Kışla'nın içinde ve dışındaki olan bu bütün 
olayları ordaki kameralardan görüp anlama imkan ve kabiliyetine sahip miydi o dakikalarda?"

Sanık Gökhan ESKİ Sesli ve Görüntülü Savunmasında: "Evet, kamera sayısına kadar 
ifademde de az önce arz ettim, orda 378 tane kameranın görüntüsü vardır bunların 27 tanesi olduğunu 
düşündüğüm çevre emniyeti ve şeyi görür Kışla içerisini görür diğerleri de bina içlerini görür Askeri 
Mahkeme dahil"

İş bu çözüm tutanağı Ankara 17. Ağır Ceza Mahkemesi Zabıt Katibi Mehtap POLAT 
tarafından düzenlenmiştir. 17/01/2018
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